
ΚΥΠΡΙΑΚΟ

Στ. Στεφάνου: Ο Πρόεδρος 
να τοποθετηθεί χωρίς 
αμφισημίες και μισόλογα  
ΣΕΛ. 3

ΠΟΛΙΤΙΚΗ

80+ κυβερνητικά «θα»  
για το 2024 ανακοίνωσε 
ψες ο Πρόεδρος
ΣΕΛ. 3

ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ

«Θέατρο Ένα... κλειστό 
μέχρι νεωτέρας», 
ακολουθούν κι άλλα!
ΣΕΛ. 16

www.haravgi.com.cyΑΡ. ΦΥΛΛΟΥ 23541 - ΤΙΜΗ €1.20 ΤΡΙΤΗ 30 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024

Ο ΠΑΠΑΣΤΑΥΡΟΥ ΖΥΓΙΖΕΙ ΤΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΚΑΙ 
ΚΑΘΟΡΙΖΕΙ ΤΑ ΕΠΟΜΕΝΑ ΒΗΜΑΤΑ ΤΗΣ ΟΜΟΝΟΙΑΣ ΣΕΛ. 23

ETOΣ 68ο

Θέμα για την ΑΕΛ οι αναβολές 
δύο συνεχόμενων αγώνων ΣΕΛ. 22

Επείγει «θεραπεία» για τις  
μεγάλες λίστες σε ειδικούς ιατρούς

Το πρόβλημα με τις λίστες αναμονής έχει επεκταθεί και εκτός ΓεΣΥ
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Σε κάποιες ειδικότητες οι λίστες 
αναμονής γίνονται «μοχλός οικονομικής 

εκμετάλλευσης» των ασθενών

Σοβαρές ελλείψεις σε πολλές 
ειδικότητες ιατρών... Προσδοκίες από τη 

λειτουργία πανεπιστημιακών κλινικών!

Παραγωγική συνάντηση ΑΚΕΛ – ΟΑΥ 
με προτάσεις και θέσεις για θωράκιση, 

στήριξη και περαιτέρω ανάπτυξη του ΓεΣΥ

Δεν γίνεται σε βάθος 
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ενδεχόμενη διαφθορά 
του πρώην Προέδρου 
και του ΔΗΣΥ ΣΕΛ. 10
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οι δανειολήπτες ΣΕΛ. 9
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Σωροί αποβλήτων και 
ψόφια ζώα σε περιοχή 
του Πύργου Λεμεσού

Δεν έχει τέλος η ασυδοσία των παρανομιών που 
αφορούν τη δημιουργία χωματερών με κάθε είδους 
απόβλητα, κυρίως σε διάφορα σημεία της επαρχίας 
Λεμεσού και μάλιστα σε περιοχές που παρουσιάζουν 
και οικιστική ανάπτυξη. ΣΕΛ. 7

ΞΕΣΠΙΤΩΝΟΥΝ ΠΟΛΥΤΕΚΝΗ ΜΗΤΕΡΑ… 
Στο δρόμο αναμένεται να βρεθεί μια μητέρα πέντε παιδιών, αφού στις 12 Μαρτίου θα γίνει πλει-
στηριασμός της οικίας της που βρίσκεται στην κοινότητα Στενή της Πάφου. Για την κατοικία της 
και το τεμάχιο γης έκτασης 8,5 σκαλών έχει εκδοθεί δικαστικό διάταγμα που εξασφάλισε το επεν-
δυτικό ταμείο στο οποίο έχει μεταφερθεί το μη εξυπηρετούμενο δάνειό της. ΣΕΛ. 7
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Οι ιδιώτες ανταγωνιστές πιέζουν για τρικλοποδιές στην ΑΗΚ
Ο Σύνδεσμος Αγοράς Ηλεκτρισμού συ-

νεχίζει να ασκεί αφόρητες πιέσεις τόσο 
προς το αρμόδιο Υπουργείο Ενέργειας όσο 
και προς την κυβέρνηση για να τεθούν 
εμπόδια στο προγραμματισμό και την ιε-
ράρχηση των στόχων που θέτει η ΑΗΚ για 
να μπορέσει να ανταποκριθεί ενόψει του 
ανοίγματος της αγοράς του ηλεκτρισμού.

Ο Σύνδεσμος Αγοράς Ηλεκτρισμού κα-
λεί το Υπουργείο Ενέργειας να υποχρεώ-
σει την ΑΗΚ να συμμετέχει στην Εταιρεία 
Υποδομών Φυσικού Αερίου έναντι €43 
εκ. τη στιγμή που η ΑΗΚ θέτει ως πρώτη 
προτεραιότητά της τα χρήματα αυτά να τα 
χρησιμοποιήσει για να βελτιώσει και να 

αναβαθμίσει τις δικές της υποδομές στο 
Σταθμό της Δεκέλειας για σκοπούς επέν-
δυσης σε συμβατική παραγωγή καυσίμων. 
Οι πιέσεις των ιδιωτών είναι τέτοιες που 
καλούν το Υπουργείο Ενέργειας και τη 
ΡΑΕΚ να μην εγκρίνουν τα σχέδια της 
ΑΗΚ για ανανέωση του Σταθμού της Δε-
κέλειας με δύο Μηχανές Εσωτερικής Καύ-
σεως (ΜΕΚ) 40MW και με Κεντρική Μπα-
ταρία. «Μόνο εάν δεν υπάρχει ενδιαφέρον 
από τον ιδιωτικό τομέα η αίτηση της ΑΗΚ 
θα μπορούσε να εξεταστεί», υποστηρίζει 
ο Σύνδεσμος Αγοράς Ηλεκτρισμού. Πρό-
κειται για απαράδεκτες παρεμβάσεις του 
ιδιωτικού τομέα προς την κυβέρνηση, οι 

οποίες στοχεύουν να πλήξουν την ΑΗΚ 
και την ίδια ώρα να δοθούν πλεονεκτήμα-
τα στους ιδιώτες για να ισχυροποιήσουν 
τη θέση τους σε βάρος του δημόσιου οργα-
νισμού ενόψει του ανοίγματος της αγοράς.

Ο διευθυντής του Διαχειριστή Συστή-
ματος Μεταφοράς Κύπρου, Σταύρος Σταυ-
ρινός, ενημέρωσε χθες την Επιτροπή Οικο-
νομικών της Βουλής ότι η ανταγωνιστική 
αγορά θα ανοίξει γύρω στο καλοκαίρι του 
2025. Αναφέρθηκε και στις περικοπές 
ενέργειας από Ανανεώσιμες Πηγές Ενέρ-
γειες (ΑΠΕ), αφού δεν υπάρχουν συστήμα-
τα αποθήκευσης. Να σημειώσουμε ότι και 
σε αυτόν τον τομέα οι ιδιώτες ανταγωνι-

στές της ΑΗΚ επιδιώκουν να εμποδίσουν 
την Αρχή να διεισδύσει στις ΑΠΕ και να τις 
εντάξει στο ενεργειακό της μείγμα.

Επομένως, η ετοιμασία για το άνοιγμα 
της αγοράς ηλεκτρισμού προχωρά, οπότε 
η ΑΗΚ οφείλει να προετοιμαστεί κατάλ-
ληλα με τις δικές της υποδομές και τον 
εκσυγχρονισμό των υπηρεσιών της για 
να μπορέσει να ανταγωνιστεί τους ιδιώ-
τες ανταγωνιστές της, οι οποίοι φαίνεται 
να βρίσκουν πλάτες με στόχο να βάζουν 
τρικλοποδιές και εμπόδια στην ΑΗΚ. Η 
κυβέρνηση και ο αρμόδιος Υπουργός 
Ενέργειας θα πρέπει να ξεκαθαρίσουν τη 
θέση τους.

Του 
Νεόφυτου Νεοφύτου

Toυρκικές τράπεζες
Επανήρχισαν εκδόσεις χρέους
Η αναζωπύρωση που παρατηρήθηκε πρό-
σφατα στις εκδόσεις χρέους από τις τουρκι-
κές τράπεζες αποτελεί ένδειξη «μικρότερων 
βραχυπρόθεσμων κινδύνων αναχρηματο-
δότησης», λόγω της βελτίωσης του κλίματος 
μεταξύ των επενδυτών από την υιοθέτηση 
πιο συμβατικών μακροοικονομικών πολιτι-
κών από την Τουρκία μετά τις εκλογές του 
περασμένου έτους, τονίζει η Fitch Ratings, 
αναφέροντας παράλληλα ότι οι εκδόσεις 
χρέους σε ξένο νόμισμα έχουν ανέλθει από 
τις εκλογές του Μαΐου του 2023 περίπου 
στα 5 δισ. δολάρια ΗΠΑ.

Στέφανος Στεφάνου 
Σήμερα στον «Άστρα»
Ο Γ.Γ. του ΑΚΕΛ, Στέφανος Στεφάνου, θα 
φιλοξενηθεί σήμερα Τρίτη 30 Ιανουαρίου, 
στην εκπομπή «Η επικαιρότητα αλλιώς» με 
τον Νεόφυτο Νεοφύτου, στον Άστρα 92,8 
από τις 5:00 μ.μ. μέχρι τις 6:00 μ.μ. Ο Στέ-
φανος Στεφάνου θα τοποθετηθεί σε θέματα 
της επικαιρότητας.
Οι ακροατές μπορούν να υποβάλλουν ερω-
τήσεις με μήνυμα SMS στο 2250.

μικρά & ενδιαφέροντα

Ο χαμηλότερος πληθωρισμός, η 
προοπτική πτώσης των επιτοκίων και 
η επιστροφή σε πραγματικές αυξήσεις 
στους μισθούς προβλέπεται να προσφέ-
ρουν κάποια ανακούφιση στους κατα-
ναλωτές της ζώνης του ευρώ, παρόλο 
που η χρονιά ξεκίνησε με πιέσεις, κυρί-
ως εξαιτίας των ψηλών τιμών, αναφέρει 
σε ανακοίνωσή του ο οίκος αξιολόγη-
σης Morningstar DBRS. Σημειώνει ότι η κατεύθυν-
ση που μπορεί να πάρουν οι γεωπολιτικές εντάσεις 
είναι πιθανόν να διακόψει τη σταδιακά βελτιούμενη 

τάση για την κατανάλωση των νοικοκυ-
ριών. Όπως αναφέρει, τα οικονομικά σοκ 
των τελευταίων ετών έχουν οδηγήσει τις 
τιμές στα ύψη.  Σε όλη την Ευρωζώνη 
οι δείκτες κατανάλωσης των νοικοκυρι-
ών, λιανικής πώλησης και εμπιστοσύνης 
δεν έχουν ανακάμψει πλήρως. Επιπρό-
σθετα σοκ μπορούν να προκαλέσουν 
παράταση της κατάστασης και να καθυ-

στερήσουν την ανάκαμψη, ενώ, όπως σημειώνει, 
ο πλήρης αντίκτυπος των υψηλών επιτοκίων δεν 
έχει γίνει ακόμη αισθητός σε όλες τις χώρες.

Η «επιτροπή ακίνητης περιουσίας» 
στα κατεχόμενα ζητά για πρόσληψη 
δύο υπαλλήλους που να μιλάνε ελλη-
νικά. Σύμφωνα με το ΓΤΠ, η ιστοσελίδα 
«Χαμπέρ Κίπρις» έγραψε ότι την προ-
σοχή τράβηξε πληρωμένη αγγελία της 
«επιτροπής», την οποία κοινοποίησε 
στο λογαριασμό της στο Facebook.

Εξάλλου, αναφερόμενη στις δραστη-
ριότητες της «επιτροπής», η ιστοσελίδα γράφει ότι 
μέχρι τις 26 Ιανουαρίου 2024 έχουν υποβληθεί σε 
αυτήν συνολικά 7.482 αιτήσεις και η διαδικασία για 

1.502 εξ αυτών έχει ολοκληρωθεί.
«Η επιτροπή έχει μέχρι στιγμής απο-

φασίσει να αποζημιώσει τους αιτούντες 
για την αξία των ακινήτων τους με το 
ποσό των 422.109.211 λιρών. Επιπλέον, 
αποφασίστηκε η επιστροφή για 4 αιτή-
σεις, η ανταλλαγή και αποζημίωση για 2 
αιτήσεις και η επιστροφή και αποζημίω-
ση για 7 αιτήσεις. Για μία αίτηση αποφα-

σίστηκε η αποκατάσταση έπειτα από διακανονισμό 
και για άλλη μία αίτηση αποφασίστηκε η μερική 
αποκατάσταση», αναφέρεται.

Ως μια «άδειου περιεχομένου» επί-
δειξη χαρακτήρισε ο Γ.Γ. της συντε-
χνίας των Τ/κ δασκάλων, Μπουράκ 
Μαβίς, το πακέτο 14 μέτρων της κυ-
βέρνησης της ΚΔ προς τους Τουρκο-
κυπρίους.

Σύμφωνα με ανακοίνωση της συ-
ντεχνίας, ο κ. Μαβίς ανέφερε ότι ο 
Πρόεδρος Χριστοδουλίδης «αν είναι 
ειλικρινής, θα πρέπει να συναντηθεί με τουρκο-
κυπριακές δημοκρατικές μαζικές οργανώσεις, 
επιμελητήρια, συνδικάτα, πολιτικά κόμματα και 

να ανακοινώσει ένα πακέτο μέτρων 
σύμφωνα με τις πραγματικές ανά-
γκες».

Υποστήριξε ότι μια μερίδα των 
μέτρων είναι «ανούσια και ασαφής». 
Για παράδειγμα, ανέφερε, η εξέτα-
ση των εκκρεμουσών αιτήσεων για 
κυπριακή υπηκοότητα «είναι στην 
πραγματικότητα η απόφαση που έλα-

βε το Υπουργικό Συμβούλιο τον Φεβρουάριο του 
2007, η οποία είναι η ίδια η πηγή του προβλή-
ματος και των διακρίσεων». 

Με προϋποθέσεις ανακούφιση για τους καταναλωτές

Ελληνόφωνους υπαλλήλους ψάχνει η «επιτροπή ακίνητης περιουσίας»

Συνεχίζονται οι αντιδράσεις στην τ/κ κοινότητα για τα μέτρα

Πώς 
επηρεάζονται 
οι χώρες που 

είναι στη ζώνη 
του ευρώ

Στην 
«Επιτροπή» 

έχουν 
υποβληθεί 

7.482 
αιτήσεις

Δεν  
ικανοποιούν  

τα όσα 
ανακοίνωσε 
ο Πρόεδρος 

Χριστοδουλίδης
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Η απόκτηση της υπηκοότητας της ΚΔ 
από τα παιδιά μεικτών γάμων Τουρκο-
κυπρίων είναι «δικαίωμα και όχι χάρη», 
ανέφερε ο πρόεδρος του ΡΤΚ, Τουφάν Έρ-
χιουρμαν, καλώντας τον Πρόεδρο Χριστο-
δουλίδη να αποκαταστήσει την παραβία-
ση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων αυτών 
των παιδιών και να εξαλείψει τις διακρί-
σεις εις βάρος τους. Σε ανάρτησή του το 
απόγευμα της Κυριακής και αναφερόμε-
νος μόνο στο θέμα της υπηκοότητας ο κ. 
Έρχιουρμαν είπε ότι αυτό δεν είναι ούτε 
«διαπραγμάτευση», ούτε «μέτρο οικοδό-
μησης εμπιστοσύνης», ούτε «άνοιγμα». 

«Το ζήτημα συνίσταται στην εξάλειψη της 
παραβίασης των ανθρωπίνων δικαιωμά-
των και στην εξάλειψη των διακρίσεων», 
είπε. Αναφέροντας ότι η υπηκοότητα δεν 
είναι χάρη αλλά δικαίωμα, απευθύνεται 
στον ΠτΔ λέγοντας ότι «αυτό που πρέπει 
να κάνετε είναι να εξαλείψετε τις διακρί-
σεις και να αναγνωρίσετε τα δικαιώματα 
το συντομότερο δυνατό! Τα υπόλοιπα εί-
ναι ανοησίες! Και η κα Κουεγιάρ πρέπει 
να το λάβει υπόψη της αυτό».

Η εφημερίδα «Ντιαλόγκ» με τίτλο «Οι 
φανατικοί αντιδρούν» κυρίως αναφέρε-
ται στις αντιδράσεις των ε/κ πολιτικών 

κομμάτων. Γράφει ότι στο πακέτο μέτρων 
αντέδρασε το ΔΗΚΟ θεωρώντας ότι δεν 
πρέπει να δίδεται διαβατήριο της ΚΔ σε 
όσους μένουν στις κατεχόμενες περιοχές. 
Το φασιστικό -όπως αναφέρει- ΕΛΑΜ 
δήλωσε ότι το πακέτο είναι ανεπίτρεπτο 
και θα αποτελέσει ντροπή, ενώ το ΑΚΕΛ 
επέκρινε το ότι δεν περιλαμβάνονται μέ-
τρα που θα ενδυναμώσουν τις σχέσεις 
των δύο κοινοτήτων. Η «Βολκάν» υπο-
στήριξε χθες ότι το πακέτο είναι «άνευ πε-
ριεχομένου» και η ανακοίνωση έγινε με 
στόχο να επηρεάσει την κα Κουεγιάρ που 
ήρθε στην Κύπρο.

80+ κυβερνητικά «θα» για το 2024 
ανακοίνωσε χθες βράδυ ο Πρόεδρος 
της Δημοκρατίας Νίκος Χριστοδου-
λίδης. Στην τοποθέτησή του ο κ. Χρι-
στοδουλίδης στο πρώτο State of the 
Union, όπως ονομάστηκε, και στην πα-
ρουσία πλήθους προσκεκλημένων από 
Βουλή, υπουργεία, κρατικές υπηρεσίες 
κ.α. έδωσε το στίγμα που θα ακολου-
θήσει για τη χρονιά αυτή, έχοντας ως 
στόχο, όπως είπε, τη βελτίωση της κα-
θημερινότητας των πολιτών και του 

εκσυγχρονισμού του κράτους. 
Ο Πρόεδρος αναφέρθηκε στη μεγά-

λη προσπάθεια για ψηφιακό μετασχη-
ματισμό της χώρας, ενώ λόγο έκανε 
και για επιδότηση διαμονής σε στέγες 
φιλοξενίας ηλικιωμένων.

Αναφορά έκανε στο μεταναστευτικό 
και στο κυκλοφοριακό ως δυο από τα 
πιο σημαντικά προβλήματα. Όπως είπε 
ο Νίκος Χριστοδουλίδης, η Kύπρος κα-
τατάσσεται σήμερα πρώτη σε ποσοστό 
αναχωρήσεων, με το σχετικό ποσοστό 

να έχει αυξηθεί κατά 66% σε σύγκρι-
ση με το 2022. Για το κυκλοφοριακό 
ανέφερε πως σε συνέχεια του πιλο-
τικού έργου «Pame Express» και των 
πολύ ενθαρρυντικών αποτελεσμάτων 
η κυβέρνηση προχωρά το 2024 με τη 
δημιουργία νέων χώρων «Park and 
Ride» και ειδικών διαδρομών «Pame 
Express». 

Επίσης, ο ΠτΔ αναφέρθηκε στη δη-
μιουργία ημι-επαγγελματικού στρατού 
και ένταξη στο Σέγκεν.

Τ. Έρχιουρμαν: Δεν είναι 
ούτε «διαπραγμάτευση», 

ούτε «μέτρο οικοδόμησης 
εμπιστοσύνης», ούτε 

«άνοιγμα»

Προτεραιότητα  
της κυβέρνησης  

ένας ημιεπαγγελματικός 
στρατός

Η απόκτηση υπηκοότητας της ΚΔ είναι δικαίωμα, όχι χάρη 

80+ κυβερνητικά «θα» για το 2024 ανακοίνωσε ο Πρόεδρος

Ο ΠτΔ τοποθετείται με 
αμφισημίες και μισόλογα 
για το Κυπριακό

Η προσωπική απεσταλμένη των Ηνω-
μένων Εθνών έρχεται στην Κύπρο μέσα 
σε ένα κλίμα απαισιοδοξίας, με χαμη-
λές προσδοκίες, αλλά αυτό δεν πρέπει 
να εμποδίσει τον Πρόεδρο να εκφράσει 
με σαφήνεια τις θέσεις της ε/κ πλευράς, 
δήλωσε ο Γ.Γ. του ΑΚΕΛ Στέφανος Στε-
φάνου. Μιλώντας χθες στον «Άστρα», 
υπενθύμισε ότι το ΑΚΕΛ την περασμένη 
βδομάδα απέστειλε στον κ. Χριστοδουλί-
δη τους 4 άξονες της πολιτικής που θεω-
ρεί ότι πρέπει η ε/κ πλευρά να προτάσσει 
για την προώθηση της λύσης του Κυπρι-
ακού. Επέκρινε επίσης τον Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας ότι το τελευταίο διάστημα 
τοποθετείται με αμφισημίες και μισόλογα 
για το τι επιδιώκει στο Κυπριακό, προ-
σπαθώντας να κρατήσει ισορροπίες λόγω 
των διαφορετικών θέσεων που έχουν τα 
κόμματα της συγκυβέρνησης.

Για το πακέτο μέτρων προς τους Τ/κ 
ο Στ. Στεφάνου εξέφρασε ικανοποίηση 
παρά την καθυστέρηση στην εξαγγελία 
τους. Υπενθύμισε ότι το ΑΚΕΛ από τον 
περασμένο Μάιο είχε αποστείλει στον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας εισηγήσεις, 
κάποιες από τις οποίες περιλήφθηκαν 
στα μέτρα που ανακοινώθηκαν.

Σημείωσε ταυτόχρονα ότι μέσα στο πα-
κέτο θα έπρεπε να υπήρχαν περισσότερα 
μέτρα για την επαναπροσέγγιση των δύο 
κοινοτήτων, ενώ υπάρχουν, είπε, και μέ-
τρα επικεφαλίδες για τα οποία θα πρέπει 
να δοθούν περισσότερες εξηγήσεις.

H Ολγκίν συναντά σήμερα  
Χριστοδουλίδη και Τατάρ

Με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας Νίκο 
Χριστοδουλίδη και τον Τουρκοκύπριο ηγέ-
τη Ερσίν Τατάρ θα συνεχίσει σήμερα τις 
συναντήσεις της στην Κύπρο η προσωπι-
κή απεσταλμένη του Γενικού Γραμματέα 
του ΟΗΕ για το Κυπριακό, Μαρία Άνχελα 
Ολγκίν Κουεγιάρ. Η κα Ολγκίν έφτασε στην 
Κύπρο την Κυριακή το βράδυ και χθες το 
πρωί είχε συνάντηση με τον Ειδικό Αντι-
πρόσωπο του Γ.Γ. του ΟΗΕ και επικεφαλής 
της Ειρηνευτικής Δύναμης των Ηνωμένων 
Εθνών στην Κύπρο, Κόλιν Στιούαρτ. Σύμ-
φωνα με ανάρτηση των Ηνωμένων Εθνών 
στην Κύπρο στην πλατφόρμα Χ, η κα Ολ-
γκίν έφθασε στην προστατευόμενη περιοχή 
του ΟΗΕ, όπου την καλωσόρισε ο κ. Στιού-
αρτ, επικεφαλής της ΟΥΝΦΙΚΥΠ. Επίσης, 
χθες το απόγευμα είχε διαβουλεύσεις με 
την ομάδα των καλών υπηρεσιών, προετοι-
μάζοντας τις σημερινές συναντήσεις της με 
τους ηγέτες των δύο κοινοτήτων στην Κύ-
προ. Κατά τη διάρκεια της παραμονής της 
η κ. Ολγκίν θα έχει συναντήσεις με ομάδες 
της κοινωνίας των πολιτών καθώς και με 
τους πρεσβευτές της Ελλάδας και της Με-
γάλης Βρετανίας. Θα έχει επίσης συνάντη-
ση και με τον διαπραγματευτή της ε/κυπρι-
ακής πλευράς, Μενέλαο Μενελάου.

Επιστολή Αννίτας Δημητρίου 
προς Πρόεδρο Χριστοδουλίδη

Στο μεταξύ, η Πρόεδρος του ΔΗΣΥ, Αν-
νίτα Δημητρίου, απέστειλε χθες επιστολή 
προς τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας με 
επίκεντρο το Κυπριακό, ενόψει και των συ-
ναντήσεων στην Κύπρο της προσωπικής 
απεσταλμένης του Γ.Γ. του ΟΗΕ. Η κα Δη-
μητρίου τονίζει ότι «μοναδική μας έγνοια 
είναι να συμβάλουμε και να στηρίξουμε 

κάθε προσπάθεια που θα οδηγήσει σε άρση 
του παρατεταμένου αδιεξόδου». Προς τού-
το, όπως αναφέρει, χρειάζεται η κατάλληλη 
προετοιμασία και όπως δηλωθεί με σαφή-
νεια η θέση μας για έναρξη των διαπραγ-
ματεύσεων από το σημείο που διακόπηκαν 
στο Κραν Μοντανά, με βάση το Πλαίσιο 
Γκουτέρες και εντός του συμφωνημένου 
πλαισίου της Διζωνικής Δικοινοτικής Ομο-
σπονδίας με πολιτική ισότητα. Αναφορικά 
με τα μέτρα για τους Τ/κ, είναι μια -αναμφί-
βολα- θετική πρωτοβουλία, η οποία μπορεί 
να βοηθήσει στην επίτευξη καλού κλίματος 
μεταξύ των δύο κοινοτήτων, ενώ ταυτό-
χρονα στέλνει και τα ορθά μηνύματα προς 
τη διεθνή κοινότητα ως προς την ειλικρινή 
μας βούληση. Επί των συγκεκριμένων μέ-
τρων, αναφέρει η κα Δημητρίου, κρίνουμε 
ότι απαιτούνται διευκρινίσεις έτσι ώστε να 
υπάρξει διαφάνεια. Ταυτόχρονα υποβάλ-
λονται συγκεκριμένες εισηγήσεις για να 
υπάρξει η πλέον κατάλληλη προετοιμασία.

Επείγουσα η ανάγκη  
λύσης του Κυπριακού

Κοινή δήλωση με την οποία συγχαίρουν 
την προσωπική απεσταλμένη του Γ.Γ. του 
ΟΗΕ, Μαρία Άνχελα Ολγκίν Κουεγιάρ, για 
το διορισμό της εξέδωσαν οι οργανώσεις 
Κυπριακό Κέντρο Ειρήνης και Διαλόγου 
(ΚΚΕΔ) και Απόφαση Ειρήνης, λέγοντας 
ότι τα μέλη είναι ενωμένα στην «ανησυχία 
για το συνεχιζόμενο πολιτικό αδιέξοδο 
και την έλλειψη μιας διαπραγματευτικής 
διαδικασίας που θα οδηγήσει σε μια 
συνολική λύση στην Κύπρο».
Το παρατεταμένο status quo στην Κύπρο 
είναι «επικίνδυνο και μη βιώσιμο», 
αναφέρεται στην ανακοίνωση, και 
προστίθεται ότι δημιουργεί μια βαθύτερη 
κοινωνική και πολιτιστική διαίρεση που 
επηρεάζει κάθε πτυχή της ζωής.
Πιστεύουμε ακράδαντα ότι η λύση του 
κυπριακού προβλήματος δεν είναι 
απλώς επιθυμητή, αλλά απαραίτητη και 
επείγουσα, αναφέρουν.

Συναντήθηκε με τον Κόλιν Στιούαρτ και την ομάδα του...
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είπαν παρεμβάσεις

Μονόδρομος η ενίσχυση της αιγοπροβατοτροφίας
Δίκαια χαρακτηρίζεται το χαλλούμι ως 

λευκός χρυσός, καθώς πρόκειται για το 
δεύτερο πιο εξαγώγιμο προϊόν της Κύ-
πρου (πρώτα είναι τα φάρμακα). Φέρνει 
εκατομμύρια ευρώ από το εξωτερικό και 
χιλιάδες οικογένειες ασχολούνται σε κάθε 
κλάδο της παραγωγής του. Ωστόσο είναι 
καλά γνωστό ότι τα κέρδη δεν μοιράζο-
νται ίσα, αλλά και σε αυτή την περίπτωση 
οι δυνατοί εκμεταλλεύονται τον κόπο και 
το μόχθο των αδυνάτων. Τόσο οι τυρο-
κόμοι όσο και οι αγελαδοτρόφοι, έχοντας 
το πάνω χέρι στη διαδικασία παραγωγής 
του χαλλουμιού, προσπαθούν να φέρουν 
κάθε πτυχή του προϊόντος στα μέτρα τους, 
ασκώντας τεράστια πίεση στους αιγοπρο-
βατοτρόφους, με αποτέλεσμα εντέλει να 
αρπάζουν τη μερίδα του λέοντος για ένα 
προϊόν που αποτελείται κατά συντριπτική 
πλειοψηφία από αιγοπρόβειο γάλα.

Υπενθυμίζεται ότι στο παρελθόν οι πιέ-
σεις που άσκησαν έφεραν ως αποτέλεσμα 
αρκετές αλλαγές στο χαλλούμι. Όμως δεν 
είναι ικανοποιημένοι με όσες αλλαγές έγι-
ναν, καθώς η κυριότερή τους επιδίωξη εί-
ναι να αντιστρέψουν την ποσόστωση και 

ο τελικός τους στόχος είναι το αιγοπρόβειο 
γάλα να μπαίνει μόνο «για τα μάτια του 
κόσμου» ή για τη μυρωδιά στο κυπριακό 
παραδοσιακό προϊόν. Ακόμα και οι ίδιοι 
αναγνωρίζουν πως το χαλλούμι παρά-
γεται από αιγοπρόβειο γάλα, και πολλοί 
αυτό καταναλώνουν, αλλά η ποιότητα και 
η παράδοση μπαίνουν σε δεύτερη μοίρα 
μπροστά στις εξαγωγές και την εμπορικό-
τητα του προϊόντος.

Αξίζει να σημειωθεί ότι τα πέντε με-
γαλύτερα τυροκομεία σημειώνουν κέρδη 
μετά φόρων ύψους 4-8 εκατομμυρίων 
ευρώ το καθένα. Επίσης, σύμφωνα με τα 
στοιχεία που έδωσαν στον Πρόεδρο οι αι-
γοπροβατοτρόφοι, από τις αυξήσεις τιμών 
οι τυροκόμοι έχουν βάλει στα ταμεία τους 
πέραν των €85.000.000.

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με τα στοιχεία 
της Στατιστικής Υπηρεσίας (Ιανουάριος 
2023 έως Ιούνιος 2023) που έδωσαν στον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας, η τιμή του 
χαλλουμιού αυξήθηκε κατά 1,49 ευρώ 
ανά κιλό. Εάν πολλαπλασιαστεί το €1,49 
με τα 45.000.000 κιλά παραγωγής χαλ-
λουμιού, τότε τα επιπλέον έσοδα ανέρχο-

νται σε €67.050.000. Σε αυτά προστίθε-
νται και τα €12.000.000 από την αύξηση 
της υγρασίας στο χαλλούμι κατά 6%.

Στην αντίθετη κατεύθυνση βρίσκονται 
οι αιγοπροβατοτρόφοι, οι οποίοι έχουν 
καρπωθεί μόνο τα €12 από τα €85 αυτά 
εκατομμύρια.

Επίσης, τα οικονομικά αποτελέσματα 
των μονάδων αιγοπροβατοτροφίας είναι 
τραγικά. Πολλοί αιγοπροβατοτρόφοι χρε-
οκοπούν και αποχωρούν από τον κλάδο, 
καθώς έτυχαν και τυγχάνουν εκμετάλλευ-
σης, αφού λόγω οικονομικής αδυναμίας 
δανειοδοτούνται συνεχώς από τους τυρο-
κόμους και δεν έχουν καμία διαπραγμα-
τευτική ισχύ.

Είναι ξεκάθαρο ότι εάν δεν στηριχθούν 
οι αιγοπροβατοτρόφοι και εάν αφεθεί το 
επάγγελμα να παρακμάζει, τότε θα πά-
ψουμε να έχουμε χαλλούμι. Εάν δεν γίνο-
νται συστηματικοί και διεξοδικοί έλεγχοι 
και δεν ληφθούν σημαντικές αποφάσεις, 
τότε πρέπει να ξεχάσουμε το παραδοσι-
ακό μας προϊόν. Σε κάθε περίπτωση, σύ-
ντομα θα ξεκαθαρίσουν και οι προθέσεις 
της κυβέρνησης.

Η εποποποιία  
του Στάλινγκραντ

Στα τέλη του Γενάρη συμπληρώ-
νονται 81 χρόνια από τη μάχη του 
Στάλινγκραντ με την ήττα των μέχρι 
τότε ανίκητων χιτλερικών στρατευ-
μάτων και την περήφανη, ηρωική και 
γεμάτη αυτοθυσία νίκη του Κόκκινου 
Στρατού. Για τη μάχη του Στάλινγκραντ, 
τον ηρωισμό των υπερασπιστών του 
και τη μεγάλη νίκη του Κόκκινου Στρα-
τού, που ήταν η αρχή του τέλους των 
Ναζί, έχουν γραφτεί και θα γράφονται 
πολλά. 

Η αναφορά στο Στάλινγκραντ πάντα 
θα είναι ο φόρος τιμής προς τον σοβιετι-
κό λαό που απελευθέρωσε την Ευρώπη 
και κατ’ επέκταση και όλη την ανθρω-
πότητα από την μπότα του ναζισμού. 
Χωρίς αυτή τη νίκη κανείς δεν μπορεί 
να ξέρει σε τι βαθμό θα είχε φτάσει το 
πισωγύρισμα της ανθρωπότητας. 

Το Στάλινγκραντ είναι ένα από τα 
καλύτερα παραδείγματα της ανωτε-
ρότητας του σοσιαλισμού σε σύγκριση 
με τον καπιταλισμό, επειδή ο σοσιαλι-
σμός μπορεί να κινητοποιήσει όλες τις 
κοινωνικές δυνάμεις σε μια ζωτικής 
σημασίας μάχη. Η ιστορική αυτή νίκη 
αποδεικνύει όχι μόνο αρετές του κόκκι-
νου στρατού, αλλά επίσης την ενότητα, 
την κοινή βούληση και την οργανωτική 
ικανότητα σε μια σοσιαλιστική χώρα.

«Χορτάσαμε»  
από ρεζιλίκια

Η Κύπρος θα γίνει ρεζίλι διεθνώς εάν 
εγκριθεί νομοσχέδιο το οποίο θα δίδει τη 
δυνατότητα στο Υπουργικό Συμβούλιο 
να αποφασίζει για τη διεξαγωγή αγώ-
νων κεκλεισμένων των θυρών, δήλωσε 
ο πρόεδρος του Παγκύπριου Συνδέσμου 
Ποδοσφαιριστών Σπύρος Νεοφυτίδης.

Όπως είπε ο κ. Νεοφυτίδης μιλώντας 
στο κρατικό ραδιόφωνο, μία τέτοια από-
φαση θα προκαλέσει τεράστιες αντιδρά-
σεις από την UEFA και τη FIFA.

Παράλληλα, επεσήμανε πως δεν πρέ-
πει να γίνεται επίκληση στο τι συμβαίνει 
στην Ελλάδα, αφού αποτελεί το χειρότε-
ρο παράδειγμα σε ολόκληρο τον κόσμο.

Υπογράμμισε, μάλιστα, πως στην 
Ελλάδα υπάρχει αρνητικό ιστορικό σε 
ό,τι αφορά τις παρεμβάσεις των πολι-
τικών στα του αθλητισμού. Βέβαια δεν 
γνωρίζουμε εάν θα ιδρώσει και το αυτί 
των κυβερνώντων αν γίνουμε ρεζίλι δι-
εθνώς, δεν θα είναι άλλωστε και η πρώ-
τη φορά. 

Η τεχνητή νοημοσύνη 
«κόβει» συντάξεις

Η ταχεία υιοθέτηση της τεχνητής 
νοημοσύνης έχει προκαλέσει φόβους 
ότι θα εξαλείψει εκατομμύρια θέσεις 
εργασίας. Ωστόσο η υιοθέτησή της από 
τοπικές κυβερνήσεις έχει οδηγήσει σε 
άρνηση χορήγησης τροφίμων σε αν-
θρώπους που τα δικαιούνται, όπως 
συνέβη στην Ινδία.

Οι τεχνολογικές εταιρείες στη Δύση 
αναπτύσσουν προϊόντα τεχνητής νο-
ημοσύνης που θα μπορούσαν να θέ-
σουν εκτός εργασίας συγγραφείς, καλ-
λιτέχνες και προγραμματιστές. Στην 
Ινδία, η τεχνητή νοημοσύνη χρησιμο-
ποιείται ήδη για την ανάλυση τεράστι-
ων όγκων δεδομένων προκειμένου να 
διαπιστωθεί αν υπάρχουν άτομα που 
εμπλέκονται σε απάτες εις βάρος της 
κοινωνικής πρόνοιας.

Η Ινδία διαχειρίζεται ένα από τα με-
γαλύτερα προγράμματα επισιτιστικής 
ασφάλειας στον κόσμο, το οποίο τρέφει 
περίπου το 60% του πληθυσμού της. 

Του 
Γιάννη Κακαρή

ΝΙΚΟΣ 
ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ Κ. ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ:

«Εκείνο που με ενδιαφέρει δεν είναι 
να είμαι αρεστός, εκείνο που με ενδια-
φέρει είναι να είμαι ωφέλιμος».
Ακριβώς τα ίδια έλεγε και ο Νίκος Ανα-
στασιάδης.

ΑΡΙΣΤΟΣ 
ΔΙΑΜΙΑΝΟΥ
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΑΚΕΛ:

«Δυστυχώς μια σημαντική καινοτο-
μία, το σύστημα της ηλεκτρονικής δι-
καιοσύνης e-justice, κατέρρευσε. Μαζί 
του συμπαρασύρει την απονομή της 
Δικαιοσύνης και την προσπάθεια για 
ψηφιακό εκσυγχρονισμό. Θύματα της 
ανεπάρκειας είναι ο νομικός κόσμος, οι 
πολίτες, το κράτος δικαίου».
Πίσω στο i-justice, ενώ ο φορολογούμε-
νος πολίτης πλήρωσε €6 εκ. για να έχου-
με το e-justice.

ΜΙΧΑΛΗΣ 
ΔΙΑΜΙΑΝΟΥ
ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ:

«Ένα από τα μεγαλύτερα προβλή-
ματα είναι οι λίστες αναμονής για τη 
διενέργεια εξετάσεων ή επεμβάσεων. 
Πρόκειται για ένα υπαρκτό πρόβλημα 
το οποίο κανένας δεν αρνείται».
Η υγεία των ασθενών δεν μπορεί να βρί-
σκεται σε λίστες αναμονής.

ΕΙΡΗΝΗ 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΟΥ
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΑΚΕΛ:

«Οι αναισθησιολόγοι έχουν το δικαί-
ωμα να αρνηθούν συμμετοχή σε ιατρική 
πράξη άμβλωσης, με βάση τη νομοθεσία, 
αλλά πρέπει ο ΟΚΥπΥ να βρει λύση, ώστε 
να μην καταπατάται το δικαίωμα μιας 
γυναίκας να προχωρήσει σε άμβλωση 
στη βάση των προνοιών του νόμου».
Ένα πράγμα οι προσωπικές πεποιθήσεις 
και άλλο η ιατρική πράξη που δεν μπορεί 
κανείς να αρνείται…
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ευθέως
Νέα «θα» 
από τον 
Πρόεδρο και 
για το 2024!
Σχεδόν πέρασε ένας 
χρόνος από την εκλογή 
του στο προεδρικό αξίωμα 
-ακόμη και εκείνοι που τον 
ψήφισαν το μετάνιωσαν- 
και ενώ πέρασε πολλές 
φορές κάτω από τον πήχη 
όσον αφορά διορισμούς 
και άλλους στόχους που 
έθεσε, φαίνεται να μην 
το έχει αντιληφθεί ο κ. 
Νίκος Χριστοδουλίδης, 
ο οποίος ψες έκανε 
ακόμη ένα επικοινωνιακό 
σόου με πολλά «θα» και 
«εκπλήξεις» για το 2024... 
Κύριε Πρόεδρε, δεν σου 
έμαθαν στην Πάφο ότι 
πρέπει «να μιλάς λίγο και 
να κάνεις πολλή δουλειά»; 
Εσύ κάνεις το ανάποδο και 
αποτυγχάνεις…

Δεν αρκούν οι διακηρύξεις
Η κυβέρνηση επαναλαμβάνει τις τελευταίες μέρες δύο θέματα. Πρώτον, τη ση-

μασία του διορισμού και της έλευσης της προσωπικής απεσταλμένης του Γ.Γ. του 
Οργανισμού Ηνωμένων Εθνών στο Κυπριακό και τη βούλησή της να κάνει ό,τι 
είναι δυνατό για να επαναρχίσουν οι διαπραγματεύσεις από το σημείο που σταμά-
τησαν στο Κραν Μοντανά.

Αναμφίβολα ο διορισμός είναι ένα σημαντικό βήμα. Δεν είναι όμως αρκετός για 
να προκαλέσει θριαμβολογίες. 

Οι θριαμβολογίες θα είναι δικαιολογημένες εάν οι δύο πλευρές αφήσουν στο 
περιθώριο τις διακηρύξεις για εσωτερική κατανάλωση και ασχοληθούν σοβαρά με 
το θέμα. Ο μεν Τατάρ να αλλάξει γραμμή και να επανέλθει στη συμφωνημένη βάση 
λύσης, ο δε Χριστοδουλίδης να αφήσει τις διακηρύξεις και έμπρακτα να δώσει τη 
συγκατάθεσή του στο πλαίσιο Γκουτέρες και στις συγκλίσεις που επήλθαν μέχρι το 
2017. Μόνο έτσι θα πείσει για την ειλικρίνεια των προθέσεών του. Μ.

Bροχές και καταιγίδες  
Πορτοκαλί προειδοποίηση για βροχές 

και τοπικά ισχυρές καταιγίδες μέχρι και 
αύριο εξέδωσε το Τμήμα Μετεωρολογίας. 
Ενόψει εξάλλου των καιρικών φαινομέ-
νων, καλεί τους φορείς και τους πολίτες 
που έχουν φρεάτια απορροής υπό τον 
έλεγχό τους να τα ελέγχουν και να τα κα-
θαρίζουν. Η πορτοκαλί προειδοποίηση τέ-
θηκε σε ισχύ από τις 10 το βράδυ της Δευ-
τέρας και θα διαρκέσει έως τις 10 το βράδυ 
της Τετάρτης. Γίνεται λόγος για βροχές και 
τοπικά ισχυρές καταιγίδες που αναμένεται 
να επηρεάσουν κυρίως το βόρειο μισό και 
ανατολικές περιοχές του νησιού κατά δια-
στήματα. Σημειώνεται ακόμη ότι σε καται-
γίδα πιθανόν να πέσει και χαλάζι. Προστί-
θεται ότι η ένταση της βροχής αναμένεται 
να κυμανθεί μεταξύ 55 και 70 χιλιοστών 
ανά ώρα. Υπενθυμίζει ότι σε όλες τις περι-
πτώσεις που υπάρχει πιθανότητα βροχής, 
οι φορείς και οι πολίτες που έχουν φρεά-
τια απορροής υπό τον έλεγχό τους θα πρέ-
πει να τα ελέγχουν και να τα καθαρίζουν 
για αποφυγή συσσώρευσης νερού.

Έπονται «αγκρίσματα»
Είναι κοινό μυστικό ότι οι σχέσεις των κομμάτων που στηρίζουν την κυβέρνηση 

δεν είναι και τόσο καλές όσο θέλουν να δείχνουν, τόσο τα ίδια όσο και ο Πρόεδρος 
και η κυβέρνησή του. Ήδη τα σύννεφα στις σχέσεις τους είναι πολλά. Τελευταία 
σταγόνα πριν ξεχειλίσει το ποτήρι είναι τα (ημί)μετρα που εξαγγέλθηκαν από την 
κυβέρνηση για τους Τουρκοκυπρίους. 

Ήδη σχεδόν αρνητικά αντέδρασε το ΔΗΚΟ, ενώ η ΕΔΕΚ τηρεί σιγή ιχθύος. 
Υπάρχει και η δυσαρέσκεια για τους τελευταίους διορισμούς και υπουργοποιήσεις 
που ηλεκτρίζουν περισσότερο την ατμόσφαιρα. Η σταγόνα που θα δείξει αν θα 
ξεχειλίσει ή όχι το ποτήρι θα είναι το τι θα πει και το τι θα μεταφέρει στην Μαρία 
Ολγκίν Κουεγιάρ σήμερα ο Πρόεδρος Χριστοοδυλίδης. Εάν δώσει θετική απάντηση 
για αποδοχή του πλαισίου Γκουτέρες και των συγκλίσεων του 2017, σίγουρα θα 
έχουμε εξελίξεις… Μ.

Κάτι τρίζει;
Η πείνα, και δη η λύσσα, μπορεί 

να οδηγήσει το ζώο ή το άτομο σε 
πράξεις που δεν είναι απαραίτητα 
προϊόν μιας λογικής διεργασίας, 
αλλά μίας παρόρμησης. Υπάρχουν 
πολιτικοί και πολιτικοί, όπως και 
πολιτικές και πολιτικές. Αν μη τι 
άλλο, η εκλογή του Νίκου Χριστο-
δουλίδη φώτισε περισσότερο μερι-
κά πράγματα που ήδη γνωρίζαμε, 
που υπήρχαν μπροστά στα μάτια 
μας. Δεν περιμέναμε αυτός ο βίος 
μετά τον τετραπλό γάμο να είναι 
ανθόσπαρτος. Αντιθέτως, επειδή 
δεν πειστήκαμε από τα βαρύγδου-
πα λόγια, περιμέναμε απλώς τη 
χρονική στιγμή. Και να που σιγά 
σιγά ξεκίνησαν οι αντιδράσεις, να 
που σιγά σιγά ξεμπροστιάζονται 
αυτοί που κρατούσαν τα λάβαρα 
της «ενωτικής υποψηφιότητας» 
εις το όνομα του... «καλού του τό-
που». Ξέρετε, πολλές φορές είμα-
στε έρμαια του πάθους μας, όποιο 
κι αν είναι αυτό. Ωστόσο στην πο-
λιτική τα πράγματα δεν είναι τόσο 
απλά, δεν μπορούμε να είμαστε 
επιεικείς. Γκιουλ

Της 
Ελένης Κωνσταντίνου 

Απειλές και 
εκφοβισμούς 
δέχονται 
παιδιά Τ/κ 
από μεικτούς 
γάμους

Σημαντικά προβλήματα στην κα-
θημερινότητά τους αλλά και προ-
βλήματα που έχουν να κάνουν με 
τους σχεδιασμούς για το μέλλον τους 
αντιμετωπίζουν τα παιδιά Τουρκο-
κυπρίων από μεικτούς γάμους. Με-
γαλώνοντας σε μια πατρίδα μισή έρ-
χονται αντιμέτωποι, κυρίως με την 
ενηλικίωσή τους, και με μια σειρά 
από άλλα εμπόδια. 

Στην τουρκοκυπριακή κοινότητα 
υπάρχουν διάφορες ομάδες που δι-
εκδικούν την κυπριακή ταυτότητα. 
Πρόσφατα είχαμε την ευκαιρία να 
συνομιλήσουμε με τρία νεαρά παι-
διά - μέλη του Κινήματος για την 
Επίλυση του Προβλήματος του Μει-
κτού Γάμου (Karma Evlilik Sorunu 
Çözüm Hareketi). Τρεις νέους αν-
θρώπους που διεκδικούν το δικαί-
ωμα στην ορατότητα αλλά και το 
δικαίωμα να αποκτήσουν ταυτότητα 
της Κυπριακής Δημοκρατίας, αφού, 
όπως τονίζουν, γεννήθηκαν στην 
Κύπρο και δεσμούς έχουν μόνο με 
αυτή τη χώρα. 

Η ανακοίνωση που ακολούθη-
σε από πλευράς κυβέρνησης για τα 
ΜΟΕ προς την τουρκοκυπριακή κοι-
νότητα συμπεριλαμβάνει και ένα 
μέτρο που αφορά στο ζήτημα αυτό, 
αφού θα αρχίσει η εξέταση των αι-
τήσεων που εκκρεμούν από το 2013 
που είχε σταματήσει. 

Όπως ήταν αναμενόμενο, η από-
φαση αυτή άνοιξε ένα νέο κύκλο 
συζητήσεων για το ζήτημα αυτό στα 
κατεχόμενα, όχι όμως με θετικές εξε-
λίξεις για όλους. 

Όπως μας πληροφόρησε η Σου-
ντέ, μια εκ των νέων ανθρώπων που 
επηρεάζονται από την ημέρα ανακοί-
νωσης των ΜΟΕ, άρχισε να δέχεται 
επιθέσεις από εποίκους καθώς και 
από τουρκικά ΜΜΕ. Μάλιστα, επα-
νέφεραν και ένα ντοκιμαντέρ του 
France24, όπου η ίδια μιλούσε για ει-
ρήνη και επανένωση, σημειώνοντας 
μεταξύ άλλων ότι είναι παιδί μεικτού 
γάμου που γεννήθηκε και μεγάλωσε 
στην Κύπρο με την Κύπρια μητέρα 
και τους παππούδες της. 

Η ίδια δεν νιώθει πλέον ασφαλής 
και όπως μας ανέφερε, εκτιμά ότι της 
απαγορεύθηκε εντελώς η είσοδος 
στην Τουρκία. 

Συνεπώς, για αυτό το νεαρό κο-
ρίτσι τα πράγματα είναι ακόμη πιο 
δύσκολα, δεν νιώθει ασφαλής ούτε 
στο μόνο μέρος που η ίδια γνωρίζει 
ως πατρίδα, ενώ έχει στην κυριολεξία 
εγκλωβιστεί στα κατεχόμενα. 

Ζητήματα που για πολλούς θεω-
ρούνται αυτονόητα, δυστυχώς για 
άλλους δεν είναι. 
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Την ερχόμενη Πέμπτη η βουλευτής 
του ΑΚΕΛ, Ειρήνη Χαραλαμπίδου, προ-
τίθεται να καταθέσει στην Ολομέλεια 
της Βουλής πρόταση νόμου για τροπο-
ποίηση του Συντάγματος σε σχέση με το 
διαχωρισμό των εξουσιών του Γενικού 
Εισαγγελέα.

Σε χθεσινή δήλωσή της η Ε. Χαραλα-
μπίδου αναφέρει ότι η εν λόγω πρόταση 
θέτει το πλαίσιο για το διαχωρισμό του 
διπλού ρόλου του Γενικού Εισαγγελέα 
και ρυθμίζει το ανέλεγκτο. 

«Η πρόσφατη απόφαση του Εφετεί-
ου σε σχέση με το δικαίωμα του Γενικού 
Εισαγγελέα να διακόπτει ποινική δίω-
ξη για λόγους δημοσίου συμφέροντος 
χωρίς αιτιολόγηση ήταν λογική, αφού 
αυτό προβλέπει σήμερα το Σύνταγμα 
όπως αυτό ερμηνεύτηκε. Το Κοινοβού-
λιο έχει τη δυνατότητα αλλαγής του Συ-

ντάγματος, η οποία όμως απαιτεί ειδική 
πλειοψηφία», ανέφερε. 

Προσθέτει ότι οι αλλαγές αυτές είναι 
επιβεβλημένη αναγκαιότητα, παραδε-
κτό γεγονός και από τους τρεις υποψη-
φίους που διεκδίκησαν την προεδρία, 
αλλαγές που απαιτούσε η κοινωνία γι’ 
αυτό και οι προεκλογικές δεσμεύσεις.

Αναφέρεται στην έκθεση της Ευρω-
παϊκής Επιτροπής για το Κράτος Δι-
καίου του Ιουλίου του 2023, η οποία, 
όπως αναφέρει, είναι σαφής ως προς 
αυτό το θέμα και προσθέτει ότι έχουμε 
υποχρέωση να είμαστε συνεπείς με όσα 
διακηρύττουμε. Σε αυτό το πλαίσιο και 
για λόγους αρχής προχώρησα με την 
κατάθεση της πρότασης νόμου.

Η βουλευτής του ΑΚΕΛ αναφέρει 
επίσης ότι είναι καιρός να ξεκινήσει και 
εντός Κοινοβουλίου η συζήτηση για το 

θέμα αυτό, για να διαπιστωθούν και οι 
προθέσεις όλων των πολιτικών δυνά-
μεων.

Σημειώνει επίσης ότι «τονίζω ότι με 
απογοήτευση δέχτηκα την απάντηση 
της Υπουργού Δικαιοσύνης τον πε-
ρασμένο Οκτώβριο, ότι η εξέταση του 
ζητήματος βρίσκεται ακόμα σε αρχι-
κό, προκαταρκτικό στάδιο μελέτης και 
συζήτησης. Δεν μπορούσε να δώσει 
τίποτα συγκεκριμένο ή τουλάχιστον 
χρονοδιαγράμματα. Η ανάγκη κάποιων 
να συντηρούν τα προνόμια που έχουν 
διασφαλιστεί πριν από δεκαετίες δεν 
μπορεί να εκφράζει ένα σύγχρονο ευ-
ρωπαϊκό κράτος». 

Προσθέτει επίσης ότι η κυβέρνηση 
δεν θα έχει πλέον δικαιολογία για τη μη 
κατάθεση σχετικού  νομοσχεδίου, αφού 
αίρεται η αντισυνταγματικότητα.

Cyta: Αποφασιστικά βήματα 
για τα επόμενα 20 χρόνια

«Τριετία-ρεκόρ», κατά την οποία έγι-
ναν αποφασιστικά βήματα για τα επόμε-
να είκοσι χρόνια, χαρακτήρισε τη θητεία 
του το Δ.Σ. της ΑΤΗΚ κατά τον χθεσινό 
απολογισμό του για την τριετία 2021-
2023, ενόψει της λήξης της θητείας 
του. Το Συμβούλιο υπογραμμίζει την 
ολοκλήρωση του δικτύου 5G με 100% 
παγκύπρια κάλυψη και του Cyta Fiber 
στο 100% των αστικών περιοχών, το νέο 
υποθαλάσσιο σύστημα οπτικών ινών 
Cadmos 2, τις ραγδαίες μειώσεις του 
κόστους και τις εκθετικές αυξήσεις των 
ταχυτήτων διαδικτύου κινητής και στα-
θερής τηλεφωνίας. Επιπλέον, το Συμ-
βούλιο αναφέρει ότι τα αποτελέσματα 
εσόδων του 2023 αποτελούν ρεκόρ δε-
καετίας, ενώ η μεικτή και καθαρή κερ-
δοφορία του 2021 και 2022 αποτελούν 
ρεκόρ 14 και 13 χρόνων αντίστοιχα.

Το Συμβούλιο κάνει, επίσης, αναφορά 
στα έργα Θεσμική Καινοτομία, Μετεξέλι-
ξη Προσωπικού, Νέο Σύστημα Προαγω-
γών, Σχέδιο Εθελούσιας Αφυπηρέτησης, 
Ψηφιακή Μεταμόρφωση, Περιφερειακό 
Κέντρο Δεδομένων, Ολιστική Διαχεί-
ριση Βιώσιμης Ανάπτυξης, Σύγχρονη 
Διακυβέρνηση, Μηδενικό Ανθρακικό 
Αποτύπωμα και Ενεργειακή Αυτονο-
μία μέχρι το 2027 που, όπως αναφέρει, 
αποτελούν την παρακαταθήκη του Συμ-
βουλίου για το μέλλον της Cyta.

Όπως αναφέρεται, από το 2021 μέχρι 
το 2023 μειώθηκε κατά 60% το σταθμι-
σμένο κόστος ανά GB στον καταναλω-
τή κινητής, από €3 σε €1,20. Επιπλέον, 
μειώθηκε πάνω από 90% το σταθμισμέ-
νο κόστος ανά Mbps στον καταναλωτή 
σταθερής, από €1,20 το 2020 σε €0,09 
το 2023. Την ίδια ώρα, υπερδιπλασιά-
στηκε η μέση ταχύτητα συνδέσεων κι-
νητής, από 17,2 Μbps σε 36,2 Μbps, 
ενώ πενταπλασιάστηκε η μέση ταχύτη-
τα συνδέσεων σταθερής, από 30 Mbps 
σε 200 Mbps.

Το ΚΕΒΕ κατανοεί το θέμα της 
διεύρυνσης του καταλόγου προϊό-
ντων που εμπίπτουν στον κανονισμό 
της Πράσινης Γραμμής, ωστόσο ζητά 
από την κυβέρνηση να επεξεργαστεί 
αντισταθμιστικά μέτρα σε ό,τι αφορά 
τον αθέμιτο ανταγωνισμό στον οποίο 
υπόκεινται ε/κ προϊόντα. Σημειώνει 
μάλιστα πως έχει ήδη επεξεργαστεί 
σχέδιο αντισταθμιστικών μέτρων, δη-
λώνοντας ετοιμότητα να το συζητήσει 
με την κυβέρνηση.

Το ΚΕΒΕ υπενθυμίζει ότι ο Κανο-
νισμός της Πράσινης Γραμμής είναι 
Κανονισμός της ΕΕ ο οποίος εγκρίθη-
κε από την ίδια πριν από την ένταξη 
της Κύπρου την 1η Μαΐου 2004 και 
ότι το ΚΕΒΕ συνεργάστηκε με όλες 
τις κυπριακές κυβερνήσεις από τότε, 
«μακριά από πολιτικές σκοπιμότητες 
ή κομματικές αντιπαραθέσεις, για την 
σωστή και αποτελεσματική εφαρμογή 
του ούτως ώστε η Κυπριακή Δημο-
κρατία να ανταποκρίνεται με επιτυχία 
στις ευρωπαϊκές της υποχρεώσεις».

Το ΚΕΒΕ επισημαίνει πως συμ-
φωνεί ότι «η οικονομική συνεργασία 
μεταξύ των δυο κοινοτήτων ενισχύει 
το κλίμα συνεργασίας μεταξύ τους και 
συμβάλλει θετικά στις προσπάθειες 

συνολικής επίλυσης του κυπριακού 
προβλήματος, που είναι ο κυρίαρ-
χος στόχος της πλευράς μας», τονίζει 
ωστόσο την ίδια στιγμή ότι για την 
επίτευξη κλίματος συνεργασίας με-
ταξύ των δύο κοινοτήτων «η προ-
σπάθεια πρέπει να είναι αμφίδρομη», 
κάτι που, όπως σημειώνει, «δεν ισχύει 
σήμερα στον επιθυμητό βαθμό, αφού 
οι πωλήσεις τ/κ προϊόντων είναι περί-
που δεκαπενταπλάσιες από αυτές που 
γίνονται προς τις κατεχόμενες περιο-
χές από επιχειρήσεις που βρίσκονται 
στις περιοχές υπό τον αποτελεσματικό 
έλεγχο της Κυβέρνησης της Κυπρια-
κής Δημοκρατίας».

Το ΚΕΒΕ υπενθυμίζει επίσης ότι 
η ΕΕ μέσω του Κανονισμού καθορί-
ζει τον τρόπο πώλησης των τ/κ προ-
ϊόντων προς τις ελεύθερες περιοχές 
(λόγω της μη επίλυσης του πολιτικού 
προβλήματος), ενώ δεν υπάρχει κάτι 
αντίστοιχο για τις πωλήσεις ε/κ προ-

ϊόντων προς τις μη ελεγχόμενες από 
την Κυπριακή Δημοκρατία περιοχές.

Σύμφωνα με το ΚΕΒΕ, οι λόγοι 
της μειωμένης πώλησης ε/κ προϊό-
ντων προς τα κατεχόμενα είναι δύο. 
Ο πρώτος έχει να κάνει με το ότι το 
καθεστώς των κατεχομένων απαιτεί 
εκ των προτέρων εξασφάλιση «ειδι-
κής άδειας» από τις τ/κ επιχειρήσεις 
οι οποίες επιθυμούν να αγοράσουν 
προϊόντα από ε/κ επιχειρήσεις, με την 
«άδεια» αυτή να μη χορηγείται πάντα, 
με αποτέλεσμα να μην πραγματοποιεί-
ται σημαντικός όγκος πωλήσεων από 
ε/κ εταιρείες προς τα κατεχόμενα και 
ουσιαστικά να υπάρχει απαγόρευση 
όσον αφορά την πώληση ορισμένων 
ε/κ προϊόντων (π.χ. χυμών), όταν την 
ίδια στιγμή τα αντίστοιχα τ/κ προϊόντα 
διακινούνται νόμιμα μέσω του Κανο-
νισμού. 

Ο δεύτερος λόγος, σύμφωνα με το 
ΚΕΒΕ, έχει να κάνει με το γεγονός 
ότι τα ε/κ προϊόντα επιβαρύνονται με 
ΦΠΑ, αφού η επικράτεια του νησιού 
είναι ενιαία και καθώς αυτός ο ΦΠΑ 
δεν μπορεί να ανακτηθεί, αποτελεί 
ένα επιπλέον κόστος της τάξης του 
19% που καθιστά τα ε/κ προϊόντα μη 
ανταγωνιστικά.

ΚΕΒΕ: Αντισταθμιστικά μέτρα για διεύρυνση 
προϊόντων Κανονισμού Πράσινης Γραμμής

Καλεί την κυβέρνηση 
να προστατεύσει τα ε/κ 

προϊόντα από τον αθέμιτο 
ανταγωνισμό

Πρόταση νόμου για το διαχωρισμό των εξουσιών του Γενικού Εισαγγελέα
Πλαίσιο για τον διαχωρισμό 

του διπλού ρόλου και το 
ανέλεγκτο του Γενικού 

Εισαγγελέα 



Με τίτλο «Ο χρόνος πρέπει να είναι 
περιορισμένος», η «Κίπρις» φιλοξενεί 
δηλώσεις του Γ.Γ. του Κόμματος Εθνι-
κής Ενότητας (ΚΕΕ) και του ηγέτη του 
Ρεπουμπλικανικού Τουρκικού Κόμμα-
τος (ΡΤΚ), Ογουζχάν Χασίπογλου και 
Ασίμ Ακάνσοϊ αντίστοιχα, που συμφώ-
νησαν στο γεγονός ότι πρέπει να τεθεί 
συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα στις 
προσπάθειες του ΟΗΕ για επίλυση του 
Κυπριακού.

Σύμφωνα με το ΓΤΠ, ο κ. Χασίπογλου 
υποστήριξε ότι η επίσκεψη της προσω-

πικής απεσταλμένης του Γ.Γ. του ΟΗΕ 
δεν θα διαφέρει από τις επαφές των 
προκατόχων της, κατά τις οποίες δεν 
επιτεύχθηκε θετικό αποτέλεσμα. Επε-
σήμανε ότι είναι διαφορετικές οι θέσεις 
που εκφράζουν οι δύο πλευρές για να 
καθίσουν στο τραπέζι των διαπραγμα-
τεύσεων.

Στις δηλώσεις του ο Γ.Γ. του ΡΤΚ είπε 
ότι πρέπει να γίνουν ορθολογικές κινή-
σεις για προστασία των δικαιωμάτων και 
συμφερόντων των Τουρκοκυπρίων στις 
επαφές της προσωπικής απεσταλμένης 
του Γ.Γ. του ΟΗΕ και υποστήριξε ότι δεν 
θα ήταν ορθή η λογική να καθίσουν 
στο τραπέζι της διαπραγμάτευσης ό,τι 
και να γίνει, όμως σε περίπτωση που οι 
Ελληνοκύπριοι ψηφίσουν ξανά «όχι» σε 
ένα πιθανό δημοψήφισμα, τα Ηνωμένα 
Έθνη πρέπει να αναγνωρίσουν κάποια 
δικαιώματα στους Τουρκοκυπρίους.

Θέματα αμυντικής και στρατιωτικής 
συνεργασίας και οι προκλητικές ενέργει-
ες της Τουρκίας στη νεκρή ζώνη συζητή-
θηκαν, μεταξύ άλλων, κατά τη συνάντη-
ση που είχε χθες Δευτέρα στην Αθήνα ο 
Υπουργός Άμυνας Βασίλης Πάλμας με 
τον Έλληνα ομόλογό του Νίκο Δένδια.

Εκφράζοντας τη χαρά του για την πα-
ρουσία του στην Ελλάδα, στην πρώτη του 
επίσημη επίσκεψη, ο κ. Πάλμας, ο οποίος 
πραγματοποίησε επίσημη επίσκεψη στην 
Ελλάδα, αναφέρθηκε στην άρρηκτη σχέ-
ση Κύπρου και Ελλάδας και στη μακρά 

φιλία και συνεργασία των δύο χωρών.
Παράλληλα, συζητήθηκαν ζητήματα 

που αφορούν τη διμερή αμυντική και 
στρατιωτική συνεργασία, τις τριμερείς 
συνεργασίες με Ισραήλ, Αίγυπτο και Ιορ-
δανία, καθώς και την τετραμερή με Γαλ-
λία και Ιταλία.

Από την πλευρά του, ο Έλληνας 

Υπουργός Άμυνας ευχαρίστησε τον Κύ-
πριο ομόλογό του για την ενημέρωση 
που του παρείχε σε σχέση με το Κυπρι-
ακό, το οποίο, όπως διαβεβαίωσε, αποτε-
λεί ύψιστη προτεραιότητα της ελληνικής 
Πολιτείας.

«Η Ελλάδα υποστηρίζει σταθερά τις 
προσπάθειες της Κυπριακής Δημοκρατί-
ας για μία δίκαιη και βιώσιμη λύση στο 
Κυπριακό, δηλαδή μια λύση διζωνικής 
δικοινοτικής ομοσπονδίας, στη βάση 
των αποφάσεων του ΣΑ των Ηνωμένων 
Εθνών», τόνισε ο κ. Δένδιας.

Να τεθεί χρονοδιάγραμμα στις προσπάθειες ΟΗΕ για λύση 

Οι ΥΠΑΜ Κύπρου - Ελλάδας τα είπαν για «άμυνα και συνεργασία»

Τι ζητούν εκπρόσωποι  
τ/κ κομμάτων από  

την επίσκεψη Κουεγιάρ

«Ύψιστη προτεραιότητα  
της ελληνικής Πολιτείας  

το Κυπριακό»

Στο δρόμο αναμένεται να βρεθεί μια 
μητέρα πέντε παιδιών, αφού στις 12 
Μαρτίου θα γίνει πλειστηριασμός της 
οικίας της που βρίσκεται στην κοινότητα 
Στενή της Πάφου. Για την κατοικία της 
και το τεμάχιο γης έκτασης 8,5 σκαλιών 
έχει εκδοθεί δικαστικό διάταγμα που εξα-
σφάλισε το επενδυτικό ταμείο στο οποίο 
έχει μεταφερθεί το μη εξυπηρετούμενο 
δάνειό της. Η αρχική τιμή έχει εκτιμηθεί 
σε περίπου 300 χιλιάδες ευρώ.

Πρόκειται για την Ελένη Γεωργίου 
που διαμένει αυτή τη στιγμή με τα 4 από 
τα 5 παιδιά της στο σπίτι και συγκατοι-
κεί με τον σύντροφό της. Η πολύτεκνη 
μητέρα απευθύνει ύστατη έκκληση προς 
στην πολιτεία να παρέμβει για να στα-
ματήσει τη διαδικασία εκποίησης της 
κατοικίας της και της έξωσης. Η Ελένη 
Γεωργίου, όπως ανέφερε σχετικά στον 
επαρχιακό ραδιοφωνικό σταθμό της Πά-
φου «radiocosmos», απευθύνθηκε στον 
Χρηματοοικονομικό Επίτροπο, ο οποίος 
όμως της είπε πως από τη στιγμή που 
υπάρχει απόφαση δικαστηρίου, δεν μπο-
ρεί να γίνει τίποτα. Η συγκεκριμένη μη-
τέρα είχε οικιστικό δάνειο από τις αρχές 
της δεκαετίας του 2020, το οποίο, όπως 
είπε, αποπλήρωνε κανονικά. Στη συνέ-
χεια, όταν χώρισε, κατέβαλε κατά διαστή-
ματα δόσεις. Το ύψος του δανείου είχε 
μειωθεί στις 160 χιλιάδες.  Όταν έφυγε η 
μεγαλύτερη κόρης της για σπουδές αδυ-
νατούσε να καταβάλλει τις δόσεις. Αργό-
τερα εντάχθηκε σε κάποιο σχέδιο φερεγ-
γυότητας και ανταποκρινόταν στις δόσεις 
που είχαν καθοριστεί. Παράλληλα, είπε, 
είχαν κινηθεί δικαστικές διαδικασίες σε 

βάρος της. Με τους τόκους το δάνειό της 
έφθασε στις 260.000.

Απέρριψαν συμβιβασμό
Το επενδυτικό ταμείο που εξαγόρασε 

το δάνειό της, είπε, προχώρησε τη διαδι-
κασία πλειστηριασμού παρότι βρισκόταν 
σε εξέλιξη προσπάθεια διαχωρισμού του 
οικοπέδου, ώστε να πωληθεί μέσω πλει-
στηριασμού το οικιστικό τεμάχιο πλην 
αυτού που βρίσκεται η κατοικία. Αυτή, 
όπως είπε, ήταν μια πρόταση που είχε 
υποβάλει η ίδια. Δυστυχώς, πρόσθεσε, 
αιφνιδιαστικά το επενδυτικό ταμείο εκ-
μεταλλευόμενο νομοθετικές πρόνοιες 
προώθησε τη διαδικασία του πλειστηρι-
ασμού της περιουσίας της. Αν πωληθεί η 

περιουσία της, η πολύτεκνη μητέρα κιν-
δυνεύει να μείνει στο δρόμο και θα έχει 
χάσει την περιουσία της, η οποία είναι 
πολύ μεγαλύτερης αξίας από το δάνειο 
που είχε λάβει από την τράπεζα. Η πολύ-
τεκνη μητέρα απηύθυνε έκκληση στην 
πολιτεία να παρέμβει ώστε να αποτρέψει 
τον πλειστηριασμό προς το παρόν και να 
της δοθεί χρόνος ώστε να διευθετήσει το 
χρέος της, είτε με την πώληση του τεμα-
χίου γης ή την ανταλλαγή του.

Στην Πάφο, ιδιαίτερα τα τελευταία 
χρόνια, οι τράπεζες σε μεγαλύτερο βαθ-
μό και τα επενδυτικά ταμεία αργότερα 
απέκτησαν τεράστιες εκτάσεις γης από 
επιχειρηματίες για μη εξυπηρετούμενα 
δάνειά τους.  Κώστας Νάνος

Ξεσπιτώνουν πολύτεκνη μητέρα,  
σε πλειστηριασμό το σπίτι της

Εκποιούν την κατοικία της για το μη εξυπηρετούμενο 
δάνειο μαζί με οικιστικό τεμάχιο

Σωροί αποβλήτων 
και ψόφια ζώα σε περιοχή 
του Πύργου Λεμεσού

Δεν έχει τέλος η ασυδοσία των πα-
ρανομιών που αφορούν στη δημιουργία 
χωματερών με κάθε είδους απόβλητα, 
κυρίως σε διάφορα σημεία της επαρχίας 
Λεμεσού και μάλιστα σε περιοχές που πα-
ρουσιάζουν και οικιστική ανάπτυξη. Μια 
κατάσταση που φαίνεται να έχει ξεφύγει  
του ελέγχου των αρμόδιων κρατικών 
υπηρεσιών και άλλων εμπλεκόμενων 
Αρχών, γεγονός που δημιουργεί ευνοϊκές 
συνθήκες για όσους βολεύονται να πα-
ρανομούν, προκαλώντας παράλληλα τις 
δικαιολογημένες αντιδράσεις των άμεσα 
επηρεαζόμενων κατοίκων. 

Σοβαρό πρόβλημα παρουσιάζεται με 
τη συσσώρευση αποβλήτων σε περιοχή 
της κοινότητας του Πύργου, χωρίς οι 
αρμόδιες Αρχές να επιλαμβάνονται του 
προβλήματος. Ειδικότερα, η συγκεκριμέ-
νη περιοχή, κοντά στην οποία βρίσκονται 
και κατοικίες, έχει γεμίσει από κάθε εί-
δους οικιακά απόβλητα, παλιά έπιπλα και 
ηλεκτρικές συσκευές, κλαδέματα αλλά 
και κουφάρια ζώων, με ό,τι αυτό συνεπά-
γεται για τη δημόσια υγεία αλλά και τη 
γενικότερη περιβαλλοντική ρύπανση. 

Όπως μας ανέφερε ο Περιφερειακός 
Υπεύθυνος Λεμεσού-Πάφου του Κινήμα-
τος Οικολόγων, Αντρέας Ευλαβής, μετά 
από καταγγελίες  πολιτών έγινε επίσκε-
ψη στην περιοχή στις 17 Ιανουαρίου, 
όπου καταγράφηκε η κατάσταση που 
επικρατεί, ενώ εντοπίστηκε και φορτηγό 
όχημα να ξεφορτώνει απόβλητα. 

Το γεγονός καταγγέλθηκε στις αρ-
μόδιες Αρχές, στις οποίες διαβιβάστηκε 
και σχετικό υλικό, μέσα από το οποίο θα 
μπορούσε να εντοπιστεί ο δράστης, ωστό-
σο, αν και έχουν περάσει αρκετές μέρες, 
όπως καταγγέλλεται, κανένας αρμόδι-
ος δεν επιλήφθηκε του θέματος και δεν 
έχουν ληφθεί μέτρα για καθαρισμό της  
περιοχής, με αποτέλεσμα να συνεχίζεται 
η παρανομία. 

Το πρόβλημα, όπως μας επισήμαναν 
κάτοικοι της περιοχής, υπάρχει εδώ και 
πολλούς μήνες, ενώ, όπως μας ανέφεραν, 
στην ίδια περιοχή γίνονται και παράνο-
μες εκσκαφές απ’ όπου μετακινούνται  
όγκοι χώματος.

Σε επικοινωνία μας με το Τμήμα Περι-
βάλλοντος, ο προϊστάμενος του Γραφείου 
Λεμεσού, Δημήτρης Κουτρουκίδης, μας 
ανέφερε ότι πράγματι έγινε η σχετική κα-
ταγγελία και λειτουργοί του Τμήματος θα 
επισκεφθούν  την περιοχή και θα επιλη-
φθούν άμεσα του ζητήματος.

Από την πλευρά του ο κοινοτάρχης 
Πύργου, Αντρέας Σπύρου, με τον οποίο 
επίσης επικοινωνήσαμε, μας ανέφερε ότι 
δεν είχε οποιαδήποτε ενημέρωση μέχρι 
σήμερα για το θέμα και μετά τη συνομι-
λία μας, μας ενημέρωσε στη συνέχεια ότι 
έδωσε οδηγίες για άμεσο καθαρισμό της 
περιοχής, διαβεβαιώνοντας ότι θα γίνουν 
οι ενδεδειγμένες ενέργειες για τον περαι-
τέρω χειρισμό των παρανομιών.

Χρήστος Χαραλάμπους

EIΔΗΣΕΙΣ
ΔΕΥΤΕΡΑΣ
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Το ΑΚΕΛ θα συνεχίζει  
να στηρίζει το ΓεΣΥ

Το ΑΚΕΛ θα συνεχίζει να στηρίζει το 
ΓεΣΥ, διαμήνυσε χθες ο Γ.Γ. του ΑΚΕΛ 
Στέφανος Στεφάνου σε συνάντηση που 
είχε με αντιπροσωπεία του Oργανισμού 
Ασφάλισης Υγείας υπό τον πρόεδρο του 
Δ.Σ. Σταύρο Μιχαήλ. 

«Αυτή η συνάντηση γίνεται μέσα στο 
πλαίσιο της εκστρατείας που πραγματο-
ποιεί το ΑΚΕΛ σε σχέση με τη Δημόσια 
Υγεία και ειδικά με το ΓεΣΥ. Είναι γνω-
στός ο καθοριστικός ρόλος του ΟΑΥ στη 
λειτουργία του ΓεΣΥ, ένα σύστημα το 
οποίο το ΑΚΕΛ θεωρεί μεγάλη κατάκτη-
ση, η οποία θα πρέπει να προστατευτεί, 
να θωρακιστεί και εκεί που υπάρχουν 
ανάγκες για διορθώσεις και συμπλη-
ρώσεις να γίνουν και να αναπτυχθεί 
το σύστημα περαιτέρω, πάντοτε προς 
όφελος της κάλυψης των αναγκών που 
υπάρχουν στην υγεία, προς όφελος της 
κοινωνίας μας». 

Όπως είπε ο Στέφανος Στεφάνου, 
συζητήθηκαν διάφορα ζητήματα που 
έχουν να κάνουν τόσο με το σύστημα 
όσο και συγκεκριμένα ζητήματα που 
μπαίνουν το τελευταίο διάστημα, όπως 
είναι τα ΤΑΕΠ, τα ζητήματα των φθη-
νών και ακριβών φαρμάκων, τα θέματα 
της κρατικής στήριξης προς τον ΟΑΥ 
για να μπορεί να επιτελεί το ρόλο του, 
της στελέχωσης του ΟΑΥ. Κοινή έγνοια 
ΑΚΕΛ και ΟΑΥ πώς θα λειτουργήσουν 
προς την κατεύθυνση θωράκισης, στή-
ριξης και περαιτέρω ανάπτυξης του συ-
στήματος.

«Αυτή είναι η θέση του ΑΚΕΛ, γι’ 
αυτό και στηρίζουμε τη δουλειά όλων 
των σημαντικών στελεχών και συντε-
λεστών για τη λειτουργία του συστήμα-
τος της δημόσιας υγείας και ειδικά του 
ΓεΣΥ. Έχω μεταφέρει στον φίλο Σταύρο 
τη θέση ότι το ΑΚΕΛ θα συνεχίσει να 
στηρίζει αυτή την προσπάθεια και ότι 
το ΑΚΕΛ πάντοτε θα είναι φορέας με-
ταφοράς των όποιων αιτημάτων, των 
όποιων προβλημάτων και των όποιων 
αναγκών υπάρχουν για να γίνεται η τα-
χύτερη δυνατή διεκπεραίωση τόσο από 
την εκτελεστική εξουσία όσο και από τη 
νομοθετική, εκεί και όπου χρειάζεται η 
παρέμβαση της Βουλής». 

Αναισθησιολόγοι αρνούνται να προσφέρουν υπηρεσίες για εκτρώσεις
Αναισθησιολόγοι που εργάζονται στο 

Μακάρειο Νοσοκομείο αρνούνται να 
προσφέρουν τις υπηρεσίες τους σε γυ-
ναίκες που επιθυμούν να προβούν σε 
έκτρωση. Οι αναισθησιολόγοι έστειλαν 
επιστολή στην Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων της Βουλής γνωστοποιώ-
ντας την απόφασή τους. 

Στην επιστολή, όπως ανέφερε η 
βουλευτής του ΑΚΕΛ και πρόεδρος 
της επιτροπής Ειρήνη Χαραλαμπίδου, 
οι αναισθησιολόγοι αναφέρουν ότι για 
θρησκευτικούς λόγους δεν θα συμμε-
τέχουν στη διαδικασία, εκτός και αν η 
έγκυος είναι θύμα βιασμού ή αν κινδυ-

νεύει η ζωή της. «Θέλω να αναφερθώ 
και στο θέμα της άρνησης των αναισθη-
σιολόγων, μέσω επιστολής τους, να προ-
βαίνουν στην παροχή υπηρεσιών στα 
πλαίσια διαδικασίας άμβλωσης, σύμφω-
να με τις πρόνοιες της νομοθεσίας. Το 
πρόβλημα είναι ότι οι αναισθησιολόγοι 
έχουν το δικαίωμα να αρνηθούν συμ-
μετοχή σε ιατρική πράξη άμβλωσης, με 
βάση τη νομοθεσία, αλλά πρέπει ο ΟΚΥ-
πΥ να βρει λύση, ώστε να μην καταπα-
τάται το δικαίωμα μιας γυναίκας, όπως 
διασφαλίζεται μέσα από την ίδια νομο-
θεσία, να προχωρήσει σε άμβλωση στη 
βάση των προνοιών του νόμου. «Αξίζει 

να σημειωθεί ότι με βάση τη νομοθεσία, 
κάθε γυναίκα που επιθυμεί να προβεί 
σε έκτρωση μπορεί να το πράξει μέχρι 
και τη 12η εβδομάδα κύησης ή τη 19η 
εβδομάδα σε περίπτωση που συντρέχει 
ιατρικός λόγος ή σε περίπτωση που η 
εγκυμοσύνη είναι αποτέλεσμα βιασμού. 
Ωστόσο την ίδια ώρα δεν μπορεί να μην 
γίνει σεβαστό ούτε και το δικαίωμα των 
αναισθησιολόγων να αρνηθούν αν δεν 
συντρέχουν ιατρικοί λόγοι. Σύμφωνα 
με πληροφορίες μας, ο ΟΚΥπΥ ψάχνει 
να βρει αναισθησιολόγους οι οποίοι θα 
αποδεχτούν να προβαίνουν σε αναισθη-
σία για σκοπούς άμβλωσης.

Σταθερή είναι η κατάσταση της υγεί-
ας των παιδιών μεταναστών που νοση-
λεύονται στο Μακάρειο Νοσοκομείο, με 
τα πράγματα να είναι καλύτερα απ’ ό,τι 
ήταν, είπε στο ΚΥΠΕ ο εκπρόσωπος Τύ-
που του Οργανισμού Κρατικών Υπηρε-
σιών Υγείας (ΟΚΥπΥ) Χαράλαμπος Χα-
ριλάου.

Στο Μακάρειο νοσηλεύονται δύο κο-
ριτσάκια ηλικίας 3 και 5 ετών και ένα 
αγοράκι 8 χρόνων.

Υπενθυμίζεται πως το ένα εκ των τεσ-
σάρων παιδιών που νοσηλεύονταν στο 
Μακάρειο Νοσοκομείο απεβίωσε αιφνί-
δια από καρδιακή ανακοπή.

Τα παιδιά εντοπίστηκαν σε λιπόθυμη 
κατάσταση τα ξημερώματα της Τετάρτης 
σε βάρκα ανοικτά του Κάβο Γκρέκο μαζί 
με άλλα 55 άτομα.

Όπως είπε ο κ. Χαριλάου, από τα δύο 
παιδιά που ήταν στην εντατική στο Μα-
κάρειο, το ένα βγήκε και νοσηλεύεται 

πλέον στο Παιδιατρικό Τμήμα. Αυτή τη 
στιγμή νοσηλεύονται συνολικά δύο παι-
διά στο Παιδιατρικό, ενώ στην εντατική 
παραμένει το παιδί με το χρόνιο νόσημα, 
πρόσθεσε.

Η κατάστασή τους είναι σταθερή, συ-
νέχισε, και τα πράγματα είναι πολύ κα-
λύτερα απ’ ό,τι ήταν. Το αγοράκι στην 
Εντατική δέχεται εξειδικευμένες θερα-
πείες για το χρόνιο νόσημα που έχει, 
κατέληξε.

Σταθερή η κατάσταση υγείας των παιδιών μεταναστών

Οι λίστες αναμονής  
δημιουργούν και παρανομίες

Σοβαρές καταγγελίες για γιατρούς 
που εξωθούν ασθενείς να τους επισκέ-
πτονται εκτός ΓεΣΥ ακούστηκαν στη 
χθεσινή συνεδρία της Κοινοβουλευτι-
κής Επιτροπής Ανθρωπίνων Δικαιω-
μάτων.

Η λειτουργός του γραφείου του Επι-
τρόπου Εποπτείας ΓεΣΥ, Ευγενία Ευ-
σταθίου, κατήγγειλε ότι πολλοί ειδικοί 
γιατροί εντός ΓεΣΥ, εκμεταλλευόμενοι 
τις λίστες αναμονής, οδηγούν ή παρα-
κινούν ασθενείς να τους επισκέπτονται 
ιδιωτικά, κάτι που, όπως ανέφερε, είναι 
παράνομο. Πολλά είναι τα παράπονα, 
όπως είπε, ως προς τον εντοπισμό δια-
φόρων ειδικοτήτων, όπως για παρά-
δειγμα ανδρολόγοι ή διαβητολόγοι. Ο 
ΟΑΥ ανέφερε από την πλευρά του ότι 
είναι υποχρέωση του ιατρικού συμβου-
λίου να αναρτά τις ειδικότητες ή τα διά-
φορα θεματικά ενδιαφέροντα.Υπέδειξε 
ότι με τους περιορισμούς  που υπάρ-
χουν στις ημερήσιες επισκέψεις στους 
προσωπικούς γιατρούς δημιουργήθηκε 
ένα ευρύτερο πρόβλημα ως προς το δι-
καίωμα του ασθενούς να επισκέπτεται 
τον γιατρό του. Πλέον, ανέφερε, το πρό-
βλημα με τις λίστες αναμονής έχει μετα-
κυλιστεί και στον ειδικό τομέα.

Ο λειτουργός του ΟΑΥ, Πέτρος Νε-
οφύτου, γνωστοποίησε ότι από την 1η 
Φεβρουαρίου οι προσωπικοί γιατροί 
στη βάση πρωτοκόλλων θα διαχωρί-
ζουν τα επείγοντα από τα μη επείγοντα 
περιστατικά.

Ο γιατρός Χάρης Αρμεύτης, εκπρό-
σωπος της Ένωσης Ιδιωτών Ιατρών, 
υποστήριξε πως οι λίστες αναμονής αυ-
ξήθηκαν λόγω του νομοθετικού πλαισί-
ου που διέπει το ΓεΣΥ και του σφαιρικού 
προϋπολογισμού, ο οποίος οδηγεί τους 

γιατρούς να τρέχουν για να δεχθούν πε-
ρισσότερους ασθενείς, για να εξασφαλί-
ζουν επιπλέον έσοδα.

Όπως ανέφερε, εάν κάποιος ζητήσει 
επειγόντως σήμερα πνευμονολόγο έχει 
παγκύπρια μόνο τρεις επιλογές εκτός 
ΓεΣΥ, ενώ εντός του συστήματος θα πά-
ρει ραντεβού σε ένα μήνα.

Ο Υπουργός Υγείας ανέφερε ότι οι 
λίστες αναμονής είναι ένα μεγάλο πρό-
βλημα και αναμένεται να λυθεί και με 
τη λειτουργία των πανεπιστημιακών 
νοσοκομείων. Ο Υπουργός Υγείας Μι-
χάλης Δαμιανός είπε ότι θα εξεταστούν 
οι καταγγελίες ότι ειδικοί γιατροί εκμε-
ταλλεύονται το σύστημα και δέχονται 
ιδιωτικά ασθενείς και ότι αυτό συνιστά 
παρανομία.

«Ένα από τα μεγαλύτερα προβλήμα-
τα που αναφέρθηκαν αφορά τις λίστες 
αναμονής για τη διενέργεια εξετάσεων 

ή επεμβάσεων», είπε ο κ. Δαμιανός. 
«Πρόκειται για ένα υπαρκτό πρόβλημα 
το οποίο κανένας δεν αρνείται», πρό-
σθεσε, και σημείωσε παράλληλα ότι σε 
ό,τι αφορά σ’ αυτό το ζήτημα «υπάρχουν 
θέματα τα οποία μπορεί να λυθούν άμε-
σα και θέματα που θα λυθούν στην πο-
ρεία». Από την πλευρά της η πρόεδρος 
της Επιτροπής και βουλεύτρια Ειρήνη 
Χαραλαμπίδου σημείωσε πως υποβάλ-
λονται συνεχώς παράπονα από ασθε-
νείς με σοβαρές ασθένειες, οι οποίοι 
αναγκάζονται για μήνες να αναμένουν 
για ένα ραντεβού. Είναι κάτι που πρέπει 
να τύχει άμεσης διαχείρισης, ειδικά για 
περιπτώσεις ασθενών με πολύ σοβα-
ρά προβλήματα υγείας. «Η προοπτική 
διαχωρισμού από τους προσωπικούς 
γιατρούς σε επείγοντα περιστατικά με 
συγκεκριμένο χρονικό περιθώριο διεκ-
περαίωσης είναι σημαντική αλλαγή».

Καταγγελίες: Γιατροί εξωθούν ασθενείς σε επισκέψεις εκτός ΓεΣΥ



Είναι απαράδεκτο να παραμένουμε 
χωρίς Χρηματοοικονομικό Επίτροπο 
εδώ και πολλούς μήνες, σημείωσε σε 
δηλώσεις του ο Άντρος Καυκαλιάς, για 
αυτό η κυβέρνηση καλείται να δώσει 
απαντήσεις. Συγκεκριμένα ο βουλευτής 
του ΑΚΕΛ ανέφερε ότι «είναι γνωστό 
ότι έχουν ψηφιστεί τροποποιήσεις στην 
υφιστάμενη νομοθεσία σε σχέση με τη 
λειτουργία του Φορέα. Έχει καθοριστεί 
νέο πλαίσιο. Έχουν δοθεί νέες αρμοδιό-
τητες στον Φορέα. Έχουν δημιουργηθεί 

νέες προσδοκίες στην κοινωνία. Την ίδια 
ώρα, παραμένουμε χωρίς Χρηματοοι-
κονομικό Επίτροπο εδώ και πολλούς 
μήνες. Απαράδεκτο. Το γεγονός ότι η 
διαδικασία διορισμού δεν έχει προχωρή-
σει, δημιουργεί εύλογα ερωτήματα στην 
κοινωνία και σε εμάς».

Πρόσθεσε ότι η Επιτροπή Οικονομι-
κών ενημερώθηκε χθες πως «υπήρξε, 
από το προηγούμενο Δ.Σ., πρόταση προς 
το Υπουργικό Συμβούλιο, διά μέσου του 
Υπουργού Οικονομικών, η οποία ποτέ 
δεν έχει απαντηθεί. Πρέπει ο υπουργός 
και η κυβέρνηση να δώσουν απαντή-
σεις. Γι’ αυτόν το λόγο έχουμε ζητήσει να 
βρίσκεται εκπρόσωπος του υπουργείου, 
κατά την συνέχιση της συζήτησης, την 
ερχόμενη βδομάδα, ώστε να ξεκαθαριστεί 
η θέση της κυβέρνησης».

Τις δράσεις του Υφυπουργείου Κοι-
νωνικής Πρόνοιας σε σχέση με τον Εκ-
συγχρονισμό και την Αναβάθμιση του 
Ελάχιστου Εγγυημένου Εισοδήματος 
(ΕΕΕ) ανέπτυξε η Υφυπουργός Μαριλέ-
να Ευαγγέλου σε συνάντηση που είχε με 
αντιπροσωπεία της ΣΕΚ υπό τον Γενι-
κό Οργανωτικό της Συντεχνίας Πανίκο 
Αργυρίδη. Όπως αναφέρεται σε ανακοί-
νωση, η συζήτηση επικεντρώθηκε στην 
ενεργοποίηση του Μηχανισμού Κοινω-
νικής Παρέμβασης, ο οποίος στοχεύει 
στην ένταξη των δικαιούχων του ΕΕΕ  

είτε στην αγορά εργασίας είτε σε ενεργο-
ποίησή τους στην κοινωνία μέσω προ-
γραμμάτων κατάρτισης ή και μέσω προ-
γραμμάτων ψυχοκοινωνικής στήριξης.

Ο κ. Αργυρίδης εξέφρασε την πρό-
θεση της ΣΕΚ να συνεργαστεί με το 
υφυπουργείο προς την κατεύθυνση της 

κατάρτισης και της ένταξης δικαιούχων 
του ΕΕΕ στην αγορά εργασίας. Συγκεκρι-
μένα, συμφωνήθηκε η σύσταση ομάδας 
εργασίας στην οποία θα συμμετέχουν 
λειτουργοί του υφυπουργείου και εκ-
πρόσωποι της ΣΕΚ, με σκοπό τη στόχευ-
ση σε συγκεκριμένες ομάδες δικαιούχων 
του ΕΕΕ αναλόγως των αναγκών της 
αγοράς εργασίας αλλά και των προσό-
ντων τους. Σε συνεργασία με τη ΣΕΚ θα 
σχεδιαστούν συγκεκριμένα προγράμμα-
τα κατάρτισης και θα γίνεται σύζευξη 
των δικαιούχων με εργοδότες. 

Καυκαλιάς: Απαράδεκτο να μένουμε χωρίς Χρηματοοικονομικό Επίτροπο

Συνεργασία Υφυπουργείου - ΣΕΚ για εργοδότηση δικαιούχων ΕΕΕ

Προκαλεί ερωτηματικά για 
τα οποία πρέπει να δώσει 
απαντήσεις η κυβέρνηση

Θα σχεδιαστούν 
προγράμματα κατάρτισης  

και θα γίνεται  
σύζευξη με εργοδότες

Αισιοδοξία για το πώς προχωρούν τα 
πράγματα σε σχέση με το άνοιγμα της 
Ανταγωνιστικής Αγοράς Ηλεκτρικής 
Ενέργειας εξέφρασε ο διευθυντής του 
Διαχειριστή Συστήματος Μεταφοράς 
Κύπρου, Σταύρος Σταυρινός, μιλώντας 
κατά την εξέταση του προϋπολογισμού 
του ΔΣΜΚ ενώπιον της Κοινοβουλευ-
τικής Επιτροπής Οικονομικών. Απα-
ντώντας σε ερωτήσεις, ο κ. Σταυρινός 
εκτίμησε ότι η ανταγωνιστική αγορά θα 
ανοίξει γύρω στο καλοκαίρι του 2025.

Όπως ανέφερε, είναι ιδιαίτερα αισιό-
δοξος, αφού έχουν προχωρήσει κάποια 
πράγματα που «φαίνονταν ότι δεν θα 
προχωρούσαν ποτέ», όπως οι προσλή-
ψεις δύο διευθυντών για τον ΔΣΜΚ, οι 
αυτόνομες προσλήψεις προσωπικού και 
η δυνατότητα προσφορών στο προσω-
πικό της ΑΗΚ, για το κατά πόσο επιθυ-
μούν να ενταχθούν στον αυτονομημένο 
πλέον ΔΣΜΚ και να τεθούν εκτός ΑΗΚ. 
Πρόσθεσε ότι οι εξελίξεις έτρεξαν και εί-
ναι σε θέση να βλέπουν μπροστά, αφού 
έχουν ήδη παραλειφθεί τα συστήματα.

Ο κ. Σταυρινός αναφέρθηκε σε αύξη-
ση του προϋπολογισμού λόγω αυτονό-
μησής του από υπηρεσίες που παρέχο-
νται από την ΑΗΚ. Ανέφερε ακόμα ότι 
επειδή αναμένονται 37 προσλήψεις νέου 
προσωπικού, προχωρούν στην ενοικία-
ση επιπρόσθετου κτιρίου. Πρόσθεσε ότι 
οι κρίσιμες προσλήψεις είναι δύο διευ-
θυντών και 6-7 ατόμων που θα στελε-
χώνουν το Κέντρο Ελέγχου Αγοράς. Εξέ-
φρασε την εκτίμηση ότι τον Σεπτέμβριο 
θα ολοκληρωθούν οι προσλήψεις.

Όσον αφορά τις κύριες προκλήσεις 
που έχει να αντιμετωπίσει ο ΔΣΜΚ, 

αναφέρθηκε στις περικοπές ενέργει-
ας από Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειες 
(ΑΠΕ), αφού δεν υπάρχουν συστήματα 
αποθήκευσης. Όπως είπε, αν υπήρχε 
κεντρική αποθήκευση στο σύστημα, 
θα ήταν σωτήρια. Χαρακτηριστικά ανέ-
φερε ότι ο διαχειριστής είναι σε πολύ 
δύσκολη θέση, γιατί δεν έχει εργαλεία 
στα χέρια του για τη μεταβαλλόμενη 
παραγωγή. Το μόνο εργαλείο που ο 
ΔΣΜΚ έχει στα χέρια του, είπε, είναι οι 
περικοπές.

Ως δεύτερη πρόκληση ανέφερε τις 
καθυστερήσεις στην υλοποίηση έργων 
μεταφοράς που δημιουργούν πολλά 
προβλήματα και έθεσαν, όπως είπε, στο 
παρελθόν σε κίνδυνο την ηλεκτροδότη-
ση της Λευκωσίας. Έφερε ως παράδειγ-
μα την καθυστέρηση των έργων στην 
Τσερίου που εκκρεμούν εδώ και 15 χρό-

νια, εν αναμονή της ανάπλασης της λε-
ωφόρου, κάτι που, όπως είπε, προκαλεί 
σωρευτικούς κινδύνους.

Όπως είπε, αυτή η απουσία ευελιξί-
ας και η μη έγκαιρη υλοποίηση έργων 
είναι τα προβλήματα ενός κατά τα άλλα 
αξιόπιστου συστήματος μεταφοράς.

Σε δηλώσεις του ο βουλευτής του 
ΑΚΕΛ Άντρος Καυκαλιάς είπε ότι φαί-
νεται να έχει προχωρήσει το θέμα της 
ετοιμασίας για το άνοιγμα της αγοράς, 
όμως από την άλλη το άνοιγμα της αγο-
ράς συνδέθηκε με πρόσληψη αριθμού 
εργαζομένων και άλλες παραμέτρους, 
κάτι που δεν επιτρέπει την επιβεβαίωση 
μιας συγκεκριμένης χρονικής περιόδου 
για άνοιγμα της αγοράς. Ανέφερε ότι 
η εκτίμηση είναι για το α’ τρίμηνο του 
2025, ωστόσο υπάρχουν αστερίσκοι και 
υποσημειώσεις που τους ανησυχούν.

Γύρω στο καλοκαίρι του 2025  
το άνοιγμα αγοράς ηλεκτρισμού

Νέα προθεσμία με αστερίσκους  
και υποσημειώσεις που ανησυχούν

Καταρρέει το e-justice 
και μαζί του η απονομή 
δικαιοσύνης

Όλες οι καταχωρίσεις στο σύστημα 
e-justice που απορρίφθηκαν από την 
Κυριακή 28 Ιανουαρίου 2024 θα πρέπει 
να καταχωριστούν εκ νέου μέσω του συ-
στήματος i-justice εντός 5 ημερών και 
νοείται ότι σε τέτοιες περιπτώσεις εξακο-
λουθεί να ισχύει η ημερομηνία και ώρα 
καταχώρισής τους στο σύστημα e-justice, 
αναφέρει οδηγία του Ανωτάτου Δικαστη-
ρίου για τη λειτουργία του i-justice λόγω 
προβλήματος στο e-justice.

Στην ανακοίνωση του Ανωτάτου ανα-
φέρεται ότι λόγω της άμεσης μετάβασης 
στο σύστημα i-justice, έχουν μεταφερθεί 
σε αυτό, στο παρόν στάδιο, οι νέες υπο-
θέσεις, οι νέες ενδιάμεσες αιτήσεις, οι 
δικάσιμοι, τα πρακτικά δικαστηρίων και 
ορισμένες παρεμφερείς πληροφορίες και 
έγγραφα σε σχέση με αυτά τα οποία έχουν 
καταχωριστεί στο σύστημα e-Justice κατά 
την περίοδο λειτουργίας του.

«Η μεταφορά των υπολοίπων πληρο-
φοριών και εγγράφων που δεν κατέστη 
δυνατόν μέχρι στιγμής να μεταφερθούν 
από το e-justice στο i-justice συνεχίζεται 
και αναμένεται να συμπληρωθεί κατά τις 
επόμενες μέρες. Το e-justice θα παρα-
μείνει ενεργό με όποια πληροφορία έχει 
καταχωριστεί σε αυτό μέχρι την Παρα-
σκευή 26 Ιανουαρίου 2024, χωρίς όμως 
να επιτρέπεται οποιαδήποτε καταχώριση 
ή άλλη ενέργεια μέσω του συστήματος». 

Όλες οι καταχωρίσεις που έγιναν με 
φυσική μορφή θα μεταφερθούν κατά τις 
επόμενες μέρες στο σύστημα i-justice. 
Οι νέες υποθέσεις που καταχωρίστηκαν 
με φυσική μορφή από τις 15 Ιανουαρίου 
θα τυγχάνουν χειρισμού με φυσικό τρόπο 
μέχρι νεωτέρας.

Σε δήλωση του ο επικεφαλής του Το-
μέα Δικαιοσύνης του ΑΚΕΛ υπογραμ-
μίζει ότι «μια σημαντική καινοτομία, το 
σύστημα της ηλεκτρονικής δικαιοσύνης, 
e-justice, κατέρρευσε. Μαζί του συμπα-
ρασύρει την απονομή της Δικαιοσύνης 
και την προσπάθεια για ψηφιακό εκσυγ-
χρονισμό. Θύματα της ανεπάρκειας είναι 
ο νομικός κόσμος, οι πολίτες, το κράτος 
δικαίου».

Ο Άριστος Δαμιανού υποδεικνύει ότι 
«υπάρχουν προφανείς ευθύνες σε πολλά 
επίπεδα για την κατάρρευση. Πλην όμως 
η άμεση ευθύνη του Υπουργείου Δικαιο-
σύνης και του Υφυπουργείου Καινοτομίας 
είναι η αποκατάσταση της βλάβης. Η προ-
σωρινή επιστροφή στο σύστημα i-justice 
μπορεί να είναι η λύση ανάγκης, αλλά δεν 
θα είναι χωρίς επιπτώσεις και επιπλοκές».

Το ΑΚΕΛ απαιτεί την υλοποίηση των 
όσων η σχετική συμφωνία με την ανά-
δοχο εταιρεία προνοεί και προστασία 
από διασπάθιση του δημοσίου χρήματος. 
Ταυτόχρονα, θα επαναφέρει το θέμα στην 
αρμόδια Επιτροπή Νομικών της Βουλής 
για πλήρη ενημέρωση και κατανομή ευ-
θυνών.

Υπενθυμίζεται ότι το πολυδιαφημιζό-
μενο e-justice κόστισε στον φορολογού-
μενο €6 εκατ. χωρίς να δουλέψει.

ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
ΔΕΥΤΕΡΑΣ
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EIΔΗΣΕΙΣ
ΔΕΥΤΕΡΑΣ
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Πολλά ερωτηματικά για τις ακολουθούμενες διαδικασίες από την Αρχή κατά της Διαφθοράς

Η ΕΚΥΣΥ πραγματοποιεί σήμερα συνελεύσεις σε κοινότητες της Πάφου

Δεντροφύτευση Ε/κ και Τ/κ δημοσιογράφων στην κατεχόμενη Λευκωσία

Το Ιούνιο του 2024 θα αρχίσει να 
υλοποιείται το μεγάλο έργο του προσιτού 
ενοικίου σε συνεργασία με τον Δήμο Λε-
μεσού, όπως ανέφερε η Γενική Διευθύ-
ντρια του Κυπριακού Οργανισμού Ανά-
πτυξης Γης (ΚΟΑΓ), Ελένη Συμεωνίδου, 
κατά τη συζήτηση του προϋπολογισμού 
του Οργανισμού στην Επιτροπή Οικονο-
μικών της Βουλής.

Η κα Συμεωνίδου ανέφερε ότι μέ-
χρι το τέλους Φεβρουαρίου αναμέ-
νονται οι οικοδομικές άδειες για το 
έργο. Παράλληλα, ανέφερε, υπάρχει 
προγραμματισμός για ανέγερση ακόμα 
ενός έργου το 2024 στη Λάρνακα, ενώ 
είναι υπό σχεδιασμό έργα σε άλλες 
περιοχές, όπως στην Αγλαντζιά, στην 
Παλλουριώτισσα και στον Άγιο Δομέ-
τιο. Ο ΚΟΑΓ, είπε, προχωρεί επίσης στο 
διαχωρισμό οικοπέδων που θα διατί-
θενται σε προσιτές τιμές.

Όσον αφορά το έργο για το προσι-
τό ενοίκιο, εξέφρασε την άποψη ότι το 
έργο στη Λεμεσό είναι η αρχή για ανά-
λογα έργα που θα πρέπει να ακολου-
θήσουν και σε άλλες επαρχίες, ωστόσο 
σημείωσε την ανάγκη της κρατικής 
χρηματοδότησής τους.

Αναφερόμενη στο έργο που κατα-
σκευάζεται στη Λάρνακα, είπε ότι απο-
τελεί πρότυπο για την προσιτή κατοι-
κία του μέλλοντος.

Παράλληλα, σημείωσε ότι ο Κυ-
πριακός Οργανισμός Ανάπτυξης Γης 
προχωρά στην έκδοση οδηγού για 
τις οικίες που διαθέτει, στις οποίες θα 
αναφέρονται οι μελλοντικές ανάγκες 
συντήρησης, αφού, όπως είπε, στην 
Κύπρο δεν υπάρχει κουλτούρα συντή-
ρησης των κτιρίων.

Όσον αφορά το σχέδιο Ανακαινίζω 
– Ενοικιάζω, είπε ότι αρχές Φεβρουα-

ρίου θα είναι έτοιμη η πλατφόρμα για 
αιτήσεις.

Σε σχέση με το Σχέδιο Ενοίκιο ένα-
ντι Δόσης ανέφερε ότι υπάρχουν ιδιο-
κτήτες σπιτιών του ΚΟΑΓ που δεν το 
έχουν εξοφλήσει, οπότε ο τίτλος είναι 
στον ΚΟΑΓ και δεν μπορούν να συμ-
μετέχουν στο Σχέδιο. Ανέφερε ότι σε 
περίπτωση που τα οφειλόμενα ποσά 
είναι μικρά, θα μπορούσε να εξεταστεί 
μια λύση, κάτι που ωστόσο δεν μπορεί 
να γίνει αν τα ποσά είναι μεγάλα.

Από την πλευρά της η πρόεδρος 
του Οργανισμού, Έλενα Κούσιου Χα-
τζηδημητρίου, σημείωσε ότι η νέα 
στεγαστική πολιτική που εξήγγειλε 
το Υπουργείο Εσωτερικών έχει εν-
δυναμώσει το ρόλο του ΚΟΑΓ, γιατί 
λαμβάνει μέρος σε πολλά σχέδιά του. 
Εξέφρασε την εκτίμηση ότι σε κάποια 
φάση θα φτάσει στο σημείο να είναι 

ομπρέλα για όλα τα στεγαστικά σχέδια.  
Σε δηλώσεις του ο βουλευτής του 

ΑΚΕΛ, Ανδρέας Καυκαλιάς, εξέφρασε 
την ανάγκη ο ΚΟΑΓ να αναβαθμιστεί 
και να αποτελέσει τον κεντρικό φορέα 
στεγαστικής πολιτικής του κράτους 
για παροχή προσιτής στέγης, ώστε να 
μην υπάρχει διασπορά σχεδίων και 
προγραμμάτων, κάτι που, όπως είπε, 
δεν υπηρετεί μια αποτελεσματική στε-
γαστική πολιτική.

Ο βουλευτής της ΔΗΠΑ – Συνερ-
γασία Αλέκος Τρυφωνίδης χαιρέτισε 
τις προσπάθειες του Οργανισμού για 
παροχή στέγης είτε με αγορά είτε με 
προσιτό ενοίκιο στη Λάρνακα και στη 
Λεμεσό και είπε ότι αναμένουν αυτό 
να επεκταθεί και στις υπόλοιπες πό-
λεις. Τόνισε επίσης την ανάγκη για 
ανάπτυξη κατοικιών από τον ΚΟΑΓ σε 
αγροτικές και ορεινές περιοχές.

Όπως ενημέρωσε χθες τη Βουλή ο 
πρόεδρος της Αρχής, Χάρης Πογιατζής, η 
έρευνα για τις γνωστές καταγγελίες που 
υπέβαλε το ΑΚΕΛ θα πρέπει να κάνει, κατά 
τη χαρακτηριστική του αναφορά, «ένα 
restart». Σε δηλώσεις του ο βουλευτής του 
ΑΚΕΛ Χρίστος Χριστοφίδης υπέδειξε πως 
έχει επιβεβαιωθεί ότι «κάποια πράγματα 
δεν έγιναν όπως έπρεπε να γίνουν».

Επίσης, υπογράμμισε το προβληματικό 

αυτής της διαδικασίας, σημειώνοντας ότι 
«σήμερα είμαστε σε αδιέξοδο και συζητού-
με για επανεκκίνηση των ερευνών, δηλα-
δή διερεύνηση ουσιαστικά από την αρχή».

Ακολούθως ο Χ. Χριστοδίδης κατέθεσε 
μια σειρά ερωτήματα: 

«Με ποιον τρόπο επιλέγονται οι ερευ-
νώντες λειτουργοί; Γιατί σε κάποιες έρευ-
νες μετακαλούνται εμπειρογνώμονες από 
το εξωτερικό και σε κάποιες όχι; Αναφέρ-

θηκε ότι για high profile cases μετακα-
λούνται εμπειρογνώμονες από το εξω-
τερικό. Καλά, οι καταγγελίες μας ενάντια 
στον τέως Πρόεδρο της Δημοκρατίας και 
το τέως κυβερνών κόμμα, τι είδους υπο-
θέσεις είναι; Μήπως για τις δικές μας κα-
ταγγελίες, οι οποίες αφορούσαν τον πρώ-
ην Πρόεδρο της Δημοκρατίας και το τέως 
κυβερνών κόμμα, μεταξύ άλλων, δεν εκτι-
μήθηκε ότι είναι σοβαρές καταγγελίες για 

να μετακληθούν εμπειρογνώμονες από το 
εξωτερικό; Μήπως τελικά μέσα από αυτές 
τις επιλογές ερευνώντων λειτουργών προ-
καθορίζεται το είδος της έρευνας αλλά και 
η δυνατότητα να γίνει σε βάθος έρευνα;»

Υπογράμμισε ακόμη ότι «η όλη διαδι-
κασία διερεύνησης των καταγγελιών που 
έχουμε υποβάλει παρουσίασε και παρου-
σιάζει σοβαρές αδυναμίες και δεν πείθει 
ότι γίνεται μια σε βάθος διερεύνηση».

Η ΕΚΥΣΥ πραγματοποιεί σήμερα Τρίτη 
μια σειρά από συγκεντρώσεις - συνελεύ-
σεις με ομιλητή τον Γ.Γ. Κώστα Σκαρπάρη. 
Συγκεκριμένα: Στη Γεροσκήπου – ώρα 
8:45 π.μ. στο ΣΚΕ. Στα Κονιά – ώρα 11:00 
π.μ. στα Μεζεκλίκια στην πλατεία. Στην 
Κισσόνεργα – ώρα 3:00 μ.μ. στο σύλλογο 
Χρυσονέρα πρώην ΓΑΣΚ και στη Χλώρα-
κα – ώρα 5:00 μ.μ. στο οίκημα των Λαϊ-
κών Οργανώσεων.

Οι συνελεύσεις θα ενημερωθούν και 
θα συζητήσουν: Επίλυση των προβλημά-
των των χαμηλοσυνταξιούχων και λήψη 
μέτρων για αντιμετώπιση της ακρίβειας. 
Κατάργηση του πέναλτι 12% για όσους 
επιλέγουν να συνταξιοδοτηθούν στο 63ο 
έτος της ηλικίας τους. Σύνταξη χηρείας 
σε όλους τους άντρες χήρους. Δικαίω-
μα για δωρεάν μεταφορά σε όλους τους 
συνταξιούχους. Επαναφορά του πασχα-

λινού επιδόματος και επιδόματος μάνας. 
Να αντιμετωπιστούν τα προβλήματα που 
δημιουργούνται με την εφαρμογή του 
ΓεΣΥ και ιδιαίτερα από το κόστος στα 
φάρμακα. Να επισπευστεί η διαδικασία 
εξέτασης των αιτήσεων από την Υπηρε-
σία Διαχείρισης Επιδομάτων Πρόνοιας 
και του Τ.Κ. Ασφαλίσεων και να επιλυθεί 
το πρόβλημα με την επικοινωνία με τις 
πιο πάνω υπηρεσίες κ.α. 

Ελληνοκύπριοι και Τουρκοκύπριοι 
δημοσιογράφοι, μέλη της Ένωσης Συ-
ντακτών Κύπρου και του Συνδέσμου Τ/κ 
Δημοσιογράφων αντιστοίχως, φύτευσαν 
μαζί δέντρα στη γη της κοινής τους πατρί-
δας. Η δεντροφύτευση έγινε το περασμένο 
Σάββατο 27 Ιανουαρίου 2024 στην ευρύ-
τερη περιοχή Τράχωνα, σε χώρο που πα-
ραχώρησαν οι τοπικές «αρχές» της κατε-

χόμενης Λευκωσίας. Στη δεντροφύτευση 
παρέστη και ο ούτω καλούμενος δήμαρ-
χος της κατεχόμενης Λευκωσίας Μεχμέτ 
Χαρμαντζί. Οι Ε/κ και οι Τ/κ δημοσιογρά-
φοι φύτευσαν ελαιόδεντρα σε χώρο πρα-
σίνου που γειτονιάζει με παιδικό πάρκο. 
Η δεντροφύτευση πραγματοποιήθηκε σε 
ανταπόδοση δεντροφύτευσης που έγινε 
τον Μάρτιο του 2017 στο Δημοσιογρα-

φικό Χωριό της ΕΣΚ στα Περβόλια. Στο 
χώρο θα αναρτηθεί και σχετική πινακίδα 
επί τούτου. Το Δ.Σ. της ΕΣΚ πιστεύει ότι 
με τέτοιες ενέργειες συντηρείται το καλό 
κλίμα συνεργασίας μεταξύ Ε/κ και Τ/κ και 
ανανεώνονται οι προσδοκίες για δημι-
ουργία συνθηκών που θα οδηγήσουν στη 
λύση του Κυπριακού και την επανένωση 
της πατρίδας μας.

Τον Ιούνιο αρχίζει η 
υλοποίηση έργου προσιτού 
ενοικίου ΚΟΑΓ στη Λεμεσό

Καυκαλιάς: Ανάγκη ο ΚΟΑΓ  
να αποτελέσει τον κεντρικό 

φορέα στεγαστικής πολιτικής
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Σημαντική μαρτυρία απώλεσε η Αστυ-
νομία στη δίκη για τον ομαδικό βιασμό, 
αφού το Μόνιμο Κακουργιοδικείο Αμμο-
χώστου απέρριψε την κατάθεση δειγμά-
των DNA δύο εκ των πέντε κατηγορου-
μένων. Το δικαστήριο έκανε αποδεκτή την 
ένσταση του συνηγόρου υπεράσπισης των 
δύο νεαρών Ισραηλινών ως προς τη νομι-
μότητα της διαδικασίας λήψης παρειακών 
επιχρισμάτων κατά τη διάρκεια της διε-
ρεύνησης της υπόθεσης. Η Κατηγορούσα 
Αρχή, αναφέρει το δικαστήριο, έχει αποτύ-
χει ν’ αποδείξει ότι η λήψη των παρειακών 
επιχρισμάτων των κατηγορούμενων 4 και 

5 ήταν σύννομη και απέρριψε την κατάθε-
ση των επίμαχων τεκμηρίων. Σημειώνεται 
ότι για να ενημερωθεί ολοκληρωμένα ένα 
πρόσωπο πριν τη λήψη του γενετικού του 
υλικού, θα πρέπει να του τεθούν όχι μό-
νον το δικαίωμα του ν’ αρνηθεί, αλλά και 
οι συνέπειες της συγκατάθεσής του. Στην 
προκειμένη περίπτωση, όπως αναφέρει το 
Κακουργιοδικείο, δεν υπήρξε «έγκυρη συ-
ναίνεση», αφού ο αστυνομικός «δεν ανέ-
φερε ότι τους επεξήγησε τις συνέπειες της 
τυχόν παραχώρησης της συναίνεσής τους, 
αλλά μόνο το δικαίωμά τους ν’ αρνηθούν». 
Ως εκ τούτου, κρίθηκε ότι η διαδικασία λή-

ψης των δειγμάτων παραβίασε συνταγμα-
τικά δικαιώματα των κατηγορουμένων και 
συνεπώς η εν λόγω μαρτυρία δεν γίνεται 
αποδεκτή.

Οι πέντε νεαροί Ισραηλινοί αντιμετωπί-
ζουν κατηγορίες ομαδικού βιασμού 20χρο-
νης Βρετανίδας τουρίστριας στην Αγία 
Νάπα. Η γνωστή υπόθεση ήρθε στο φως 
στις 3 Σεπτεμβρίου 2023, όταν 20χρονη 
τουρίστρια από τη Βρετανία κατήγγειλε 
στο ΤΑΕ Αμμοχώστου ότι έπεσε θύμα ομα-
δικού βιασμού από πέντε νεαρούς από το 
Ισραήλ στο δωμάτιο ξενοδοχείου όπου δι-
έμεναν οι ύποπτοι. Τάσος Περδίος

Το ΑΚΕΛ στέκεται δίπλα στις περι-
βαλλοντικές οργανώσεις για ανάδειξη 
του θέματος του Ακάμα σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο, αναφέρει σε χθεσινή ανακοίνω-
σή του το ΑΚΕΛ με αφορμή τις αναφο-
ρές στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο σχετικά 
με τις παραβιάσεις της περιβαλλοντικής 
νομοθεσίας, καθώς και με τα σχεδιαζόμε-
να έργα στη χερσόνησο του Ακάμα που 
πραγματοποιήθηκαν από περιβαλλοντι-
κές οργανώσεις. 

Η Εζεκία Παπαϊωάννου διά στόματος 
της επικεφαλής του Τομέα Ενέργειας και 

Περιβάλλοντος του κόμματος, Χριστίνας 
Νικολάου, τονίζει πως δεν είναι τυχαίο ότι 
το θέμα του Ακάμα θα συζητηθεί ξανά σε 
ευρωπαϊκό επίπεδο. «Ούτε μας εκπλήττει 
η αναφορά της Κομισιόν για παραπομπή 
της Κύπρου στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο».

Ανάμεσα σε άλλα, η κα Νικολάου υπο-
γραμμίζει πως οι αποφάσεις της κυβέρνη-
σης Νίκου Χριστοδουλίδη  έχουν φέρει 
την Κύπρο σε δύσκολη θέση στην ΕΕ, 
την ώρα μάλιστα που εκκρεμούν αρκετές 
υποθέσεις σε βάρος της Κύπρου για παρα-
βάσεις του περιβαλλοντικού κεκτημένου.

Ο ΠτΔ, λέει η Χριστίνα Νικολάου, οφεί-
λει να πράξει τα δέοντα πρωτίστως για να 
διασφαλίσει την προστασία του Ακάμα 
«και αναμένουμε διαφάνεια και καταλο-
γισμό ευθυνών εκεί και όπου πρέπει με 
τη δημοσίευση της διοικητικής έρευνας».

«Το ΑΚΕΛ και οι ευρωβουλευτές του 
ΑΚΕΛ θα σταθούν δίπλα στις περιβαλ-
λοντικές οργανώσεις για να αναδειχθεί 
το θέμα σε ευρωπαϊκό επίπεδο και να 
αναγκαστεί έστω και την υστάτη η κυ-
βέρνηση να λάβει τα δέοντα μέτρα», 
αναφέρεται.

Ομαδικός βιασμός: Απορρίφθηκε η κατάθεση DNA των δύο Ισραηλινών

«Ο ΠτΔ να πράξει τα δέοντα για την προστασία του Ακάμα»

Υψηλά ποσοστά έλλειψης μνήμης και 
συγκέντρωσης αντιμετωπίζουν οι Ευρωπαίοι  

Η Κύπρος είχε το χαμηλότερο ποσοστό 
ατόμων που ανέφεραν πως είχαν μέτρια ή 
σοβαρή δυσκολία στη μνήμη και τη συγκέ-
ντρωση μεταξύ των κρατών μελών της ΕΕ 
το 2022, 5,7% σε σύγκριση με 14,9% στον 
εκτιμώμενο μέσο όρο της ΕΕ, σύμφωνα με 
στοιχεία τα οποία έδωσε στη δημοσιότη-
τα η Eurostat, η στατιστική υπηρεσία της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Ωστόσο το ποσοστό 
που αντιμετωπίζει το εν λόγω πρόβλημα 
στην Κύπρο είναι αρκετά υψηλότερο με-
ταξύ των ατόμων που διατρέχουν κίνδυνο 
φτώχειας.

Τα υψηλότερα ποσοστά ατόμων που 
δήλωσαν πως αντιμετώπιζαν δυσκολίες 
στη μνήμη ή τη συγκέντρωση καταγρά-
φηκαν στη Φινλανδία (33,6%), τη Δανία 
(26,7%), τις Κάτω Χώρες (26,0%), τη Σου-
ηδία (25,2%) και την Εσθονία (24,9%). 
Τα χαμηλότερα ποσοστά καταγράφηκαν 
στην Κύπρο (5,7%), τη Μάλτα (6,5%), την 
Ιρλανδία (7,3%), τη Βουλγαρία (7,9%) και 
την Ουγγαρία (8,0%).

Σύμφωνα με τα ίδια στοιχεία, τα προ-
βλήματα μνήμης και συγκέντρωσης πα-
ρουσιάζονται συχνότερα μεταξύ των ατό-
μων που διατρέχουν κίνδυνο φτώχειας. 
Ειδικότερα, μεταξύ των ατόμων που δεν 
διέτρεχαν κίνδυνο φτώχειας, το ποσοστό 
όσων δήλωναν πως αντιμετώπιζαν τέ-
τοιες δυσκολίες βρισκόταν στο 13,9%, ενώ 
βρισκόταν στο 19,9% για τα άτομα που δι-
έτρεχαν κίνδυνο φτώχειας.

Η διαφορά μεταξύ όσων διέτρεχαν κίν-
δυνο φτώχειας και όσων δεν διέτρεχαν 
κίνδυνο φτώχειας ήταν μεγαλύτερη των 
20 ποσοστιαίων μονάδων (πμ) σε ορισμέ-
να κράτη-μέλη.

Στην Κύπρο η διαφορά ήταν σημαντι-
κή στις 8,3 πμ (4,6% μεταξύ των ατόμων 

που δεν διέτρεχαν κίνδυνο φτώχειας, ένα-
ντι 12,9% μεταξύ των ατόμων που διέτρε-
χαν κίνδυνο φτώχειας).

Στην Κροατία καταγράφηκε η μεγα-
λύτερη διαφορά στις 23,9 πμ (16,2% των 
ατόμων που δεν διατρέχουν κίνδυνο φτώ-
χειας, σε σύγκριση με 40,1% των ατόμων 
που διέτρεχαν κίνδυνο φτώχειας), ενώ 
στην Εσθονία ήταν 21,2 πμ (19,4% σε σύ-
γκριση με 40,6%).

Σημαντικές διαφορές καταγράφηκαν 
επίσης στη Λετονία (16,2 πμ), τη Σουηδία 
(15,8 πμ) και τις Κάτω Χώρες (14,3 πμ).

Η κατηγορία των δυσκολιών στη 
μνήμη ή στη συγκέντρωση καλύπτουν 

ποικιλία προβλημάτων με τις γνωστικές 
λειτουργίες, όπως η δυσκολία στον προ-
σανατολισμό, η ανικανότητα συγκέντρω-
σης σε μια δραστηριότητα ή περιστατικά 
όπου ξεχνά πού βρίσκεται ή τι μήνα έχει 
ο χρόνος. 

Επίσης, ένα άτομο με γνωστικές δυ-
σκολίες μπορεί να ξεχνά κάτι που μόλις 
του έχουν πει, ή να μπερδεύεται ή να φο-
βάται σε διάφορες καταστάσεις. Ωστόσο ο 
πιο πάνω ορισμός δεν αφορά τις δυσκο-
λίες στη μνήμη ή συγκέντρωση λόγω κα-
θημερινών καταστάσεων, όπως ο μεγάλος 
φόρτος εργασίας ή το άγχος, ή ως αποτέ-
λεσμα της κατάχρησης ουσιών.

Επείγει η επέκταση των 
βιομηχανικών ζωνών 
στην ελεύθερη  
περιοχή Αμμοχώστου

Η ανάγκη επέκτασης των βιο-
μηχανικών και βιοτεχνικών ζωνών 
στην ελεύθερη περιοχή Αμμοχώ-
στου ήταν το βασικό συμπέρασμα 
χθεσινής περιοδείας της Επιτροπής 
Εμπορίου της Βουλής. Ο πρόεδρος 
της Επιτροπής Κυριάκος Χατζηγιάν-
νης δήλωσε ότι στην περιοχή επείγει 
η επέκταση των περιοχών αυτών 
αφού υπάρχει έλλειψη χώρου προ-
κειμένου να γίνουν οι οποιεσδήποτε 
επενδύσεις, ώστε να δημιουργηθούν 
βιομηχανικές μονάδες. “Αυτό αφήνει 
την περιοχή σε δεύτερη μοίρα, δεν 
της δίνει εκείνη την ευκαιρία για 
ισόρροπη ανάπτυξη και δεν μπορεί 
να φιλοξενήσει οποιεσδήποτε βιομη-
χανικές μονάδες” σημείωσε.

Πρόσθεσε επίσης ότι υπάρχουν 
και χρονίζοντα προβλήματα για τα 
οποία, για δεκαετίες τώρα, δεν υπήρ-
ξε οποιαδήποτε ανταπόκριση ή η 
οποιαδήποτε επίλυσή τους. «Όλα 
αυτά τα έχουμε δει σήμερα και θε-
ωρώ ότι θα πρέπει να υπάρξει ένας 
καλύτερος συντονισμός μεταξύ των 
Υπηρεσιών του κράτους, πολύ δε πε-
ρισσότερο σε επίπεδο βιομηχανικής 
πολιτικής. Δεν λογίζεται να συνεχίζει 
μια κατάσταση όπου να υπάρχουν 
τόσα πολλά καθεστώτα, όπου πάρα 
πολλοί να επεμβαίνουν στη δια-
μόρφωσή βιομηχανικής πολιτικής, 
Υπουργείο Εσωτερικών, Υπουργείο 
Μεταφορών Υπουργείο Βιομηχανί-
ας και Ενέργειας και όλοι αυτοί, που 
στο τέλος της ημέρας χάνεται στην 
ολότητά της μια προσπάθεια να δη-
μιουργήσουμε ή να συγκροτήσουμε 
βιομηχανική πολιτική που τόσο πολύ 
τη χρειάζεται ο τόπος, προκειμένου 
να έχουμε μια ισόρροπη ανάπτυξη 
μεταξύ των τομέων της οικονομίας 
μας», ανέφερε ο κ. Χατζηγιάννης. 
Επεσήμανε τέλος ότι η Βουλή θα 
επαναφέρει το θέμα για τη δημιουρ-
γία ενιαίου καθεστώτος λειτουργίας 
των βιομηχανικών περιοχών.

Τάσος Περδίος

Αρκετά υψηλότερα τα ποσοστά όσων διατρέχουν κίνδυνο φτώχειας
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Σε εξαιρετικά δύσκολη 
θέση -πολιτικά- βρίσκεται ο 
Εμανουέλ Μακρίον, καθώς 
οι ξεσηκωμένοι αγρότες 
δεν φαίνεται να μετακινού-
νται από τα δίκαια αιτήματά 
τους, ενώ απειλούν με απο-
κλεισμό των μεγάλων πό-
λεων, μεταξύ αυτών και της 
πρωτεύουσας.

Η γαλλική κυβέρνηση προσπάθησε 
να κατευνάσει τους αγρότες της χώρας, 
σε μια προσπάθεια να αποτρέψει τον 
αποκλεισμό της πρωτεύουσας που ανα-
μένεται μέσα στην εβδομάδα. Οι ηγέτες 
ωστόσο των γεωργικών συνδικάτων 
δεν έδειξαν να υποχωρούν έναντι των 

υποσχέσεων ως προς τα αι-
τήματά τους που αφορούν 
τη φορολογία, τους αγρο-
τικούς κανονισμούς και τις 
τιμές.

Όπως αναφέρει το 
Politico, ο πρωθυπουργός 
Gabriel Attal επισκέφθηκε 
ένα αγρόκτημα βοοειδών 
στο Indre-et-Loire την Κυ-

ριακή, ενώ ο Υπουργός Γεωργίας, Marc 
Fesneau, είπε ότι τα νέα μέτρα για το 
αγροτικό ζήτημα θα ανακοινωθούν σή-
μερα Τρίτη, για την αντιμετώπιση των 
ανησυχιών τόσο σε επίπεδο ΕΕ όσο και 
σε εθνικό επίπεδο. 

Ο Attal αναγνώρισε την Κυριακή ότι 

οι μακροχρόνιοι κανόνες συσσωρεύουν 
νέα βάρη στους αγρότες τις τελευταίες 
δεκαετίες και παραδέχθηκε πως η πο-
λιτική που ακολουθείται φέρνει τους 
αγρότες ενάντια στο περιβάλλον. 

Σε κινητοποιήσεις προχωρούν σε 
γαλλικές πόλεις, όπως η Μασσαλία και 
το Μπορντό, και οι οδηγοί των ταξί, δι-
αμαρτυρόμενοι για τις τιμές των καυσί-
μων.

Από πλευράς της η Μαρίν Λεπέν με 
σκοπό να κεφαλαιοποιήσει την αντί-
δραση των αγροτών, συναντήθηκε με 
συνδικάτα την Κυριακή, αναφέροντας 
πως η γαλλική κυβέρνηση θέλει να 
«εξολοθρεύσει» τη γαλλική γεωργία στο 
όνομα της παγκοσμιοποίησης.

Ανεξέλεγκτες διαστάσεις 
παίρνει η διαμάχη μεταξύ 
των Αρχών της πολιτείας 
του Τέξας και της κυβέρνη-
σης Μπάιντεν σχετικά με τον 
τρόπο διαχείρισης των μετα-
ναστευτικών ροών στα σύνο-
ρα Τέξας-Μεξικού, οι οποίες 
έχουν κορυφωθεί το τελευ-
ταίο χρονικό διάστημα.

Όλα ξεκίνησαν στις 10 Ιανουαρίου, 
όταν οι στρατιωτικές Αρχές του Τέξας, με 
διαταγή του Ρεπουμπλικάνου κυβερνήτη 
Γκρεγκ Άμποτ, παρά τις οδηγίες της ομο-
σπονδιακής κυβέρνησης, «πήραν το νόμο 
στα χέρια τους» και τοποθέτησαν συρματό-

πλεγμα στο συνοριακό πέρα-
σμα στο Eagle Pass του Τέξας.

Η υπόθεση έφτασε μέχρι 
και το Ανώτατο Δικαστήριο 
των ΗΠΑ, με τον Τεξανό κυ-
βερνήτη και οπαδό του Ντό-
ναλντ Τραμπ να διαμηνύει 
πως θα πράξει ό,τι χρειάζεται 
για να «προστατεύσει την πο-
λιτεία από τον ξένο εχθρό» και 

την κυβέρνηση Μπάιντεν να εκφράζει την 
αντίθεσή της στις πρακτικές Άμποτ και να 
ζητά πρόσβαση στην περιοχή, την οποία 
περιφρουρεί η Ένοπλη Φρουρά του Τέξας.

Την περασμένη βδομάδα το Ανώτατο 
Δικαστήριο αποφάσισε υπέρ της ομοσπον-

διακής κυβέρνησης, με 5 ψήφους υπέρ 
και 4 κατά, ζητώντας την αφαίρεση των 
συρματοπλεγμάτων στο συνοριακό πέρα-
σμα και την ασφαλή πρόσβαση των δυνά-
μεων της Αμερικανικής Συνοριοφυλακής 
στο σημείο, κρίνοντας πως η φύλαξη των 
συνόρων είναι ζήτημα ομοσπονδιακό και 
όχι πολιτειακό. Ωστόσο ο Άμποτ φαίνεται 
ότι αψηφά τόσο την κυβέρνηση Μπάιντεν 
όσο και το Ανώτατο Δικαστήριο, καθώς 
ανακοίνωσε την εγκατάσταση ακόμη πε-
ρισσότερων συρματοπλεγμάτων για την 
αποτροπή της διέλευσης των μεταναστών, 
κάνοντας λόγο για «δικαίωμα της πολι-
τείας στην αυτοπροστασία απέναντι στον 
ξένο εχθρό».

«Σαμποτάρουν» 
 την ανθρωπιστική βοήθεια 

στη Γάζα
Χωρίς έλεος συνεχίζεται το αιματοκύλι-

σμα της Γάζας από το Ισραήλ, που συνε-
χίζει την επίθεση ειδικά στη Χαν Γιουνίς, 
ενώ όλο και περισσότεροι Παλαιστίνιοι 
αναγκάζονται να μεταφερθούν στην επι-
κίνδυνα υπερπλήρη Ράφα στα νότια.

Από την πλευρά τους υπουργοί του 
Υπουργικού Συμβουλίου συμμετέχουν σε 
συνέδριο με τίτλο «Επιστροφή στη Γάζα» 
για να σχεδιάσουν παράνομους οικισμούς 
στη γη των κατεστραμμένων από τον πό-
λεμο παλαιστινιακών κοινοτήτων.

Στο μεταξύ, ο Μπενιαμίν Νετανιάχου 
χαρακτήρισε «εποικοδομητικές» τις νέες 
συνομιλίες μεταξύ της χώρας του και της 
Χαμάς, με πρωτοβουλία του Κατάρ, των 
Ηνωμένων Πολιτειών και της Αιγύπτου, 
στο Παρίσι για την ανταλλαγή αιχμαλώ-
των, αλλά «υπάρχουν ακόμη σημαντικά 
κενά για τα οποία τα μέρη θα συνεχίσουν 
να συζητούν αυτή την εβδομάδα σε πρό-
σθετες αμοιβαίες συναντήσεις». Το γρα-
φείο του πρωθυπουργού ανακοίνωσε μετά 
τη συνάντηση με θέμα την κατάπαυση του 
πυρός ότι «παραμένουν διαφορές» μεταξύ 
των εμπλεκομένων πλευρών.

Οι πρωταγωνιστές «θα συνεχίσουν να 
συζητούν αυτή την εβδομάδα σε άλλες συ-
ναντήσεις», προστίθεται, χωρίς να διευκρι-
νίζεται η ακριβής ημέρα ούτε ο τόπος. Στις 
διαβουλεύσεις παρευρέθηκαν οι επικεφα-
λής των ισραηλινών υπηρεσιών Μοσάντ 

και της Σιν Μπετ και ο διευθυντής της CIA 
Ουίλιαμ Μπερνς.

Παράλληλα, συνεχίζεται ο σάλος για τη 
διακοπή χρηματοδότησης της υπηρεσίας 
του ΟΗΕ για τους Παλαιστινίους πρόσφυ-
γες εξαιτίας των αναπόδεικτων αιτιάσεων 
του Τελ Αβίβ ότι 12 από τους 13.000 ερ-
γαζόμενους σε αυτήν συνεργάζονταν με 
τη Χαμάς.

Οι κάτοικοι της Γάζας απευθύνουν έκ-
κληση στα κράτη-δανειστές να επανεξε-
τάσουν το «μπλόκο» στην UNRWA, μετά 
το ντόμινο ανακοινώσεων από 11 πρό-
θυμες χώρες (ΗΠΑ, Βρετανία, Γερμανία, 
Αυστραλία, Καναδάς κ.α.) να διακόψουν 
την κυριολεκτικά ζωτική χρηματοδότησή 
τους στην UNRWA. Το μεγαλύτερο μέρος 
της υποστήριξης, την οποία έχουν λάβει 
οι Παλαιστίνιοι, που έχουν χάσει τα πάντα 
και εξαρτώνται από την ανθρωπιστική 

βοήθεια για να επιβιώσουν, έχει προέλθει 
μέσω της UNRWA.

Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή από την πλευ-
ρά της θα καθορίσει τις επικείμενες απο-
φάσεις χρηματοδότησης της UNRWA υπό 
το φως του αποτελέσματος της έρευνας 

που ανακοινώθηκε από τον ΟΗΕ και των 
ενεργειών που θα λάβει, ενώ προς το πα-
ρόν δεν προβλέπεται πρόσθετη χρηματο-
δότηση μέχρι τα τέλη Φεβρουαρίου.

Σε ό,τι αφορά τον κίνδυνο επέκτασης 
της σύρραξης, η Τεχεράνη απορρίπτει 
πλήρως τις αμερικανικές κατηγορίες ότι 

συνδέεται με την επίθεση με drone, στην 
οποία σκοτώθηκαν τρεις Αμερικανοί 
στρατιώτες και τραυματίστηκαν άλλοι 34, 
απαντώντας στον Τζο Μπάιντεν, ο οποίος 
διεμήνυσε ότι οι ΗΠΑ θα απαντήσουν στο 
πρώτο θανατηφόρο πλήγμα εναντίον των 

στρατευμάτων τους στην περιοχή μετά το 
ξέσπασμα του πολέμου μεταξύ Ισραήλ και 
Χαμάς. Η κατάσταση στη Μέση Ανατολή 
κλιμακώνεται διαρκώς και ο κίνδυνος για 
διάχυση του πολέμου σε όλη την περιοχή 
είναι αυξανόμενος.

Στην ανακοίνωση που εξέδωσε το 
ιρανικό Υπουργείο Εξωτερικών, σύμφω-
να με όσα μεταδίδει το επίσημο ιρανικό 
πρακτορείο ειδήσεων IRNA, αναφέρεται 
ότι οι αμερικανικές κατηγορίες «διατυ-
πώνονται με πολιτικό στόχο», που είναι 
«να αντιστραφούν οι πραγματικότητες 
στην περιοχή».

Σημειώνεται ότι τα αμερικανικά στρα-
τεύματα χρησιμοποιούν την Ιορδανία, 
που συνορεύει με το Ιράκ, το Ισραήλ, τη 
Δυτική Όχθη, τη Σαουδική Αραβία και 
τη Συρία ως βάση.

Οι κάτοικοι της Γάζας απευθύνουν έκκληση στα κράτη-
δανειστές να επανεξετάσουν το «μπλόκο» στην UNRWA  

- Αμερικανικές απειλές κατά της Τεχεράνης

ξένος τύπος Τέξας Vs Μπάιντεν με το βλέμμα στις μεταναστευτικές ροές

Απειλούν με αποκλεισμούς οι αγρότες, σε δύσκολη θέση ο Μακρόν

Η «φούσκα» ακινήτων και η «χρυσή» απειλή
Η Εφημερίδα των Συντακτών, Ελλάδα

Τα τρακτέρ στους δρόμους
Κontra, Ελλάδα

Εκατό συγκρούσεις συμφέροντος
La Repubblica, Ιταλία
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ΜΒ: Απαγορεύουν  
τα ηλεκτρονικά 
τσιγάρα μιας χρήσης
Ο Βρετανός πρωθυπουργός Ρίσι Σούνακ θα 
ανακοινώσει σχέδια για την κατάργηση της 
πώλησης των ηλεκτρονικών τσιγάρων μιας 
χρήσης, ώστε να αποφευχθεί η χρήση τους 
από παιδιά και επανέλαβε την πρόθεση της 
κυβέρνησης να θεσπίσει νόμο που θα αποτρέπει 
τις νεότερες γενιές από την αγορά καπνού.
Με βάση το σχέδιο αυτό, θα υπάρξουν 

περιορισμοί ως προς τις γεύσεις του καπνού, θα υπάρξει η υποχρέωση για απλή συσκευασία 
καπνού και αλλαγές ως προς τον τρόπο που το ηλεκτρονικό τσιγάρο παρουσιάζεται για να είναι 
λιγότερο ελκυστικό προς τα παιδιά.
«Μαζί με τη δέσμευσή μας να σταματήσουν τα παιδιά που φέτος γίνονται 15 ή είναι ακόμη και 
μικρότερα από το να αγοράζουν νόμιμα τσιγάρα, οι αλλαγές αυτές θα αφήσουν ένα κληροδότημα 
με διάρκεια με το να προστατεύουν την υγεία των παιδιών μας μακροπρόθεσμα», αναφέρει σε 
ανακοίνωσή του ο Σούνακ.
Το κάπνισμα είναι ο μεγαλύτερος αποτρέψιμος «δολοφόνος» της υγείας, καθώς προκαλεί έναν 
στους τέσσερις θανάτους συνδεόμενους με καρκίνο, λέει η κυβέρνηση.

Τέμπη: Ποινική δίωξη 
σε βάρος 15 στελεχών 
της ΕΡΓΟΣΕ
Διευρύνεται ο κύκλος των κατηγορουμένων για 
το το σιδηροδρομικό έγκλημα στα Τέμπη που 
κόστισε τη ζωή σε 57 ανθρώπους.
Η Εισαγγελία Εφετών Λάρισας άσκησε χθες 
ποινική δίωξη σε βάρος 15 στελεχών της 
ΕΡΓΟΣΕ και πλέον οι διωκόμενοι ανέρχονται 
συνολικά σε 30.
Σύμφωνα με το larissanet.gr, οι νέες διώξεις 

αφορούν σε διευθύνοντες συμβούλους, προέδρους Διοικητικού Συμβουλίου και μέλη Διοικητικού 
Συμβουλίου του οργανισμού την περίοδο από το 2016 μέχρι το χρόνο του δυστυχήματος, τον 
Φεβρουάριο του 2023.
Και οι 15 κατηγορούνται για το κακούργημα της διατάραξης ασφάλειας των συγκοινωνιών που 
τελέστηκε με πράξεις, ενέργειες και παραλείψεις και για τα πλημμελήματα της ανθρωποκτονίας, της 
βαριάς σωματικής βλάβης και ελαφράς σωματικής βλάβης από αμέλεια κατά συρροή.
Η άσκηση των διώξεων ήρθε κατόπιν πρότασης του εφέτη ανακριτή που διερευνά την υπόθεση, 
κ. Σωτήρη Μπακαΐμη, και αφορά τη σύμβαση 717 για την αποκατάσταση του Συστήματος 
Σηματοδότησης – Τηλεδιοίκησης.

Αυτοβούλως στον Εισαγγελέα μετέβη 
χθες ο Κωνσταντίνος Πολυχρονόπουλος, 
ιδρυτής της αυτοδιαχειριζόμενης, όπως 
την χαρακτηρίζει, κουζίνας «Ο Άλλος Άν-
θρωπος», που προσφέρει δωρεάν φαγητό, 
αρνούμενος όσα του καταλογίζονται περί 
απάτης και ξεπλύματος μαύρου χρήματος.

Όπως ανέφερε ρεπορτάζ της εφημερί-
δας «Πρώτο Θέμα», ο κ. Πολυχρονόπουλος 
ελέγχεται από την Αρχή Καταπολέμησης 
Νομιμοποίησης Εσόδων από Εγκληματι-
κές Δραστηριότητες για απάτη και ξέπλυμα 

μαύρου χρήματος.
Όπως αναφέρει η εφημερίδα, η Αρχή 

διέταξε τη δέσμευση «κάθε περιουσίας, ιδί-
ως, δε, κάθε είδους λογαριασμών, τίτλων, 
επενδυτικών στοιχείων ή χρηματοπιστωτι-
κών προϊόντων».

Σύμφωνα με το πόρισμα, τα χρήματα 
από τις δωρεές κατατίθεντο σε λογαρια-
σμούς δύο συγγενών του Κ. Πολυχρονό-
πουλου και από εκεί γίνoνταν αναλήψεις 
και κινήσεις λογαριασμών προς εταιρείες 
τυχερών παιγνίων.

Μιλώντας στην τηλεόραση του Alpha 
Ελλάδος πριν λίγα 24ωρα, ο κ. Πολυχρονό-
πουλος απέρριψε τις κατηγορίες, λέγοντας 
χαρακτηριστικά: «Να με ψάξουν καλά, δεν 
έχω κανένα πρόβλημα και να έρθουν να με 
πάρουν αν κάνω ξέπλυμα μαύρου χρήμα-
τος». Πρόσθεσε επίσης πως «δεν είναι μόνο 
600.000 ευρώ. Είναι πάνω 1,5 εκατ. ευρώ 
τα τελευταία δύο με τρία χρόνια. Μόνο το 
φαγητό που έχουμε μοιράσει, μιλάμε για 18 
εκατομμύρια μερίδες φαγητό, υπολογίστε 
μόνοι σας πόσα λεφτά κάνουν».

«Ο Άλλος Άνθρωπος»: Αυτοβούλως στον εισαγγελέα ο Κ. Πολυχρονόπουλος

Συνεχίζονται στην Ελλάδα οι μεγάλες 
κινητοποιήσεις του αγροτικού κόσμου, κα-
θώς χθες το μεσημέρι οι αγρότες  έκλεισαν 
την Εθνική Οδό, στο ρεύμα προς Θεσσαλο-
νίκη που βρίσκονται στον κόμβο Πλατυκά-
μπου, στη Λάρισα, καθώς κατάφεραν τελι-
κά να σπάσουν το μπλόκο της αστυνομίας 
και να βρεθούν πάνω στην Εθνική Οδό.

Όπως ανακοίνωσαν χθες κάποια συν-
δικάτα, στόχος τους δεν ήταν να κλείσουν 
τους δρόμους, αλλά να αναδείξουν τα οξυ-
μένα προβλήματα που αντιμετωπίζουν, ζη-
τώντας συνάντηση με το Μαξίμου κι όχι με 
υπουργούς, γιατί θεωρούν πως τα αιτήμα-
τά τους δεν μεταφέρονται σωστά. Σύμφωνα 
με το Larissanet.gr, απηύθυναν κάλεσμα 
σε όλους τους αγρότες και στη συνέχεια 
αποχώρησαν.

Οι τελικές αποφάσεις για την πορεία 

των κινητοποιήσεών τους θα παρθούν σή-
μερα Παρασκευή στον Παλαμά της Καρδί-
τσας. Σε αναβρασμό βρίσκονται οι αγρότες 
και στη Βόρεια Ελλάδα. Νωρίτερα χθες, 
αγρότες της Κεντρικής Μακεδονίας στα 
Κουφάλια Θεσσαλονίκης αποφάσισαν να 
κατέβουν την προσεχή Πέμπτη στην έκθε-
ση Agrotica με τα τρακτέρ τους.

Φιλοδοξούν να συγκεντρώσουν 300-
400 τρακτέρ και 20.000 αγρότες να πά-
ρουν μέρος στη συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας, την ημέρα που ξεκινά η έκθεση στη 
Θεσσαλονίκη. Σκοπός τους είναι να παρα-
μείνουν εκεί και τις τέσσερις ημέρες που 
διαρκεί. Παράλληλα, θα συντάξουν ένα 
υπόμνημα που θα καταθέσουν στο γραφείο 
του πρωθυπουργού στη Θεσσαλονίκη και 
σε αυτό θα αναφέρουν ότι ζητούν άμεσα 
μία συνάντηση με τον Κυριάκο Μητσοτάκη 

και επίσης την άμεση λύση των προβλη-
μάτων τους.

Στη Χαλκιδική οι αγρότες προχώρησαν 
χθες σε κατάληψη του οδοστρώματος στο 
μπλόκο των Νέων Μουδανιών. 

Προσπαθώντας να κατευνάσει τη δικαι-
ολογημένη οργή των παραγωγών γεωρ-
γοκτηνοτροφικών προϊόντων, η ελληνική 
κυβέρνηση προχωράει σε ημίμετρα που 
ελάχιστα καλύπτουν τα κεντρικά αιτήματα 
του κλάδου. Ο Υπουργός Ενέργειας, Θεό-
δωρος Σκυλακάκης, εξήγγειλε τροπολογία 
η οποία θα προβλέπει την πλήρη αναστο-
λή για δύο χρόνια πληρωμών ηλεκτρικού 
ρεύματος για όσους αγρότες επλήγησαν 
από την κακοκαιρία Ντάνιελ, καθώς επί-
σης πενταετή ρύθμιση των υποχρεώσεών 
τους, νέων και παλαιών, με μηδενικό επι-
τόκιο.

Δεν κάνουν πίσω οι Έλληνες αγρότες

Αγρότες της 
Κεντρικής Μακεδονίας 
στα Κουφάλια 
Θεσσαλονίκης 
αποφάσισαν να 
κατέβουν την προσεχή 
Πέμπτη στην έκθεση 
Agrotica με τα τρακτέρ 
τους.

Ο «υπό κάλυψη» 
ρατσισμός  
της Τζόρτζια Μελόνι

«Το να μπορέσουμε να εγγυη-
θούμε το δικαίωμα των ανθρώπων 
να μη μεταναστεύουν είναι βασικής 
σημασίας», δήλωσε η Ιταλίδα πρω-
θυπουργός Τζόρτζια Μελόνι κατά την 
παρέμβασή της στη διεθνή σύνοδο 
Ιταλίας-Αφρικής, η οποία διεξήχθη 
χθες στη Ρώμη σε μία κεκαλυμμέ-
νη, ρατσιστική δήλωση. «Πρέπει να 
εγγυηθούμε στους ανθρώπους το δι-
καίωμα να μη μεταναστεύουν και να 
μην κόβουν τις ρίζες τους, σε αναζή-
τηση μιας καλύτερης ζωής, η οποία 
είναι όλο και πιο δύσκολο να στηθεί 
στην Ευρώπη», πρόσθεσε η Ιταλίδα 
πρωθυπουργός. «Δέσμευσή μας είναι 
να αντιμετωπίσουμε το πρόβλημα 
στην πηγή του, με την καταπολέμη-
ση των διακινητών, αλλά και προ-
σφέροντας εναλλακτικές στις χώρες 
της Αφρικής», πρόσθεσε η Μελόνι. Η 
επικεφαλής της ιταλικής κυβέρνησης 
ανακοίνωσε, επίσης, ότι σε μια πρώτη 
φάση, η Ιταλία θα διαθέσει 5,5 δισε-
κατομμύρια ευρώ για προγράμματα 
ισότιμης και αμοιβαία επωφελούς συ-
νεργασίας με την αφρικανική ήπειρο, 
στους τομείς της εκπαίδευσης, της 
ενέργειας και υπέρ της βιώσιμης 
ανάπτυξης γενικότερα. «Θέλουμε να 
βοηθήσουμε τις αφρικανικές χώρες 
να παράξουν την ενέργεια που χρειά-
ζονται και να μπορέσουν να εξάγουν 
στην Ευρώπη το ποσοστό που θα πε-
ρισσεύει. Θέλουμε να μπορέσουν να 
συναντηθούν δύο διαφορετικές ανά-
γκες: εκείνη της Αφρικής να αναπτύ-
ξει την παραγωγή, δημιουργώντας 
πλούτο και εκείνη της Ευρώπης», 
κατέληξε η Τζόρτζια Μελόνι.
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φαρμακεία
ΛΕΥΚΩΣΙΑ

•Χατζηγαβριήλ Νικόλαος, Χρυσάνθου 
Μυλωνά 13, μεταξύ Pahit Ice και κτιρίου 
Τσεριώτη (πρώην Unicars), Στρόβολος, 
22253573, 22253573

•Κίτσα Μαρίνα, Λεωφ. Κυρ. Μάτση 21Γ 
& Σάμου, στα φώτα Τροχαίας, Άγιοι Ομο-
λογητές, 22441780, 22420506

•Χατζηγιάννη Κλειώ, Λεωφ. Λάρνακος 
129, δίπλα από κατάστημα Ανδρέα Χαρα-
λάμπους, 22333311, 22436322

•Σολωμού Ουρανία, Λεωφ. Στροβόλου 
& Πύθωνος 4, δίπλα από Γυάλινη Πολυκα-

τοικία, Στρόβολος, 22313123, 22375724
•Χατζηχαραλάμπους Νίκος, Λεωφ. 

Προδρόμου 113, δίπλα από τη βενζίνη 
ΕΚΟ, Στρόβολος, 22451451, 99651122

ΛΕΜΕΣΟΣ
•Ματθαίου Νίκος, Αγίας Ζώνης 62Δ, 

δρόμος Μέσα Γειτονιάς, έναντι γυναικο-
λογικής κλινικής Ανδρέα Ματθαίου, Μέσα 
Γειτονιά, 25375522, 25721678

•Λεωνίδου-Γιασκουρή Αθηνούλα, 
Λεωφ. Κολωνακίου 43, δίπλα από Υγειο-
νομικό Κέντρο Λινόπετρας, Άγιος Αθανά-

σιος, 25370440, 25381521
•Μάρκου Αγγέλα, Μίλτωνος 27, κατ. 

3, έναντι ναυτιλιακής εταιρείας Intership, 
Ζακάκι, Λεμεσός, 25108898, 96893387

•Βότσης Άγγελος, Δωδεκανήσου 19, 
κοντά στο Αθηναΐδειο Γυμνάσιο, Λεμεσός, 
25341123, 25365316

ΛΑΡΝΑΚΑ
•Σωκράτους - Κυπριανού Ελένη, Κιλ-

κίς 15 - 17, Αντρούλλα Court, κατ. 4, Αν-
δρούλλα Court, πλησίον Σχολής Καλογραι-
ών, Λάρνακα, 24651035, 24624163

•Γεωργίου Γεωργία, Λεωφ. Κυριά-
κου Μάτση 159, Αραδίππου, 24534388, 
96331190

ΠΑΦΟΣ
•Ηρακλέους Χαράλαμπος, Ελλάδος 74, 

200μ. απέναντι από τη φρουταρία Κήπος 
της Εδέμ, Πάφος, 26942343, 99107608

ΑΜΜΟΧΩΣΤΟΣ
•Παντελίδου Μαρία, Μαρίας Συγκλητι-

κής 2, απέναντι από Σωματείο ΠΕΚ, Παρα-
λίμνι, 23730111, 23744313

05:55 ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
06:05-08:55 ΠΡΩΙΝΗ ΕΚΔΟΣΗ
Mε τους Αργύρω Γεωργίου Θωμά, Έλ-

πις Γεωργίου και Μιχάλη Μιχαήλ
06:30 ΣΑΝ ΣΗΜΕΡΑ
Με τον Μιχάλη Μιχαήλ
06:55 ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
08:45 ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΠΑΡΑΘΥΡΟ
Με τον Κωνσταντίνο Σωκράτους
08:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
09:05-10:55 ΠΡΩΙΝΟ ΑΣΤΕΡΟΣΚΟ-

ΠΙΟ
Μουσικές επιλογές με τον Γιώργο Σιε-

χερλή
09:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
10:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
11:05-12:55 ΤΑ ΛΟΓΙΑ ΕΙΝΑΙ ΠΕ-

ΡΙΤΤΑ
Αγαπημένα τραγούδια και φωνές… χω-

ρίς πολλά λόγια
11:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
12:55-14:00 ΜΕΣΗΜΒΡΙΝΗ ΕΚΔΟ-

ΣΗ

14:05-14:55 Ο ΑΣΤΡΑ ΣΤΗ ΣΕΝΤΡΑ
Με τους Χρίστο Αποστολίδη, Λοΐζο 

Μωυσέως και Γλαύκο Μιχαηλίδη
14:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
15:05-16:55 ΑΝΟΙΧΤΑ ΠΑΡΑΘΥΡΑ
Μουσικές επιλογές με τον Πάμπο Φι-

λίππου
15:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
17:00 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
17:00-17:55 Η ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ ΑΛ-

ΛΙΩΣ
Με τον Νεόφυτο Νεοφύτου
17:55 ΤΙΤΛΟΙ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
18:05-21:00 ΜΟΥΣΙΚΕΣ ΑΝΑΖΗΤΗ-

ΣΕΙΣ
Με την Άντρη Δημητρίου
18:55 ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
21:00-23:00 ΕΣΕΙΣ ΑΛΛΟΥ ΚΙ ΕΓΩ 

ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ ΣΑΣ
Με τον Αντώνη Χαραλάμπους
23:00-06:00 ΤΑ ΤΡΑΓΟΥΔΙΑ ΠΟΥ 

ΑΓΑΠΑΜΕ
Μουσικές επιλογές του Άστρα 92,8

στη συχνότητα του Άστρα 92,8

Σήμερα ο καιρός θα εξακολουθήσει να είναι κυ-
ρίως συννεφιασμένος με τοπικές βροχές, μεμο-
νωμένες καταιγίδες και χιόνια στα ορεινά. Σε πε-
ρίπτωση καταιγίδας πιθανό να πέσει και χαλάζι. 
Τα φαινόμενα ενδέχεται τοπικά να είναι παρατε-
ταμένα ή και έντονα. Οι άνεμοι θα πνέουν κυρίως 
βορειοανατολικοί, ασθενείς μέχρι μέτριοι, 3 με 4 
Μποφόρ και στα βόρεια παράλια, πολύ ισχυροί, 
6 Μποφόρ. Η θάλασσα θα είναι λίγο ταραγμένη 
και στα βόρεια παράλια, ταραγμένη μέχρι κυμα-
τώδης. Η θερμοκρασία θα ανέλθει γύρω στους 
12 βαθμούς στο εσωτερικό, γύρω στους 15 στα 
παράλια και γύρω στους 4 βαθμούς στα ψηλότερα 
ορεινά, όπου τοπικά θα επικρατεί παγετός.

σαν σήμερα

εορτολόγιο

κληρώσεις

ο καιρός

ΚΕΡΥΝΕΙΑ 15

ΠΑΦΟΣ 15

ΛΕΥΚΩΣΙΑ 12 ΑΜΜΟΧΩΣΤΟΣ 15

ΛΑΡΝΑΚΑ 15

ΛΕΜΕΣΟΣ 15

1595
Το αριστούργημα του Γουίλιαμ Σαίξπηρ 
«Ρωμαίος και Ιουλιέτα» κάνει πρεμιέρα 
στο Λονδίνο.

1882
Γεννιέται ο Φράνκλιν Ντελάνο Ρούσβελτ, 
Πρόεδρος των ΗΠΑ, ο μοναδικός που 
εξελέγη τέσσερις φορές στο αξίωμα αυτό.

1937
Γεννιέται η Βανέσα Ρεντγκρέιβ, Aγγλίδα 
ηθοποιός.

1943
Πραγματοποιείται το 2ο Παγκύπριο 
Συνέδριο του ΑΚΕΛ.

1948
Πεθαίνει ο Μαχάτμα Γκάντι, Iνδός πο-
λιτικός. Δολοφονήθηκε από ινδουιστές 
εξτρεμιστές.

1951
Πεθαίνει ο Φέρντιναντ Πόρσε, Αυστρι-
ακός κατασκευαστής αυτοκινήτων, 
ιδρυτής της φερώνυμης αυτοκινητοβιο-
μηχανίας. Mέλος των Ναζί κατασκεύασε 
επίσης φονικά όπλα για τον Χίτλερ.

1969
Οι Beatles δίνουν την τελευταία δωρεάν 
συναυλία τους. Διήρκεσε 42 λεπτά και 
έγινε στην ταράτσα της δισκογραφικής 
εταιρείας τους, Apple.

1975
Πεθαίνει ο Ορέστης Μακρής, Έλληνας 
ηθοποιός.
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ΣΗΜΕΡΑ
Τριών Ιεραρχών, Αγίου Μαύρου, Αγίας 
Χρυσής

ΑΥΡΙΟ
Αγίων Κύρου και Ιωάννου των Αναργύ-
ρων, Αγίας Αθανασίας και τριών θυγατέ-
ρων

σταυρόλεξο
OPIZONTIA
1 Άλλη λέξη για τον κερ-
δοσκόπο. 2 Το 2001 έγινε 
γνωστή στο ευρύ κοινό με 
την ερμηνεία της στην ταινία 
«Αμελί» - ... της θάλασσας: 
ο ιππόκαμπος. 3 Η τριχό-
πτωση (αρχ.) - Απόχρωση 
του μπλε (ξεν.) - Έτσι είναι 
περισσότερο γνωστός ο Ιτα-
λός μουσικός και τραγου-
διστής Φιλίπο Νεβιάνι. 4 
Λίγα... απ’ όλα - Τρισύλλαβη 
πρόθεση - Άγνωστης Ταυτό-
τητας Ιπτάμενα Αντικείμενα. 
5 Μεμβράνη, πέτσα - Είδος 
ζωοτροφής. 6 Φωλιές χτα-
ποδιών - Εσωτερικό γυναι-
κείο ρούχο για να φουσκώ-
νει η φούστα ή το φόρεμα. 7 
Ζορζ ...: Γάλλος συγγραφέας 
- Αρχαία πόλη του Πόντου - 
Ο οποίος (αρχ.). 8 Παράθυρο 
καραβιού. 9 Η πρωτεύουσα 
της Κούβας - Συνθέτουν μια 
εγκυκλοπαίδεια. 10 Ανα-
φέρονται κι αυτά της κοι-
νωνικής δικτύωσης - Την 
αγάπησε ο Ηρακλής (μυθ.) 
- Κινηματογραφικό... Ουέστ. 
11 Αρχή... ηρωισμού - Συ-
νοδεύει... μίτσι-κότσι - «Το 
...»: ελληνική ταινία με τον 
Πέτρο Ζαρκάδη (1982). 12 
Νοείται και το μέτριο, το χω-
ρίς υπερβολές - Μυστήριο, 
ασάφεια (μτφ.). 13 Γραφικό 
χωριό της Σαντορίνης - Βό-
ρειος, ψυχρός άνεμος. 14 
Τουρκικό ανάκτορο - Ποτάμι 
της Μεσσηνίας. 

ΚΑΘΕΤΑ
1 Μεγάλο πουλί με μακρύ 

λαιμό και ψηλά πόδια, που 
ζει κυρίως στην Αφρική. 2 
Μεταφορικό μέσο, κυρίως 
για εκδρομές ή τουρισμό 
(ξεν.) - Πόλη της Μακεδο-
νίας. 3 Παλιότερη βασκική 
οργάνωση - Παχύδερμο θη-
λαστικό (καθ.) - Αιτιολογικός 
σύνδεσμος της αρχαίας. 4 
Σίλβα ...: παλιά Ιταλίδα ηθο-
ποιός - Πείσμα, κάμωμα. 5 
Άρνηση αρχαίων - Επαρχία 
της Δομινικανής Δημοκρατί-
ας - ... μπέρι: τροπικό φρού-
το. 6 Γιαπωνέζικη σπεσιαλιτέ 
από φρέσκο ψάρι που σερβί-
ρεται ωμό - Ονομαστό αγγλι-
κό κολέγιο. 7 Το μοσχολέμο-
νο (ξεν.) - Άφαντος, αόρατος 
(αρχ.) - Πρώτα στην... επα-
νάσταση. 8 Κι έτσι λέγονται 
οι δεντροστοιχίες - Έθιμο 
αυτό του χριστουγεννιάτικου 
δέντρου. 9 Δημοσιογραφι-

κός Οργανισμός Λαμπράκη 
- Διαφέρει από την... αιτία 
- Ιερή πόλη του Ιράν. 10 
Ο αριθμός 73 - Βδελυρό, 
αποτρόπαιο - Κτηνοτροφικό 
φυτό. 11 Πρωταγωνίστησε 
στη σειρά του ΑΝΤ1 «Εργα-
ζόμενη Γυναίκα» - Κι έτσι η 
χιονοθύελλα. 12 Εντάξει... 
στην Αμερική - Μικρό δοχείο 
λαδιού - Άτομο φτωχό, που 
στερείται τα αναγκαία. 13 
Προσεγμένα ντυμένος, κομ-
ψός - Όργωμα (καθ.).

sudoku

ΛΥΣΗ

ΛΥΣΗ

ΕΞΤΡΑ 5
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΚΛΗΡΩΣΗΣ 29-01-2024

ΤΥΧΕΡΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ 12348ης ΚΛΗΡΩΣΗΣ

4, 22, 26, 29, 35

ΤΥΧΕΡΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ 12349ης ΚΛΗΡΩΣΗΣ

5, 11, 17, 23, 33
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Συστάσεις στο κοινό για την κακοκαιρία από τον Δήμο Λάρνακας  
Συστάσεις προς το κοινό εξέδωσε 

χθες ο Δήμος Λάρνακας μαζί με το 
Συμβούλιο Αποχετεύσεων μετά την 
πρόγνωση για ακραία καιρικά φαινό-
μενα μέχρι αύριο Τετάρτη.

Ο Δήμος Λάρνακας προτρέπει τους 
δημότες του όπως προβούν στην κα-
τάλληλη προετοιμασία του υποστατι-
κού, οικίας, καταστήματος ή αποθήκης 
τους, ώστε να υπάρξει έγκαιρη και απο-
τελεσματική πρόληψη και αντιμετώπι-
ση προβλημάτων που είναι πιθανό να 
προκύψουν από την αναμενόμενη αυ-
ξημένη βροχόπτωση. Στα πλαίσια αυτά 
το κοινό καλείται να λάβει τα ακόλουθα 
προληπτικά μέτρα:

- Να ελεγχθούν όλα τα φρεάτια 
ομβρίων υδάτων τα οποία βρίσκονται 
μέσα, μπροστά, πλησίον ή και απέναντι 
από τα υποστατικά τους, ώστε αυτά να 
είναι καθαρά και να έχουν φυσική ροή.

- Να μην αφήνονται διάσπαρτα οι-
κοδομικά υλικά ή άχρηστα αντικείμενα 
στα πεζοδρόμια, ή ανοιχτούς χώρους, 
ή ποταμούς, τα οποία μπορεί να παρα-
συρθούν από τα νερά της βροχής και 
να δημιουργήσουν περισσότερα προ-
βλήματα.

- Να μην καλύπτονται τα φρεάτια 
αποχέτευσης με πέτρες, κιβώτια, skip ή 
μηχανήματα.

- Συστήνεται να προμηθευτούν με 

αντλίες νερού όλοι οι ιδιοκτήτες υπο-
γείων και να ελεγχθούν και να συντη-
ρηθούν οι υφιστάμενες αντλίες νερού 
στα υπόγεια υποστατικά.

- Να ασφαλιστούν όλες οι ιδιωτικές 
περιουσίες και τα οχήματα έναντι κιν-
δύνου πλημμυρών.

- Όσοι επιθυμούν να προμηθευτούν 
με σάκους ανασχέσεως (κενούς σάκους 
για άμμο) μπορούν να αποταθούν στην 
Πολιτική Άμυνα στο τηλ. 24802034.

Όποιοι χρειαστούν τη βοήθεια συ-
νεργείων του ΣΑΛ ή του Δήμου Λάρ-
νακας μπορούν να επικοινωνούν στα 
τηλέφωνα 24652075 και 97774487.

Τάσος Περδίος 

Τρία νέα εικονικά μουσεία  
στη Λάρνακα

Τρία νέα εικονικά μουσεία έχει προσθέσει στη σχε-
τική βραβευμένη πλατφόρμα η Εταιρεία Τουριστικής 
Ανάπτυξης Λάρνακας. Πρόκειται για το νέο Μουσείο 
Κώστα Αργυρού στον Μαζωτό, το τοπικό Αγροτικό 
Μουσείο Κάτω Δρυ και το εκκλησιαστικό Μουσείο 
στην Τόχνη.

Το Μουσείο Κώστα Αργυρού στον Μαζωτό επανα-
λειτούργησε πρόσφατα πλήρως ανακαινισμένο και σ’ 
αυτό εκτίθενται δημιουργήματα του πρώτου επώνυ-
μου Κύπριου ναΐφ γλύπτη, αναδεικνύοντας ένα κομ-
μάτι από την πλούσια πολιτιστική κληρονομιά της 
χώρας μας.

Το τοπικό Αγροτικό Μουσείο Κάτω Δρυ στεγάζεται 
σ’ ένα παραδοσιακό σπίτι στο γραφικό αυτό χωριό, 
που αποτελεί δείγμα της τοπικής αρχιτεκτονικής του 
19ου αιώνα. Ο επισκέπτης μπορεί, μέσω της επίπλω-
σης και των εκθεμάτων, ν’ αντιληφθεί πώς ζούσε μια 
αγροτική οικογένεια εκείνη την εποχή.

Στο εκκλησιαστικό Μουσείο του ναού των Αγίων 
Κωνσταντίνου και Ελένης στην Τόχνη φυλάσσονται 
πολύ αξιόλογα κειμήλια, μεταξύ αυτών και ο σπάνιος 
αμφιπρόσωπος σταυρός, η μεγάλων διαστάσεων ει-
κόνα της Αποκαθήλωσης και άλλες φορητές εικόνες 
σημαντικής αρχαιολογικής αξίας.

Η διαδραστική περιήγηση των μουσείων της Λάρ-
νακας σε μορφή 360°, διαθέτει χρήσιμες πληροφορίες 
για επιλεχθέντα εκθέματα και υλοποιείται με τη στή-
ριξη του Υφυπουργείου Τουρισμού και τους υπεύθυ-
νους έκαστου μουσείου. Το πρωτοποριακό αυτό εύ-
χρηστο εργαλείο βασίζεται σε σύγχρονη τεχνολογία 
και προσφέρει την ευκαιρία εικονικής περιήγησης και 
πρόσβασης σε δομημένη πληροφόρηση που επαυξά-
νει την εμπειρία του τελικού χρήστη, όπως τρισδιά-
στατες αναπαραστάσεις χώρων και εκθεμάτων, βίντεο 
και ηχητικά ντοκουμέντα. Η πρόσβαση για περιήγη-
ση σε όλα τα Μουσεία μπορεί να γίνει από το σύν-
δεσμο https://larnakaregion.com/larnaka-virtual-
museums

Μέσω αυτής της δράσης δεν αντικαθίσταται ούτε η 
φυσική παρουσία του επισκέπτη στο ίδιο το μουσείο 
ούτε οι ξεναγήσεις, καθότι η συγκεκριμένη εφαρμογή 
έχει κτιστεί με τέτοιο τρόπο ώστε να λειτουργεί υπο-
βοηθητικά προς τον ξεναγό ή τον επιμελητή του μου-
σείου. Παράλληλα όμως, μπορεί να χρησιμοποιηθεί 
και ατομικά από τον επισκέπτη ενισχύοντας έτσι την 
εμπειρία του στο χώρο.

Τάσος Περδίος

Για έγκαιρη και αποτελεσματική πρόληψη και αντιμετώπιση προβλημάτων
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Με μια θλιβερή -όχι για όλους- εί-
δηση για το χώρο του Πολιτισμού 
ξημέρωσε η χθεσινή μέρα, καθώς το 
ιστορικό Θέατρο Ένα ανακοίνωσε την 
αναστολή εργασιών του «μέχρι νεω-
τέρας», δημοσιεύοντας μάλιστα την 
επίσημη μη αποδοχή της χορηγίας του 
Σχεδίου Επιχορηγήσεων Θυμέλη που 
κατέθεσε στις 26 Ιανουαρίου.

Με τίτλο «η προχειρότητα και ο 
ετσιθελισμός πέτυχαν το σκοπό τους», 
η ανακοίνωση του Θεάτρου Ένα είναι 
γροθιά στο στομάχι, αφού πρόκειται 
για ένα από τα ιστορικότερα θέατρα με 
αδιάλειπτη παρουσία στο θέατρο εδώ 
και 37 χρόνια.

Όπως αναφέρεται, το Σχέδιο Θυμέ-

λη πέτυχε το στόχο και τα ευχολόγια 
της υφυπουργού για πραγματοποίηση 
παραγωγών φαίνεται πως δεν έπια-
σαν τόπο. «Το Θέατρο Ένα, το χειρό-
τερο θέατρο στην Κύπρο -σύμφωνα 
και με τη βαθμολογία των ειδικών του 
υφυπουργείου- έπειτα από 37 χρόνια 
συνεχούς παρουσίας αναστέλλει τη 
λειτουργία του μετά και την επίσημη 
μη αποδοχή της χορηγίας του κατα-
στροφικού Θυμέλη, που κατατέθηκε 
στις 26 Γενάρη».

Εμείς, τονίζεται με δηκτικό ύφος, 
«οι δημόσιοι υπάλληλοι» του θεάτρου 
«παραμένουμε πεισματικά στις θέσεις 
μας, ψάχνοντας λύσεις για να συνεχί-
σουμε και να μην αφήσουμε την αδρά-

νεια να μας νικήσει».
Ο καλλιτεχνικός διευθυντής της 

ιστορικής σκηνής, Αντρέας Χριστο-
δουλίδης, είπε στη «Χαραυγή» ότι το 
δρόμο του Θεάτρου Ένα θα ακολου-
θήσουν και άλλα θέατρα, δυστυχώς, 
«αφού είναι ξεκάθαρο το τι συμβαίνει».

Με πικρία αλλά και οργή ο κ. Χρι-
στοδουλίδης καταφέρθηκε εναντί-
ον του Υφυπουργείου λέγοντας πως 
πρέπει να αλλάξουν τα δεδομένα εκ 
βάθρων. «Δεν υπάρχει περίπτωση να 
επιβιώσει κανένα θέατρο στην Κύπρο, 
εκ των πραγμάτων. Υπάρχουν ιστορι-
κά θέατρα, πέραν από το Θέατρο Ένα, 
όπως το Σατιρικό ή το ΕΘΑΛ, που δεν 
θα έπρεπε να έχουν αυτή την αντιμε-

τώπιση δίνοντάς τους πενιχρή επιχο-
ρήγηση», είπε μεταξύ άλλων ο καλλι-
τεχνικός διευθυντής του Θεάτρου Ένα. 
Καταλήγοντας, είπε πως «πρέπει να 
παρέμβουν όσοι εμπλέκονται, διότι θα 
κλείσει το 60% των θεάτρων».

Αναντίλεκτα δυσάρεστη εξέλιξη, 
που δεν μπορεί παρά να μας προ-
βληματίσει όλους, χαρακτηρίζει η 
ΔΗΠΑ-Συνεργασία την αναστολή λει-
τουργίας του Θεάτρου Ένα.

Η ΔΗΠΑ-Συνεργασία εκφράζει, με-
ταξύ άλλων, τη θέση ότι θα πρέπει να 
εξαντληθεί κάθε δυνατότητα και πε-
ριθώριο στήριξης όλων των φορέων 
πολιτισμού της χώρας, έτσι ώστε να 
αποφευχθεί το κλείσιμό τους.

«Θέατρο Ένα... κλειστό μέχρι νεωτέρας»

Σε κίνδυνο το 60%  
των θεάτρων
«Δεν υπάρχει περίπτωση να επιβιώσει κανένα θέατρο 
στην Κύπρο, εκ των πραγμάτων. Υπάρχουν ιστορικά 
θέατρα, πέραν από το Θέατρο Ένα, όπως το Σατιρικό 
ή το ΕΘΑΛ, που δεν θα έπρεπε να έχουν αυτή την 
αντιμετώπιση δίνοντάς τους πενιχρή επιχορήγηση».

«Στες άκρες των ακρών  
στην τέλειωσιν του κόσμου»

Το ΑΚΕΛ, τιμώντας τον κορυφαίο συνθέτη Μιχάλη Χρι-
στοδουλίδη, διοργανώνει δύο συναυλίες αφιερωμένες στην 
κυπριακή ποίηση με τίτλο «Στες άκρες των ακρών στην τέ-
λειωσιν του κόσμου». Οι συναυλίες περιλαμβάνουν τραγού-
δια από τον Ακριτικό Κύκλο του 11ου και 12ου αιώνα, τις 
Ρίμες Αγάπης του 16ου αιώνα και τραγούδια από τη σύγ-
χρονη ποίηση.

Ένας φοβερός Σαρακηνός εμφανίζεται στη σκηνή σαν μια 
μεγάλη σκιά και γίνεται ο φόβος και ο τρόμος στην Κύπρο. 
Ο Κωνσταντάς καλείται να τον αντιμετωπίσει και να ελευθε-
ρώσει την Κύπρο.

Το πρόβλημα της λειψυδρίας της Κύπρου προσωποποι-
είται σε έναν τεράστιο Κάβουρα που δεν αφήνει το νερό να 

τρέξει. Ο Κωνσταντάς και πάλι καλείται να σώσει την Κύπρο 
από το φοβερό τέρας.

Παραστάσεις: Τρίτη 13 Φεβρουαρίου 2024, 20:30 Δημοτικό Θέατρο 
Λευκωσίας, www.soldoutickets.com.cy

Πέμπτη 15 Φεβρουαρίου 2024, 20:30 Θέατρο Ριάλτο, Λεμεσός / εισιτήρια 
από το ταμείο του θεάτρου και από www.rialto.com.cy

Τεράστιες οι προκλήσεις για Πολιτιστική 
Πρωτεύουσα Ευρώπης 2030

Η ανάληψη του θεσμού της Πολιτιστικής Πρωτεύουσας 
της Ευρώπης δημιουργεί τεράστιες προκλήσεις και ευκαιρίες 
τόσο για την πόλη που θα πάρει τον τίτλο όσο και για το ίδιο 
το κράτος-μέλος, δήλωσε η Υφυπουργός Πολιτισμού Βασιλι-
κή Κασσιανίδου. Η κα Κασσιανίδου μιλούσε κατά τη διάρκεια 
ενημερωτικής ημερίδας αναφορικά με το θεσμό «Πολιτιστική 
Πρωτεύουσα της Ευρώπης για το έτος 2030» που διοργάνω-
σε τη Δευτέρα το Υφυπουργείο Πολιτισμού στην Πανεπιστη-
μιούπολη στη Λευκωσία.

Κατά τη διάρκεια του πρώτου μέρους της ημερίδας, η Υφυ-
πουργός Πολιτισμού ανέφερε ότι ο θεσμός της Ευρωπαϊκής 
Πολιτιστικής Πρωτεύουσας «αποτελεί σήμερα ένα υπέροχο 
εργαλείο, μέσα από το οποίο οι πόλεις διερευνούν ακούραστα 

νέους τρόπους για να αναδείξουν τον πολιτισμό τους».
Είναι λοιπόν φανερό, συνέχισε, «ότι ο θεσμός αυτός, πέραν 

από τη συνεισφορά στην πολιτιστική ανάπτυξη και δημιουρ-
γία, μέσω συνεργειών πολιτιστικών φορέων από τον διεθνή 
χώρο, συμβάλλει εξίσου σημαντικά στη βελτίωση των πολιτι-
στικών υποδομών της πόλης μετατρέποντάς την σε ελκυστικό 
πολιτιστικό προορισμό».

Η «Απολυμένη» 
επιστρέφει  

στο WhereHaus 61  
στη Λευκωσία

Οι θεατρικές ομάδες Point 
To Contemporary Theater και 
Anyhow Theatre Ensemble παρου-
σιάζουν την κωμωδία του Αντώνη 
Τσιπιανίτη η «Απολυμένη», σε σκη-
νοθεσία Μιχάλη Κολοκοτρώνη, που 
επιστρέφει για τρεις παραστάσεις, 3, 
10 και 17 Φεβρουαρίου στις 20:30 
στο WhereHaus 61 στη Λευκωσία.

Η «Απολυμένη» είναι ένα έργο 
που διεισδύει στις ουσιαστικές ανά-
γκες του ανθρώπου, με χιούμορ 
αλλά και με οξύτητα κάνει λόγο 
για τα κακώς κείμενα της σύγχρο-
νης κοινωνίας και υπενθυμίζει ότι: 
«Όταν δεν ξέρεις να χαλαρώσεις 
και να απολαύσεις τα ωραία αυτού 
του κόσμου, όταν δεν μπορείς να 
αρπάξεις τις ευκαιρίες που έρχο-
νται μπροστά στα πόδια σου, όταν 
δεν μπορείς να κάνεις να σωπά-
σουν όλες αυτές οι φωνές μέσα στο 
μυαλό σου που σου υπαγορεύουν 
συνέχεια τα πρέπει και τα μη, τότε 
έχεις απολυθεί και δεν το έχεις κα-
ταλάβει…»

Η Μαριέτα λοιπόν είναι έτοιμη 
να σας υποδεχτεί στο σαλόνι της, 
στο φουαγιέ του θεάτρου.

Eπικοινωνία και κρατήσεις: 99122552, 
99407862
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ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ
Η εταιρεία SP CRYSTAL ICE LTD, 
με Α.Μ.Ε 2174682/1/4941, ζητά 
να προσλάβει 5 αχθοφόρους ψυ-
κτικών θαλάμων με αρκετά κα-
λούς όρους εργασίας, όχι χα-
μηλότερους από τη σχετική 
συλλογική σύμβαση.
Οι ενδιαφερόμενοι να απο-
τείνονται στο Επαρχιακό Γρα-
φείο Εργασίας Λευκωσίας (τηλ. 
22403000 και φαξ 22873170).

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ
Η εταιρεία ARGESTIS LTD 
-SUNPRIME HOTEL & SPA 
στην Αγία Νάπα με Α.Μ.E. 
1978584/3/5510 ζητά να προ-
σλάβει 7 βοηθούς κουζίνας, 7 
τραπεζοκόμους B και 15 καθαρί-
στριες/ες. Μισθός βάσει συλλογι-
κής σύμβασης. Αποτείνεστε στο 
Επαρχιακό Γραφείο Εργασίας 
στο Παραλίμνι τηλ. 23812052.

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ
Η ΧΡΙΣΤΙΑΝΑ ΠΡΗ ΧΡΙΣΤΟ-

ΦΗ στη ΔΕΡΥΝΕΙΑ, με Α.Μ.E 

2215133/3/1069, ζητά να προ-

σλάβει 1 εργάτη κατασκευής 

πίτσας. Μισθός βάσει συλλογι-

κής σύμβασης. Αποτείνεστε  στο 

Επαρχιακό Γραφείο Εργασίας 

στο Παραλίμνι τηλ. 23812052.

ΚΕΝΕΣ ΘΕΣΕΙΣ
Η εταιρεία AZELCO LTD, με αριθμό Μητρώου Ερ-
γοδότη 198112/1/5510, ανακοινώνει την ύπαρ-
ξη 40 κενών θέσεων στα Τμήματα Υποδοχής, Κου-
ζίνας, Τραπεζοκομίας, Οροφοκομίας, Συντήρησης και 
Ναυαγοσωστικής για το ξενοδοχείο Louis King Jason 
Protaras – Azelco. 
Προσφέρονται αρκετά καλοί όροι εργοδότησης, όχι 
χαμηλότεροι από τις πρόνοιες της Συλλογικής Σύμ-
βασης της ξενοδοχειακής βιομηχανίας.
Οι ενδιαφερόμενοι να αποτείνονται στα αρμόδια 
Επαρχιακά Γραφεία Εργασίας στα ακόλουθα τηλέ-
φωνα: 
(Κλάδος Ειδικευμένων /Ανειδίκευτων Εργατών)
Τηλ: 22403000 / 25827350 / 26821658 / 23812052 
/ 24805335

ΟΙ ΠΕΡΙ ΤΗΣ ΕΚΤΙΜΗΣΗΣ 
ΤΩΝ ΕΠΙΠΤΩΣΕΩΝ ΣΤΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 

ΑΠΟ ΟΡΙΣΜΕΝΑ ΕΡΓΑ ΝΟΜΟΙ ΤΟΥ 2018 ΕΩΣ 2021
Άρθρο 27

ΕΝΤΥΠΟ 14
ΓΝΩΣΤΟΠΟΙΗΣΗ ΓΙΑ ΥΠΟΒΟΛΗ ΜΕΕΠ *

Δίδεται ειδοποίηση, σύμφωνα με το άρθρο 27 των περί της Εκτίμησης των 
Επιπτώσεων στο Περιβάλλον από Ορισμένα Έργα Νόμων του 2018 έως 2021, 
ότι στις 08/09/2023 υποβλήθηκε στο Τμήμα Περιβάλλοντος, του Υπουργείου 
Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος, Μελέτη Εκτίμησης των 
Επιπτώσεων στο Περιβάλλον σχετικά με την κατασκευή:
Αγρο-Φωτοβολταϊκού Πάρκου Ισχύος 1,5ΜW, στην κοινότητα Σίμου, στην 
Επαρχία Πάφου, εντός των τεμαχίων ιδιωτικής γης με αριθμούς: 
➣ 243 (Φ/Σχ.: 35/38) Τμήμα 0, στην τοποθεσία «ΒΑΓΙΑΝΟΙ», 
➣ 100 και 101 (Φ/Σχ.: 35/46) Τμήμα 0, στην τοποθεσία «ΜΑΡΑΘΕΥΤΟΥ» και 
➣ 246 (Φ/Σχ.: 35/38) Τμήμα 0,
από την εταιρεία BIOLAND PROJECT 79-3 LTD.

Η μελέτη μπορεί να τύχει επιθεώρησης μεταξύ Δευτέρας και Παρασκευής από 
τις 8.00 π.μ. - 3.00 μ.μ. στα γραφεία του Τμήματος Περιβάλλοντος (28ης Οκτω-
βρίου 20- 22, Έγκωμη Λευκωσία) ή στην ιστοσελίδα του Τμήματος Περιβάλλο-
ντος στο σύνδεσμο http://www.moa.gov.cy/environment. 

ΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ
Με ειδικό ψήφισμα του μονα-
δικού μετόχου της εταιρείας 
YELLOW PERCH ENTERPRISES 
LIMITED, με αριθμό εγγραφής 
HE 209969 («η Εταιρεία»), ημε-
ρομηνίας 15/01/2024, αποφασί-
στηκε και εγκρίθηκε η μεταφορά 
έδρας της Εταιρείας από την Κυ-
πριακή Δημοκρατία στη Ρωσία 
αφού πρώτα εξέτασε και ενέκρι-
νε τους ενδιάμεσους λογα¬ρια-
σμούς της Εταιρείας για την περί-
οδο που έληξε στις 31/10/2023.
Σε περίοδο τριών μηνών από την 
παρούσα δημοσίευση, οποιοσ-
δήποτε πιστωτής της Εταιρεί-
ας μπορεί να ενστεί ενώπιον 
Δικαστηρίου στη συνέχιση της 
Εταιρείας υπό το νομικό καθε-
στώς άλλης χώρας ή δικαιοδοσί-
ας, επιδεικνύοντας επαρκή λόγο 
γιατί δεν πρέπει να πραγματο-
ποιηθεί η εν λόγω συνέχιση της 
Εταιρείας.

ΚΥΠΡΙΑΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΟΙ ΠΕΡΙ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ 

ΚΑΙ ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ 
(ΠΑΡΕΚΚΛΙΣΕΙΣ) 

ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΙ ΤΟΥ 1999

ΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ 
ΣΥΜΦΩΝΑ 

ΜΕ ΤΟΝ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ 5(1)
Σύμφωνα με τον Κανονισμό 5(1) των 
περί Πολεοδομίας και Χωροταξίας 
(Αιτήσεις και Ιεραρχικές Προσφυ-
γές) Κανονισμών του 2016, εμείς, 
Γεώργιος Ισαάκ & άλλοι από Παρα-
λίμνι, ιδιοκτήτες των τεμαχίων με αρ. 
4, 5, 6,1 & 3, Φύλλο/Σχέδιο 2-289-
378, στην περιοχή του Δήμου Πα-
ραλιμνίου, θα υποβάλουμε αίτηση 
στην Πολεοδομική Αρχή (Διευθυ-
ντής Τμήματος Πολεοδομίας και Οι-
κήσεως) για εξασφάλιση πολεοδομι-
κής άδειας για Snack Bar.
Παραστάσεις κατά της αιτήσεως 
μπορούν να υποβληθούν στην Πο-
λεοδομική Αρχή μέσα σε προθεσμία 
21 ημερών από τη δημοσίευση της 
Ειδοποίησεως αυτής.

ΣΤΟ ΕΠΑΡΧΙΑΚΟ 
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟ  Αρ. Αίτησης
ΠΑΦΟΥ 7/24

Δικαιοδοσία Επικυρώσεων Διαθηκών

Αναφορικά με την περιουσία του 
αποβιώσαντος HUBERT JOHN 
BOLSDON, τέως από τη Δρούσεια.

Δ Η Μ Ο Σ Ι Ε Υ Σ Η
Δίδεται διά του παρόντος ειδοποίη-
ση ότι μετά την παρέλευση 8 ημε-
ρών από της δημοσιεύσεως της 
παρούσας, θα υποβληθεί εις το 
Πρωτοκολλητείο Επικυρώσεως Δι-
αθηκών του Επαρχιακού Δικαστηρί-
ου Πάφου αίτηση διά την παραχώ-
ρηση εις τον DAVID IAN BOLSDON 
από την Αγγλία του παραχωρητη-
ρίου επικυρώσεως της διαθήκης (ή 
του παραχωρητηρίου διαχειρίσεως 
της περιουσίας) του HUBERT JOHN 
BOLSDON, τέως από τη Δρούσεια.
       

RUTH HATFIELD HADJII-OANNOU
Δικηγόρος του Εκτελεστή

Αίτηση για Έκδοση  
Παραχωρητηρίου Επικύρωσης 
Διαθήκης (Κανονισμός 9)
ΟΙ ΠΕΡΙ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΕΩΣ 
ΚΛΗΡΟΝΟΜΙΩΝ  
ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΙ 1955
ΣΤΟ ΕΠΑΡΧΙΑΚΟ  
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟ ΠΑΦΟΥ
Δικαιοδοσία  
Επικύρωσης Αρ. Αίτησης: 
Διαθήκης 551/2023

Αναφορικά με τη ΖΑΧΑΡΟΥΛΛΑ ΝΙ-
ΚΟΛΑΟΥ ΒΛΑΔΙΜΗΡΟΥ ΧΡΙΣΤΟ-
ΔΟΥΛΟΥ, τέως από την Πάφο, Μιχα-
λάκη Παρίδη 3, 8021, Άγιος Παύλος, 
Πάφος, ΑΔΤ 610725.

Αποβιώσασα 

ΓΝΩΣΤΟΠΟΙΗΣΗ
Δίδεται ειδοποίηση ότι μετά την πα-
ρέλευση 8 ημερών από τη δημοσίευ-
ση της παρούσας θα υποβληθεί στο 
Πρωτοκολλητείο Επικύρωσης Διαθη-
κών του Επαρχιακού Δικαστηρίου Πά-
φου αίτηση για την παραχώρηση στην 
Αρίστη Κορακίδου-Μακρίδου από την 
Πάφο του παραχωρητηρίου επικύρω-
σης της διαθήκης της άνω αποβιω-
σάσης. 
 
Πάφος 
 
ΑΡΙΣΤΗ ΚΟΡΑΚΙΔΟΥ-ΜΑΚΡΙΔΟΥ
Κατονομαζόμενη εκτελέστρια  
της διαθήκης  της αποβιωσάσης
Ζαχαρούλας Νικολάου  
Βλαδιμήρου Χριστοδούλου

ΚΥΠΡΙΑΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

ΟΙ ΠΕΡΙ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ ΚΑΙ 

ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ (ΠΑΡΕΚΚΛΙΣΕΙΣ) 

ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΙ ΤΟΥ 1999

ΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ
 ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟΝ 

ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ 12(1)

Σύμφωνα με τον Κανονισμό 
12(1) των περί Πολεοδομίας και 
Χωροταξίας (Παρεκκλίσεις) Κα-
νονισμών, με την παρούσα γνω-
στοποιείται ότι ο ΜΑΟΣ ΧΑ-
ΡΑΛΑΜΠΟΣ, FEDRANIA LTD 
προτίθεται να υποβάλει αίτη-
ση στον Eπαρχιακό Λειτουρ-
γό Τμήματος Πολεοδομίας Αμ/
στου για τη χορήγηση πολεο-
δομικής άδειας κατά παρέκκλι-
ση των προνοιών της Δήλωσης 
Πολιτικής Αγίας Νάπας για την 
ακόλουθη ανάπτυξη: Ξενοδοχει-
ακή μονάδα.
Η αίτηση αφορά το τεμάχιο με 
αρ. 210, 211, 212, 213, 214, 441, 
Φ/Σχ. 0/2-289-373 στην περιοχή 
του Δήμου Αγίας Νάπας. 
Η παρέκκλιση για την οποία υπο-
βάλλεται η αίτηση αφορά:  Ξενο-
δοχειακή μονάδα 120 δωματίων 
- 240 κλινών
Περισσότερες πληροφορίες δυ-
νατό να ληφθούν από τα Γραφεία 
της Πολεοδομικής Αρχής κατά 
τις εργάσιμες ώρες και ημέρες.
Έγγραφες παραστάσεις είναι δυ-
νατό να υποβληθούν στην Πολε-
οδομική Αρχή μέσα σε διάστημα 
ενός μηνός από τη δημοσίευση 
της παρούσας ειδοποίησης.

ΕΠΑΡΧΙΑΚΟ ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ 
ΓΡΑΦΕΙΟ: ΠΑΦΟΥ

ΓΝΩΣΤΟΠΟΙΗΣΗ
Γνωστοποιείται σύμφωνα με το 
άρθρο 25 του Περί  Ακινήτου Ιδι-
οκτησίας (Διακατοχή, Εγγραφή 
και Εκτίμηση) Νόμου Κεφ. 224, 
ότι συμφωνήθηκε να πωληθεί το 
μερίδιο ή συμφέρον στα ακίνητα 
που αναφέρονται πιο κάτω.
 
Δήλωση Μεταβίβασης: 
5/Π/379/2024 

Πωλητής/τες:
Σαββίδης Ανδρέας
Παύλου Αγγελινίδη 10,  3110, 
Αγία Φύλαξις, Δήμος Λεμεσού, 
Λεμεσός.

Αγοραστής:
K. L. KYPRIANOU LIMITED
Λεωφ. Γεωργίου Α’, SEA GATE 
COURT, BLOCK B, KAT. 6, 4048, 
Γερμασόγεια

Ακίνητο:  
Αρ. Εγγραφής  0/24497
Φύλλο/Σχέδ./Τμήμα/Τεμ./Κλιμ.: 
0/2-209-341/6/296/7
Είδος Ακινήτου: Κατάστημα με 
μεσοπάτωμα, Αρ. 1 στον 0ον 
όροφο, Αρ. Θύρας 001.
Γεωγραφική  Περιοχή:  Λεμεσός, 
Δήμος Γερμασόγειας, Ποταμός 
Γερμασόγειας.
Τοποθεσία: Οδός Στυμφαλίδων.
Μεταβ. Μερίδιο στο Ακιν.:1/3
Ποσό Πώλησης:  €80.000,00

Ακίνητο:  
Αρ. Εγγραφής  0/24498
Φύλλο/Σχέδ./Τμήμα/Τεμ./Κλιμ.: 
0/2-209-341/6/296/7
Είδος Ακινήτου: Κατάστημα με 
μεσοπάτωμα, Αρ. 2 στον 0ον 
όροφο, Αρ. Θύρας 002.
Γεωγραφική  Περιοχή:  Λεμεσός, 
Δήμος Γερμασόγειας, Ποταμός 
Γερμασόγειας.
Τοποθεσία: Οδός Στυμφαλίδων.
Μεταβ. Μερίδιο στο Ακιν.:1/3
Ποσό Πώλησης:  €40.000,00

Σημείωση: Τα ακίνητα ενδέχεται 
να υπόκεινται σε  Φ.Π.Α., ο οποί-
ος δεν συμπεριλαμβάνεται στο 
ποσό πώλησης.

ΚΥΠΡΙΑΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΟΙ ΠΕΡΙ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ ΚΑΙ 

ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ (ΠΑΡΕΚΚΛΙΣΕΙΣ) 
ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΙ ΤΟΥ 1999

ΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ
 ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟΝ 
ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ 12(1)

Σύμφωνα με τον Κανονισμό 12(1) 
των περί Πολεοδομίας και Χωροταξί-
ας (Παρεκκλίσεις) Κανονισμών, με την 
παρούσα γνωστοποιείται ότι οι ΣΚΑΤ-
ΤΟΥ ΜΙΧΑΛΗΣ και Άλλοι προτίθενται 
να υποβάλουν αίτηση στον Eπαρχια-
κό Λειτουργό Τμήματος Πολεοδομίας 
Αμ/στου για τη χορήγηση πολεοδομι-
κής άδειας κατά παρέκκλιση των προ-
νοιών της Δήλωσης Πολιτικής Αγίας 
Νάπας για την ακόλουθη ανάπτυξη: 
Χώρος λατρείας εβραϊκής κοινότητας 
(Συναγωγή)
Η αίτηση αφορά το τεμάχιο με αρ. 567, 
568 Φ/Σχ. 0/2-291-373 στην περιο-
χή του Δήμου/Κοινοτικού Συμβουλί-
ου Αγίας Νάπας.
Η παρέκκλιση για την οποία υποβάλ-
λεται η αίτηση αφορά: Χώρο λατρείας 
εβραϊκής κοινότητας (Συναγωγή)
Περισσότερες πληροφορίες δυνατό 
να ληφθούν από τα Γραφεία της Πο-
λεοδομικής Αρχής κατά τις εργάσιμες 
ώρες και ημέρες.
Έγγραφες παραστάσεις είναι δυνα-
τό να υποβληθούν στην Πολεοδομι-
κή Αρχή μέσα σε διάστημα ενός μηνός 
από τη δημοσίευση της παρούσας ει-
δοποίησης.

ΕΠΑΡΧΙΑΚΟ ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ 
ΓΡΑΦΕΙΟ: ΠΑΦΟΥ

ΓΝΩΣΤΟΠΟΙΗΣΗ
Γνωστοποιείται, σύμφωνα με το άρθρο 
25 του Περί  Ακινήτου Ιδιοκτησίας (Δι-
ακατοχή, Εγγραφή και Εκτίμηση) Νό-
μου Κεφ. 224, ότι συμφωνήθηκε να 
πωληθεί το μερίδιο ή συμφέρον στα 
ακίνητα που αναφέρονται πιο κάτω.
 
Δήλωση Μεταβίβασης: 
3/Π/3760/2023 

Πωλητής/τες:
Αντωνίου Χαράλαμπος
Αποστόλου Κούρρη 5Α, 8201, 
Γεροσκήπου, Πάφος

Αγοραστής:
Τσιέλεπος Μάριος
Γρηγόρη Αυξεντίου 8, 8200, 
Γεροσκήπου, Πάφος

Ακίνητο:  
Αρ. Εγγραφής: 0/7548
Φύλλο/Σχέδ./Τμήμα/Τεμ./Κλιμ.: 
46/18/0/484/5
Είδος Ακινήτου: Χωράφι
Υποϊδιοκτησίες: Αμπέλι
Εμβαδόν τ.μ.: 3011
Γεωγραφική Περιοχή: Πάφος, Πε-
ντάλια
Τοποθεσία: Άγιος Δημητριανός
Μεταβ. Μερίδιο στο Ακιν.: 1/3
Ποσό Πώλησης: €500,00

Σημείωση: Τα ακίνητα ενδέχεται να 
υπόκεινται σε Φ.Π.Α., ο οποίος δεν συ-
μπεριλαμβάνεται στο ποσό πώλησης

Τέσσερις πρωτιές για την ΚΙΑ στα βραβεία What Car? 2024
Η Kia εξασφάλισε τέσσερα βραβεία στο 

διαγωνισμό του δημοφιλούς What Car? 
2024 επιβεβαιώνοντας ότι η νέα χρονιά 
πρόκειται να είναι άλλη μια συναρπαστι-
κή διαδρομή στο ταξίδι για να γίνει η Kia 
κορυφαίος παγκόσμιος πάροχος λύσεων 
βιώσιμης κινητικότητας.
●   Βραβείο «Best Family SUV» για τo Kia 

Sportage για δεύτερη συνεχή χρονιά. 
●   «Καλύτερο Οικογενειακό Ηλεκτρικό 

SUV» για το Kia EV6. 
●   «Καλύτερο ηλεκτρικό 7θέσιο»  

για το Kia EV9. 
●   Παγκόσμια πρωτιά: Η Kia κερδίζει το 

«Βραβείο Αυτοκινήτου Ρυμούλκησης» 
για την ευρεία επιλογή αυτοκινήτων με 
δυνατότητα ρυμούλκησης. 
Εκπρόσωπος της Kia ανέφερε ότι «τα 

βραβεία αυτά είναι ένα επίτευγμα για το 
οποίο μπορούμε να νιώθουμε πραγματικά 
περήφανοι. Το SUV Kia Sportage ηγείται 
της κατηγορίας του με τον ξεχωριστό σχε-
διασμό, τους αποδοτικούς κινητήρες και 
την εντυπωσιακή πρακτικότητα. Το γεγο-
νός ότι οι αναγνώστες ψήφισαν ξανά για 
το EV6 και το EV9 που παρουσιάστηκε 
πρόσφατα είναι εντυπωσιακό».

Οι κριτές βαθμολόγησαν το Kia 
Sportage μπροστά από όλους τους άλ-
λους αντιπάλους σε μια από τις πιο δη-
μοφιλείς και απαιτητικές κατηγορίες. 
Η κριτική επιτροπή, που αποτελείται 
από ομάδα ειδικών ελεγκτών δρόμου 
του περιοδικού, σχολίασε ότι το Kia 
Sportage έχει πιο άνετη οδήγηση από 
τους βασικούς ανταγωνιστές, ωστόσο 
εμπνέει εμπιστοσύνη σε δρόμους με 
στροφές χάρη στο ισχυρό κράτημα και 
το ακριβές τιμόνι. Διαθέτει έξυπνο και 
φιλικό προς τον χρήστη εσωτερικό που 
προσφέρει μια σωστά ανυψωμένη θέση 
οδήγησης και άφθονο χώρο για το κε-
φάλι και τα πόδια.

Το Kia EV6 εξακολουθεί να θεωρείται 
από πολλούς ότι θέτει τα πρότυπα για τα EV 
στην κατηγορία του. Το αυτοκίνητο κέρδισε 
το βραβείο «Best Family Electric SUV» για 
το 2024, μπροστά από αρκετούς νεοφερ-
μένους σε μια όλο και πιο ανταγωνιστική 
κατηγορία. Οι κριτές σχολίασαν πως το Kia 
EV6 συνεχίζει να συνδυάζει μεγάλη γκάμα 
μπαταριών, γρήγορη φόρτιση, εξαιρετική 
ισορροπία οδήγησης και χειρισμό και γεν-
ναιόδωρα επίπεδα εξοπλισμού για ανταγω-
νιστική τιμή καλύτερη από οποιονδήποτε 
αντίπαλο. Επιπλέον, παρά την κομψή εμ-
φάνισή του, είναι μια πρακτική επιλογή 
που προσφέρει άφθονο χώρο τόσο μπρο-
στά όσο και πίσω. Το Kia EV9 βραβεύτηκε 
επίσης με το βραβείο «Καλύτερο Ηλεκτρικό 
7θέσιο». Το EV9 επαινέθηκε από τους κρι-
τές για τις δυνατότητες, το άνετο σαλόνι και 
την αξία του σε σύγκριση με τους ανταγω-
νιστές του. Το EV9 μπορεί να αντιμετωπί-
σει μεγάλα ταξίδια χωρίς να χρειάζεται να 
ανησυχείτε από πού προέρχεται η επόμενη 
φόρτιση. Το μοντέλο είναι πλέον διαθέσιμο 
για παραγγελία στην Ευρώπη, προσφέρο-
ντας μια ολοκληρωμένη γκάμα εξοπλι-
σμού, τολμηρό και μοντέρνο σχεδιασμό και 
την τελευταία τεχνολογία EV. 

Το τέταρτο τρόπαιο της Kia είναι το 
«Βραβείο Αυτοκινήτου Ρυμούλκησης», 
που συνήθως προορίζεται για ένα μεμο-
νωμένο όχημα, αλλά φέτος αναγνωρίζεται 
η μεγάλη γκάμα αυτοκινήτων της Kia με 
δυνατότητα ρυμούλκησης. Φέτος λοιπόν οι 
κριτές θεώρησαν ότι η Kia ως μάρκα άξιζε 
περισσότερο το βραβείο για τον τρόπο με 
τον οποίο κατασκευάζει με συνέπεια σπου-
δαία αυτοκίνητα ρυμούλκησης, ανάμεσα 
σε diesel, υβριδικό ή ακόμα και ένα πλή-
ρως ηλεκτρικό αυτοκίνητο.

 Την Kia εκπροσωπεί στην Κύπρο η 
Loutsios Group με showrooms σε όλες τις 
πόλεις και στο www.kia.com.cy

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ
Πωλείται οικιστικό τεμάχιο σε καταπληκτική  
περιοχή (Grammar School) και βιοτεχνικό 

τεμάχιο στη Λακατάμια. 
Τηλ. 99599598, 99609646



Το Εθνικό Βραβείο Energy Globe 
2023 απέσπασε το έργο LIFE KEDROS 
με ανάδοχο φορέα το Τμήμα Δασών και 
συνεργαζόμενους εταίρους τη Μονάδα 
Διατήρησης της Φύσης του Πανεπι-
στημίου Frederick και τον Φιλοδασικό 
Σύνδεσμο Κύπρου. Το Εθνικό Βραβείο 
Energy Globe 2023 είναι το πλέον ανα-
γνωρισμένο βραβείο στον τομέα του πε-
ριβάλλοντος και απονέμεται στα καλύτε-
ρα έργα παγκόσμια, που έχουν ως στόχο 
τη βιωσιμότητα. Το βραβείο στοχεύει να 
αναδείξει επιτυχημένα έργα σε παγκό-

σμιο επίπεδο, καταδεικνύοντας ότι για τα 
περισσότερα από τα περιβαλλοντικά μας 
προβλήματα υπάρχουν ήδη εφικτές λύ-
σεις. Το έργο LIFE KEDROS υλοποιήθηκε 
με χρηματοδότηση από το πρόγραμμα 
LIFE της Ευρωπαϊκής Ένωσης κατά την 
περίοδο 2016-2021, πετυχαίνοντας την 
ολοκληρωμένη και αειφόρο διαχείριση 

του οικότοπου όπου συναντάται ο Κυπρι-
ακός Κέδρος, ένα από μόλις τέσσερα είδη 
κέδρων στον κόσμο. Η απονομή του βρα-
βείου πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη, 25 
Ιανουαρίου, στο Κέντρο Πληροφόρησης 
και Εκπαίδευσης Αθαλάσσας. Κατά την 
τελετή, ο Δρ Νικόλαος-Γεώργιος Ηλιά-
δης, υπεύθυνος Διαχείρισης του Έργου 
και Ανώτερος Ερευνητής στη Μονάδα 
Διατήρησης της Φύσης του Πανεπιστη-
μίου Frederick, παρουσίασε το έργο και 
τις καινοτόμες δράσεις που εφαρμόστη-
καν για την υλοποίησή του.

Ολοκληρώθηκε το απόγευμα της 
Κυριακής η εκλογική διαδικασία για 
την ανάδειξη της νέας επιτροπής της 
κυπριακής οινοβιομηχανίας του ΣΟ-
ΔΑΠ. Εξελέγησαν ο Ανδρέας Κούσπου 
που εξασφάλισε 549 ψήφους, ο Νίκος 
Σαββίδης που έλαβε 472 ψήφους, ο 
Ανδρέας Πουλλάς που έλαβε 413 ψή-
φους, ο Ανδρέας Πίρπας που εξασφά-
λισε 402 ψήφους, ο Ομήρος Γιάγκου 
που έλαβε 362 ψήφους, ο Χρίστος Δί-
πλαρος που εξασφάλισε 345 ψήφους, 

ο Ανδρέας Χριστοδούλου που έλαβε 
320 ψήφους, ο Γιώργος Κλεοβούλου 
που έλαβε 267 ψήφους και ο Λάζαρος 
Αγαθοκλέους που εξασφάλισε 264 ψή-
φους.

Σύμφωνα με ανακοίνωση του ΣΟ-
ΔΑΠ, στο πλαίσιο της εκλογικής δια-

δικασίας λειτούργησαν τρία εκλογικά 
κέντρα, εκ των οποίων τα δύο στην 
Πάφο και ένα στη Λεμεσό. Στην Πάφο 
κάλπες στήθηκαν στο Οινοποιείο Κα-
μαντέρενα στο Στρουμπί και στο 10ο 
Δημοτικό Σχολείο Πάφου, ενώ στη Λε-
μεσό στη ΣΕΔΙΓΕΠ Ύψωνα. Συγκεκρι-
μένα, δώδεκα υποψήφιοι διεκδικού-
σαν τις εννέα θέσεις του Συμβουλίου. 
Σημειώνεται πως στην επόμενη εβδο-
μάδα αναμένεται να καταρτιστεί το νέο 
Διοικητικό Συμβούλιο του ΣΟΔΑΠ.

Περιβαλλοντικό έργο απέσπασε το βραβείο Energy Globe Award 2023

Εκλέγηκε η νέα εννιαμελής επιτροπή του ΣΟΔΑΠ

Αειφόρο διαχείριση του 
οικότοπου όπου συναντάται 

ο Κυπριακός Κέδρος

Την επόμενη εβδομάδα 
αναμένεται να καταρτιστεί  

το νέο Διοικητικό Συμβούλιο 

Ένσταση κατά της αδειοδότησης 
πύργου ύψους 115 μέτρων υπέβα-
λαν χθες στον Δήμο Λάρνακας κά-
τοικοι της περιοχής. Με τη λήξη της 
σχετικής προθεσμίας, το δικηγορικό 
γραφείο Μιχάλης Δειλινός και Συνερ-
γάτες υπέβαλε επίσημα ένσταση στο 
δήμο εκ μέρους έξι περιοίκων ζητώ-
ντας την απόρριψη της αίτησης για 
έκδοση πολεοδομικής άδειας για ανέ-
γερση κτιρίου 26 ορόφων και ύψους 
115 μέτρων στη θέση γνωστού αρχο-
ντικού επί της λεωφόρου Αρτέμιδος.

Το αρχοντικό έχει αγοραστεί από 
ξένη εταιρεία που σκοπεύει να το κα-
τεδαφίσει και να κτίσει στη θέση του 
μεικτή πολυώροφη ανάπτυξη, το μέ-
γεθος της οποίας όμως τρομάζει τους 
κάτοικους της περιοχής και είναι ένα 
θέμα που δημιούργησε σάλο τις τε-
λευταίες εβδομάδες στην πόλη του 
Ζήνωνα.  Τώρα, ο Δήμος Λάρνακας 
έχει ενώπιόν του επίσημα ένσταση, η 
οποία μάλιστα κοινοποιείται στον Πρό-
εδρο της Δημοκρατίας, στην Πρόεδρο 
της Βουλής, στον Υπουργό Εσωτερι-
κών, στους βουλευτές Λάρνακας, στον 
διευθυντή του Τμήματος Πολεοδομίας 
και Οικήσεως, στο Τμήμα Γεωλογικής 
Επισκόπησης και στα κόμματα.

Το δικηγορικό γραφείο παραθέτει 
11 λόγους για τους οποίους ενίσταται 
στην αδειοδότηση του πύργου ξεκι-
νώντας από τον επηρεασμό της ιδι-
ωτικότητας των ανθρώπων που ζουν 
δίπλα στο τεμάχιο. Επικαλείται επίσης 
τη μείωση της αξίας των γύρω ακινή-
των, τον επηρεασμό του χαρακτήρα 
γειτονιάς της περιοχής και τους λό-

γους ασφάλειας που έχει επικαλεστεί 
στο πρόσφατο παρελθόν το Τμήμα Γε-
ωλογικής Επισκόπησης, το οποίο έχει 
εγείρει σοβαρές επιφυλάξεις για τις 
αντοχές του εδάφους της Λάρνακας. 
Ανάμεσα στους λόγους της ένστασης 
είναι επίσης οι απαγορευτικές πρόνοι-
ες του Τοπικού Σχεδίου Λάρνακας, η 
ανεπαρκής πρόσβαση για κτίριο τέ-
τοια κλίμακας και ο επηρεασμός των 
φωτοβολταϊκών συστημάτων που 
έχουν τοποθετηθεί σε εφαπτόμενες ή 
διπλανές κατοικίες με την απόκρυψη 
ουσιαστικά του ήλιου.  Επίσης, ένα 
επιμέρους επιχείρημα που ξεχωρίζει 
είναι οι αρνητικές επιπτώσεις στον 
διπλανό ιερό ναό Αγίου Λαζάρου που 
αποτελεί ένα από τα κυριότερα μνη-
μεία και στοιχεία πολιτιστικής κληρο-
νομιάς της πόλης.

«Είναι δεδομένο ότι θα πολλαπλασι-

αστεί η κυκλοφορία, είτε τροχοφόρων 
είτε πεζών, στη μικρή περιοχή. Είναι 
δεδομένο ότι θα επηρεαστεί ο ήλιος, 
ο αέρας και η θέα των περιοίκων. Γι’ 
αυτό και κάθε πολίτης της πόλης, εάν 
ήταν ιδιοκτήτης των κατοικιών αυτών, 
θα είχε σφοδρή ένσταση στην αδειοδό-
τηση τέτοιου τύπου, μεγέθους, ύψους 
και όγκου ανάπτυξης στη γειτονιά του, 
που θα αλλάξει με βεβαιότητα προς το 
χείριστο τα χαρακτηριστικά της», το-
νίζει ο δικηγόρος Μιχάλης Δειλινός 
απευθυνόμενος στον Δήμο Λάρνακας. 
Προειδοποιεί, τέλος, ότι οι υπογρά-
φοντες την ένσταση είναι έτοιμοι να 
προσφύγουν στη δικαιοσύνη, τονίζο-
ντας ότι ο Δήμος Λάρνακας δεν έχει 
δικαίωμα να λάβει μια απόφαση που 
υποβαθμίζει την ποιότητα ζωής έστω 
και μιας οικογένειας.

Τάσος Περδίος

«Όχι» της γειτονιάς σε πύργο  
115 μέτρων στη Λάρνακα

Ένσταση έξι περιοίκων μέσω δικηγόρου  
στον Δήμο Λάρνακας

Πολιτική συγκέντρωση  
ΑΚΕΛ Αμμοχώστου

Το ΑΚΕΛ Αμμοχώστου διοργανώνει πολι-
τική συγκέντρωση σήμερα Τρίτη 30 Ιανουα-
ρίου 2024 και ώρα 7:00 μ.μ. στις Λαϊκές Ορ-
γανώσεις Δάσους Αχνας. Ομιλητής: Στέφανος 
Στεφάνου, Γενικός Γραμματέας της Κ.Ε. του 
ΑΚΕΛ.

Πολιτική συγκέντρωση  
ΑΚΕΛ Λεμεσού 

Το ΑΚΕΛ Λεμεσού διοργανώνει πολιτική 
συγκέντρωση την Πέμπτη 1η Φεβρουαρίου 
2024 και ώρα 7:00 μ.μ. στην Αίθουσα Φιλίας 
ΠΕΟ στη Λεμεσό. Ομιλητής: Στέφανος Στεφά-
νου, Γενικός Γραμματέας της Κ.Ε. του ΑΚΕΛ.

Θεατρική παράσταση  
«Η μάνα του»

Το ΑΚΕΛ διοργανώνει τη θεατρική παρά-
σταση με το έργο «Η μάνα του» που στηρίζεται 
σε αληθινά γεγονότα, σκηνοθεσίας της Αλεξί-
ας Παπαλαζάρου, την Παρασκευή 2 Φεβρου-
αρίου 2024 και ώρα 7.30 μ.μ. στο αμφιθέατρο 
του Πανεπιστημίου Uclan Cyprus. Η είσοδος 
είναι €10. Πληροφορίες: 24652821.

Φιλολογικό μνημόσυνο 
Ντίνου Χατζηνικόλα

Το ΑΚΕΛ Λεμεσού μαζί με την ΕΚΑ και 
τον Δήμο Γερμασόγειας διοργανώνουν την 
Τετάρτη 7 Φεβρουαρίου 2024 και ώρα 7:00 
μ.μ. στο Δημοτικό Σχολείο Γερμασόγειας (Πα-
νιώτη) φιλολογικό μνημόσυνο εισ μνήμην του 
πρώην βουλευτή, επαρχιακού γραμματέα της 
ΕΚΑ και δημοτικού συμβούλου Γερμασόγειας 
Ντίνου Χατζηνικόλα. Ομιλητής θα είναι ο Γ.Γ. 
της Κ.Ε. του ΑΚΕΛ Στέφανος Στεφάνου και θα 
απευθύνουν χαιρετισμό ο Πανίκος Χάμπας, 
Γ.Γ. της ΕΚΑ και Κυριάκος Ξυδιάς, δήμαρχος 
Γερμασόγειας. Εκ μέρους της οικογένειας θα 
μιλήσει η Χρύσω Χατζηνικόλα. Θα ακολουθή-
σει δεξίωση.

Παγκύπριο Βραβείο Ειρήνης 
Το Παγκύπριο Συμβούλιο Ειρήνης (ΠΣΕ) 

ανακοινώνει ότι την Τετάρτη 14 Φεβρουαρίου 
2024, ώρα 19:00, θα διοργανώσει την τελετή 
απονομής του Βραβείου Ειρήνης για το 2023 
στην αίθουσα εκδηλώσεων της ΠΟΕΔ στη 
Λευκωσία. Το Βραβείο Ειρήνης για το 2023 θα 
απονεμηθεί:

•Στον Δώνη Χριστοφίνη για τη διαχρονική 
προσφορά του στο κυπριακό κίνημα ειρήνης 
και διεθνιστικής αλληλεγγύης.

•Στη δικοινοτική οργάνωση συγγενών 
αγνοουμένων και θυμάτων των συγκρούσεων 
και πολέμου «Together We Can» για τη σημα-
ντική δράση της στη διερεύνηση αγνοουμένων 
στις δύο κοινότητες.

•Στον Παναγιώτη Πασχάλη (μετά θάνατον) 
για την προσφορά του στην υπόθεση της δίκαι-
ης λύσης του Παλαιστινιακού και την ειρήνη 
στην περιοχή της Μέσης Ανατολής μέσω του 
εμβληματικού του έργου στη μάχιμη διερευνη-
τική δημοσιογραφία.

EIΔΗΣΕΙΣ
ΔΕΥΤΕΡΑΣ
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ΑΡΗΣ ΛΕΜΕΣΟΥ ΑΝΟΡΘΩΣΗ ΑΕΚ ΛΑΡΝΑΚΑΣ ΑΠΟΕΛ

Παίζει καλό ποδόσφαιρο 
και ελπίζει στον τίτλο ΣΕΛ. 22

Θέλει να επιστρέψει άμεσα 
στα νικηφόρα αποτελέσματα ΣΕΛ. 23

Θέλει να δώσει συνέχεια 
στο σερί επιτυχιών ΣΕΛ. 22

Με την ίδια σοβαρότητα για  
να πετύχει άλλη μία νίκη ΣΕΛ. 23

κόσμος τωνκόσμος των  ΣΠΟΡΣΠΟΡ
ΤΡΙΤΗ 30 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024

Πλήρης αθλητική ενημέρωση  
από την Κύπρο και τον κόσμο

Ο ΛΟΓΟΣ ΣΤΟΝ ΠΑΠΑΣΤΑΥΡΟΥ

Υπάρχει θέμα
Το γεγονός ότι η ΑΕΛ 
δεν έδωσε τους δύο 
τελευταίους αγώνες, 
είναι ένα θέμα που 
απασχολεί την 
τεχνική ηγεσία. ΣΕΛ. 22

Αλλάζει σελίδα
Η ήττα από το 
ΑΠΟΕΛ μπορεί να 
έφερε προβληματισμό 
στη Νέα Σαλαμίνα, 
αλλά την ίδια ώρα 
όλοι είναι πεπεισμένοι 
ότι η ομάδα θα 
επιστρέψει στο σωστό 
δρόμο. ΣΕΛ. 22

Ο πρόεδρος θα αξιολογήσει όλα τα δεδομένα και θα αποφασίσει με κύριο γνώμονα το καλό της ομάδας. 
Προσπάθεια για προσθήκη που θα καλύψει το κενό του Λοΐζου, ενώ έρχονται νέα ντέρμπι. ΣΕΛ. 23

Σήμερα, 30 Ιανουαρίου
19:00 ΑΠΟΕΛ - Καρμιώτισσα 

(Cablenet)
19:00 ΑΕΖ - Ανόρθωση 

(Cytavision)
Τετάρτη, 31 Ιανουαρίου

19:00 Άρης. - Οθέλλος 
(Cytavision)

19:00 Πάφος FC - Απόλλωνας 
(Cablenet)

19:00 ΑΕΚ - Ομόνοια (Primetel)
Πέμπτη, 1η Φεβρουαρίου

19:00 Δόξα - Εθνικός (Cytavision)
19:00 ΑΕΛ - Νέα Σαλαμίνα 

(Cytavision)

για τα επόμενα βήματα της Ομόνοιας

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

ΑΠΟΕΛ 21 48

ΑΡΗΣ 21 44

ΑΕΚ 21 42

ΠΑΦΟΣ FC 21 41

ΑΝΟΡΘΩΣΗ 21 40

ΟΜΟΝΟΙΑ 21 39

ΑΠΟΛΛΩΝΑΣ 21 33

ΝΕΑ ΣΑΛΑΜΙΝΑ 21 31

ΑΕΛ 20 20

ΕΘΝΙΚΟΣ 21 18

ΑΕΖ 21 14

ΚΑΡΜΙΩΤΙΣΣΑ 21 14

ΟΘΕΛΛΟΣ 20 13

ΔΟΞΑ 21 11



ΚΟΣΜΟΣ ΤΩΝ ΣΠΟΡ
ΔΕΥΤΕΡΑΣ
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ΠΡΕΜΙΕΡ ΛΙΓΚ

Επικίνδυνη αποστολή
Η 22η αγωνιστική στην Πρέμιερ 

Λιγκ ξεκινά σήμερα και θα ολο-
κληρωθεί μεθαύριο Πέμπτη. 

Σαφώς ξεχωρίζει το ντέρμπι 
ανάμεσα στη Λίβερπουλ και την 
Τσέλσι που είναι προγραμματι-
σμένο να διεξαχθεί αύριο στο «Άν-
φιλντ». 

Η ομάδα του Γιούργκεν Κλοπ 
θέλει να αξιοποιήσει την έδρα της 
και να πάρει το τρίποντο που θα 
την διατηρήσει στην κορυφή της 
βαθμολογίας. 

Η Τσέλσι από την άλλη προερ-
χόμενη από τρεις συνεχόμενες νί-
κες θα προσπαθήσει να βάλει δύ-
σκολα στη Λίβερπουλ.

Η δεύτερη στη βαθμολογία Μά-
ντσεστερ Σίτι (έχει παιχνίδι λιγότε-
ρο) θα υποδεχθεί αύριο στο «Έτι-
χαντ» την προτελευταία Μπέρνλι 
και λογικά δεν θα έχει κανένα 
πρόβλημα να φτάσει σε άλλη μία 
νίκη. 

Από εκεί και πέρα, η Άρσεναλ 
θα αντιμετωπίσει σήμερα εκτός 
έδρας τη Νότιγχαμ Φόρεστ και την 
αναμένει δύσκολη αποστολή. Η 
γηπεδούχος ομάδα έδειξε με την 
έλευση του Νούνο Εσπέριτο Σά-
ντος να βελτιώνεται και σήμερα θα 
προσπαθήσει να αξιοποιήσει την 
έδρα της και να πάρει πολύτιμο 
τρίποντο. 

Η Άρσεναλ για να μπορέσει να 
διατηρηθεί σε τροχιά τίτλου δεν 
πρέπει να έχει απώλεια βαθμών. 

Σημαντικό παιχνίδι ανάμεσα 
στην Άστον Βίλα και τη Νιούκαστλ. 
Η γηπεδούχος ομάδα το τελευταίο 
διάστημα παρουσιάζει αστάθεια 
στην αγωνιστική της εικόνα, αλλά 
είναι το φαβορί για τη νίκη. 

Η Τότεναμ, που βρίσκεται στην 
5η θέση της βαθμολογίας, θα φι-
λοξενήσει αύριο την Μπρέντφορντ 
και λογικά δεν θα έχει κανένα πρό-
βλημα να επιστρέψει στα νικηφό-
ρα αποτελέσματα μετά την ισοπα-
λία την προηγούμενη αγωνιστική.
Το πρόγραμμα:
Σήμερα:
21:30 Νότιγχαμ Φόρεστ - Άρσεναλ
21:45 Λούτον - Μπράιτον
21:45 Φούλαμ - Έβερτον
22:00 Κρίσταλ Πάλας - Σέφιλντ 
Γιουνάιτεντ
22:15 Άστον Βίλα - Νιουκάστλ
Αύριο:
21:30 Μάντσεστερ Σίτι - Μπέρνλι
21:30 Τότεναμ - Μπρέντφορντ
22:15 Λίβερπουλ - Τσέλσι
Μεθαύριο:
21:30 Γουέστ Χαμ - Μπόρνμουθ
22:15 Γουλβς - Μάντσεστερ Γιου-
νάιτεντ

Λύγισαν τους Γκρίζλις οι Πέισερς
Οι Μέμφις Γκρίζλις εμφανίστηκαν 

ανταγωνιστικοί στην Ιντιάνα, ωστόσο 
αυτό δεν αρκούσε για να αποφύγουν 
την ήττα, 116-110, από τους Πέισερς. 
Οι «αρκούδες» έδειξαν καλό πρόσωπο 
εξαρχής και πήραν προβάδισμα τεσ-
σάρων πόντων (27-23) στο τέλος του 
πρώτου δωδεκαλέπτου, διατηρώντας το 
ισχνό προβάδισμα μέχρι και στο ημίχρο-
νο, η λήξη του οποίου τους βρήκε μπρο-
στά με 53-51. Παρ’ όλα αυτά, οι Πέισερς 
ανέβασαν στροφές στην τρίτη περίοδο 
και έφτασαν σε διψήφια διαφορά, με την 
οποία έκλεισαν το δωδεκάλεπτο (92-82). 
Οι Γκρίζλις φόρτσαραν στο φινάλε, κα-
τάφεραν να μειώσουν στον πόντο, αλλά 
εντέλει λύγισαν, με αποτέλεσμα να πέ-
σουν στο 18-27, την ώρα που οι Πέισερς 
ανέβαιναν στο 26-20. Μεγάλος πρωτα-
γωνιστής για τους νικητές ο Μάτουριν 
με 24 πόντους, ενώ στους 25 σταμάτησε 
ο Τζάκσον τζούνιορ για την ομάδα του 
Μέμφις.

Μία από τις καλύτερες βραδιές τους 
στη χρονιά έζησαν οι Ντιτρόιτ Πίστονς. 
Η ομάδα της «Motor City», που έχει το 
χειρότερο ρεκόρ στο NBA με μόλις 6 νί-
κες σε 46 αγώνες, κατάφερε να σοκάρει 
τους πρωτοπόρους της Δύσης Οκλα-
χόμα Σίτι Θάντερ, τους οποίους νίκησε 
με σκορ 120-104! Παρόλο που η πρώ-
τη περίοδος ήταν αναμενόμενη βάσει 
προσδοκιών για τον εν λόγω αγώνα, με 
τους Θάντερ να προηγούνται (24-31), 
από εκεί και πέρα τα «πιστόνια» κυρι-
άρχησαν ανεπανάληπτα και έφτασαν σε 
μία σπουδαία και απροσδόκητη νίκη, η 

οποία δεν έχει σημασία βαθμολογικά για 
τους ίδιους, όμως σίγουρα έχει ψυχο-
λογικά! Κορυφαίος των νικητών με 22 
πόντους, 21 ριμπάουντ και 6 ασίστ ήταν 
ο αδιανόητος Τζέιλεν Ντούρεν, ενώ 19 
πόντους, 8 ριμπάουντ και 6 ασίστ είχε 
ο Τζέιντεν Άιβι και 17 πόντους ο Μπό-
γιαν Μπογκντάνοβιτς. Από τους ηττη-
μένους, που ισοβαθμούν στην κορυφή 
της περιφέρειας με τους Τίμπεργουλβς 
στο 32-14, τρομερός ήταν και πάλι ο Σάι 
Γκίλτζιους-Αλεξάντερ, που μέτρησε 31 
πόντους, 5 ριμπάουντ και 4 ασίστ.

Τρομερό φινάλε στην αναμέτρηση 
Χοκς-Ράπτορς, με νικητές (126-125) 
τους «αετούς»! Ο Σαντίκ Μπέι ακολού-
θησε τη φάση με το αποτυχημένο λέι απ 
του Τρέι Γιανγκ, καρφώνοντας στο κα-

λάθι του Τορόνο 1,1 δευτερόλεπτο πριν 
από τη λήξη του αγώνα στο «Philips 
Arena» και έτσι οι γηπεδούχοι οδήγη-
σαν τους Ράπτορς στην 5η συνεχόμενη 
ήττα τους. Ο Μπέι έκανε season-high 
με 26 πόντους και παράλληλα είχε 13 
ριμπάουντ, ενώ ο Γιανγκ ήταν επίσης 
«διπλός» με 30 πόντους και 12 ασίστ. Ο 
Κλιντ Καπελά τελείωσε τον αγώνα με 19 
πόντους και 14 ριμπάουντ και ο Τζέιλεν 
Τζόνσον πρόσθεσε 17 πόντους (είχε και 
12 ριμπάουντ).
Αναλυτικά τα αποτελέσματα:
Πίστονς-Θάντερ  .......................... 120-104
Πέισερς-Γκρίζλις  ......................... 116-110
Χοκς-Ράπτορς  .............................. 126-125
Μάτζικ-Σανς  ....................................113-98
Μπλέιζερς-Μπουλς ......................96-104.

Ισπανικά δημοσιεύματα έκαναν λόγο 
για πρόθεση του Μικέλ Αρτέτα να αποχω-
ρήσει από την Άρσεναλ στο τέλος της φετι-
νής σεζόν, ώστε να είναι διαθέσιμος για την 
Μπαρτσελόνα, αλλά κάτι τέτοιο δεν επιβε-
βαιώνεται, τουλάχιστον προς το παρόν.

Η ανακοίνωση που έκανε το βράδυ 
του περασμένου Σαββάτου ο Τσάβι για τη 
δική του αποχώρηση από τον πάγκο των 
Καταλανών με την ολοκλήρωση της φετι-
νής περιόδου δημιούργησε αμέσως πολλά 
σενάρια σχετικά με τον αντικαταστάτη του. 
Λίγες ώρες αργότερα, στην Ισπανία υπήρ-
ξαν ρεπορτάζ που έκαναν λόγο για πρό-
θεση του Αρτένα να αφήσει την Άρσεναλ 
ώστε να μετακομίσει αυτός στη Βαρκελώ-
νη και να διαδεχθεί τον Τσάβι.  Σύμφωνα, 
όμως, με το βρετανικό Sky News κάτι τέ-
τοιο δεν έχει καμία βάση, καθώς ο 41χρο-

νος Ισπανός τεχνικός δεν προτίθεται να 
αφήσει το Λονδίνο. 

Έτοιμη για μεταγραφή
Σε μια μεταγραφική κίνηση με προοπτι-

κή το μέλλον προχωράει η Μπαρτσελόνα, 
που συμφώνησε με την Τζουργκάρντεν 
για την απόκτηση του 17χρονου Λούκας 

Μπέργβαλ.
Ο νεαρός χαφ θεωρείται το μεγαλύτερο 

ταλέντο της Σουηδίας έχοντας καταγράψει 
ήδη μια συμμετοχή στην Εθνική της πατρί-
δας του, με τον Μπέργβαλ να μετράει ήδη 
29 εμφανίσεις, τρία γκολ και μια ασίστ σε 
επαγγελματικό επίπεδο.

Η συμφωνία της Μπαρτσελόνα με την 
Τζουργκάρντεν προβλέπει την καταβολή 
του ποσού των 7 εκατ. ευρώ για την από-
κτηση του 17χρονου χαφ, ενώ ακόμη τρία 
εκατομμύρια θα δοθούν σε μορφή μπό-
νους.

Η μεταγραφή του Λούκας Μπέργβαλ 
στους Καταλανούς θα ολοκληρωθεί το 
ερχόμενο καλοκαίρι, μόλις ο νεαρός ποδο-
σφαιριστής ενηλικιωθεί, με την Μπαρτσε-
λόνα να προλαβαίνει τους ανταγωνιστές 
της.

ΝΟΤΙΓΧΑΜ ΦΟΡΕΣΤ

Τέλος ο Οριγκί, πάει στο Λος Άντζελες
Επιστρέφει στη Μίλαν από τη Νότιγχαμ Φόρεστ για να… φύ-

γει και πάλι ο Ντιβόκ Οριγκί. Αυτό τουλάχιστον αναφέρει χθεσι-
νό ρεπορτάζ του «Sky Sports Italia», αναφέροντας ότι οι «ροσο-

νέρι» διέκοψαν το δανεισμό του Βέλγου 
επιθετικού στην αγγλική ομάδα. Ο λόγος 
δεν είναι άλλος από το ότι ο Οριγκί θα πα-
ραχωρηθεί ξανά, με κανονική μεταγρα-
φή, στο πρωτάθλημα των ΗΠΑ και στους 
Λος Αντζελες FC, οι οποίοι πρόσφεραν έξι 
εκατομμύρια ευρώ για τα δικαιώματά του. 
Θυμίζουμε ότι η Μίλαν είχε έρθει σε συμ-

φωνία με τη Νότιγχαμ το περασμένο καλοκαίρι για την παραχώ-
ρηση του 28χρονου σέντερ φορ, ως δανεικού για ένα χρόνο, με 
οψιόν αγοράς τον Ιούνιο του 2024 στα 4,5 εκατομμύρια ευρώ. 
Ο Οριγκί πάντως δεν έκανε καλή σεζόν στη Νότιγχαμ, καθώς 
μέτρησε εννέα συμμετοχές χωρίς να πετύχει τέρμα.

ΚΙΡΑΝ ΤΡΙΠΙΕΡ

«Αφοσιωμένος στη Νιούκαστλ»
Ο Κίραν Τρίπιερ μίλησε για το ενδιαφέρον της Μπάγερν, το-

νίζοντας ότι η μεταγραφή δεν θα ολοκληρωθεί εκφράζοντας την 
αφοσίωσή του στη Νιούκαστλ. «Το ενδιαφέρον της Μπάγερν για 

εμένα τελείωσε, είμαι πλέον αφοσιωμένος 
στη Νιούκαστλ, έχουν κάνει τόσα για εμέ-
να εδώ και θέλω να το ανταποδώσω αυτό 
στους φιλάθλους της Νιούκαστλ. Μπορώ 
μόνο να εκλάβω το ενδιαφέρον της Μπά-
γερν ως τιμητικό για εμένα. Είμαι επαγγελ-
ματίας, έχω την πείρα να μη με απασχολεί 
μια μεταγραφή που δεν ολοκληρώθηκε», 

ανέφερε ο μπακ της Νιούκαστλ. Υπενθυμίζουμε ότι η Μπάγερν 
Μονάχου είχε καταθέσει δύο επίσημες προτάσεις για απόκτηση 
του 33χρονου αμυντικού, αλλά δεν έγιναν αποδεκτές από τη δι-
οίκηση της αγγλικής ομάδας. Συγκεκριμένα η τελευταία πρόταση 
άγγιζε τα 15 εκατομμύρια ευρώ, αλλά δεν ήταν ικανοποιητική.

Ο Αρτέτα δεν είναι στη λίστα της Μπαρτσελόνα

Οι Ντιτρόιτ Πίστονς σόκαραν τους Θάντερ, τους οποίους νίκησαν με 120-104
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tv agendaΤου ΚΟΑ το ανάγνωσμαν...
Ο Ανδρέας Μιχαηλίδης έκανε χθες τον 

απολογισμό της πενταετούς θητείας του Δι-
οικητικού Συμβουλίου ΚΟΑ (2019-2014) σε 
διάσκεψη Τύπου. Στην εκτενή του ομιλία 
ο απερχόμενος πρόεδρος του Οργανισμού 
ανέφερε, μεταξύ άλλων, ότι βασικός πυλώ-
νας της στρατηγικής που καθορίστηκε για 
τον αθλητισμό ήταν η στήριξη των αθλητών 
προκειμένου να τους δοθούν τα απαραίτητα 
εχέγγυα για να διακριθούν σε εγχώριες και 
διεθνείς διοργανώσεις.

Ο κ. Μιχαηλίδης ανέλυσε συνοπτικά το 
έργο που επιτελέστηκε μέσα από 232 συνα-
ντήσεις και 326 συνεδρίες του Δ.Σ., καθώς 
επίσης και 412 εκδηλώσεις, σημειώνοντας 
πως η αποστολή που ανέλαβε το Συμβούλιο 
ήταν δύσκολη λόγω και των αντίξοων συν-
θηκών που προέκυψαν από την πανδημία.

Όσον αφορά τα κυριότερα θέματα που 
προωθήθηκαν, έκανε ξεχωριστή αναφορά 
στην υπογραφή συμφωνίας για την εκπό-
νηση Ενιαίας Αθλητικής Νομοθεσίας. Ανα-
φέρθηκε, επίσης, στην παροχή υπηρεσίας 
κεντρικού λογιστηρίου και αρχείου προς τις 
Ομοσπονδίες, στο πλαίσιο της εφαρμογής 
του κώδικα χρηστής διακυβέρνησης.

Μίλησε, ακόμα, για τα έργα που υλοποι-
ήθηκαν ή βρίσκονται σε εξέλιξη και τα κυ-
ριότερα είναι: Το νέο γήπεδο στη Λεμεσό με 
επένδυση ύψους 44 εκατομμυρίων ευρώ. Η 
αναβάθμιση των εγκαταστάσεων του δημοτι-
κού κολυμβητηρίου Λευκωσίας και η 10ετής 
συντήρησή του με συνολικό κόστος 6,5 εκ. Η 
αναβάθμιση του γηπέδου της Δόξας Κατω-
κοπιάς (2,3 εκ.). Τα γήπεδα και οι εγκαταστά-
σεις του Ομίλου Αντισφαίρισης Λάρνακας 
(1,3 εκ.). Η ανακατασκευή του «Στέλιος Κυ-
ριακίδης» έναντι 1,8 εκ. -που ανατάληκε δύο 

φορές- μέχρι τον Μάιο του 2024. Η δημιουρ-
γία γηπέδων κοινωνικού αθλητισμού στην 
Πάφο (€250.000), το ποδοσφαιρικό γήπεδο 
στον Κορμακίτη (€500.000). Έργα αναβάθ-
μισης στα γήπεδα στίβου του ΓΣΠ (1,7 εκ.). 
Βελτιωτικές εργασίες στα γήπεδα της ΑΕΚ 
(€425.000), της Ανόρθωσης (€200.000), της 
Νέας Σαλαμίνας (€300.000), του Εθνικού 
Άχνας (€500.000), του ΓΣΖ (€800.000) και 
του Τσιρείου (€232.000). Παράλληλα, υπεν-
θύμισε τη θεσμοθέτηση πρόσθετης χορηγίας 
ύψους 750.000 ευρώ προς τα προσφυγικά 
σωματεία από το 2021. Ο Ανδρέας Μιχαηλί-
δης αναφέρθηκε και στο Σχεδιασμό Υψηλής 
Επίδοσης, ο οποίος αποσκοπεί στη μεγαλύ-
τερη δυνατή εκπροσώπηση και διάκριση 
της Κύπρου σε μεγάλες διοργανώσεις, με έμ-
φαση στους Ολυμπιακούς Αγώνες. Μίλησε, 
επίσης, για το Σχέδιο στήριξης νεαρών πρω-
ταθλητών ατομικών Ολυμπιακών αθλημά-
των και το Εθνικό Σχέδιο στήριξης αναπτυ-

ξιακού αθλητισμού. Μιλώντας, εξάλλου, για 
την Κάρτα Φιλάθλου είπε: «Παρά την όποια 
καλοδεχούμενη κριτική για τυχόν ελλείψεις 
και αδυναμίες, προχωρήσαμε στην ανά-
πτυξη ενός νέου, τεχνολογικά προηγμένου 
συστήματος έκδοσης των καρτών, το οποίο 
αναμένεται να τεθεί σε εφαρμογή εντός του 
πρώτου τριμήνου του 2024. Μέχρι στιγμής 
ο ΚΟΑ εξέδωσε συνολικά 211.100 Κάρτες 
Φιλάθλου». Καταλήγοντας, ο κ. Μιχαηλίδης 
ευχήθηκε κάθε επιτυχία στον νέο πρόεδρο 
του ΚΟΑ, Γιάννη Ιωάννου και τα μέλη του 
Διοικητικού Συμβουλίου. Πρόσθετα, ευχαρί-
στησε τον τέως Πρόεδρο της Δημοκρατίας 
Νίκο Αναστασιάδη για την εμπιστοσύνη και 
τη στήριξή του προς τον Οργανισμό, καθώς 
επίσης και τα μέλη του απερχόμενου Δ.Σ., τη 
γενική διευθύντρια Μαίρη Παπαμιλτιάδη 
και το προσωπικό. Σημειώνουμε ότι σήμερα 
το πρωί (11:00) θα γίνει η επίσημη παράδο-
ση της σκυτάλης στο νέο Συμβούλιο.

Tο Ευρωπαϊκό Πανεπιστήμιο σφρά-
γισε και μαθηματικά την είσοδό του στο 
πρώτο γκρουπ ενόψει της Β’ φάσης του 
πρωταθλήματος ΟΠΑΠ στο χάντμπολ 
Ανδρών μετά την εντός έδρας νίκη επί 
του ΑΠΟΕΛ με 30-21 (ημίχρονο 11-9) 
στη 13η αγωνιστική. Μία αγωνιστική 
πριν το τέλος της πρώτης φάσης η φοι-
τητική ομάδα έφτασε στους 17 βαθμούς, 
ενώ οι «γαλαζοκίτρινοι» έχουν 13.

Ο Δημήτρης Γιαννόπουλος των νι-

κητών πέτυχε 8 τέρματα, ενώ ο Χρίστος 
Γεωργίου των φιλοξενουμένων ήταν ο 
πρώτος σκόρερ του αγώνα με 10.

Ο Παρνασσός οδηγεί σταθερά την 
κούρσα, αφού επικράτησε του Προοδευ-
τικού στην Πάφο με 36-20 (ημίχρονο 
19-10) και έχει 25 βαθμούς. Κορυφαίος 
από την ομάδα του Στροβόλου ήταν ο 
Γκάμπριελ Χάιντουκ, που σημείωσε 11 
τέρματα, ενώ ο Σίμουντσον πέτυχε 7 για 
τους γηπεδούχους, που έχουν 10 βαθ-

μούς με αγώνα λιγότερο.
Η Ανόρθωση νίκησε εκτός έδρας τον 

Μαυρομάτη Αγίου Παύλου με 39-23 
(ημίχρονο 16-11) και ακολουθεί κατά 
πόδας (24 β.), έχοντας ως πρώτο σκόρερ 
τον Άξελ Ραχμέντ με 9 γκολ.

Τέλος, το Κ.Ν. Αγίων Τριμιθιάς νίκη-
σε την Ε.Ν. Αγίας Βαρβάρας με 25-21 
(ημίχρονο 9-7), με τους Στέφανο Μελίσ-
σα και Κωνσταντίνο Μακρή να πετυχαί-
νουν από 7 γκολ.

Χάντμπολ: Το Ευρωπαϊκό Πανεπιστήμιο στο καρέ

Cytavision Sports1HD (κανάλι 201)
18:20 Πρωτάθλημα CYTA: Ώρα για μπάλα (Ζ)
19:00 Πρωτάθλημα CYTA: AEZ - Ανόρθωση (Ζ)
21:00 Πρωτάθλημα CYTA: Ώρα για μπάλα (Ζ)
Cytavision Sports3HD (κανάλι 203)
19:00 Κύπελλο Ελλάδας (προημιτελική φάση): Νίκη Βόλου 

- Άρης (Ζ)
22:15 Πρέμιερ Λιγκ: Άστον Βίλα - Νιουκαστλ (Ζ)
Cytavision Sports4HD (κανάλι 204)
21:30 Πρέμιερ Λιγκ: Νότιγχαμ Φόρεστ - Άρσεναλ (Ζ)
Cytavision Sports6HD (κανάλι 206)
15:30 Τένις (τουρνουά ATP 250): Μονπελιέ/ 2η μέρα (Ζ)
20:00 Τένις (τουρνουά ATP 250): Μονπελιέ/ 2η μέρα (Ζ)
Cytavision Sports7HD (κανάλι 207)
20:45 Χωρίς παρωπίδες: Εκπομπή για τον ιππόδρομο (Ζ)
21:45 Κύπελλο Γερμανίας (προημιτελική φάση): Ζανκτ Πα-

ουλί - Φορτούνα Ντίσελντορφ (Ζ)
Cablenetsports 1 HD
18:00 Πρωτάθλημα CYTA: Matchday (Ζ)
19:00 Πρωτάθλημα CYTA: ΑΠΟΕΛ - Καρμιώτισσα Πολεμι-

διών (Ζ)
21:00 Πρωτάθλημα CYTA: Matchday (Ζ)
Cablenetsports 2 HD
21:30 Βελγικό πρωτάθλημα: Κλαμπ Μπρουζ - Κόρτραϊκ (Ζ)
Cablenetsports 3 HD
20:00 Βόλεϊ Γυναικών (Πρωτάθλημα ΟΠΑΠ Μιχάλης Κρα-

σιάς): Ανόρθωση - Νέα Σαλαμίνα (Ζ)
Novasports PrimeHD
21:15 Ευρωλίγκα (κανονική περίοδος): Ολυμπιακός - Άλ-

μπα Βερολίνου (Ζ)
Novasports StartHD
21:00 Ευρωλίγκα (κανονική περίοδος): Ερυθρός Αστέρας 

- Βαλένθια (Ζ)
Novasports3HD
21:00 Ευρωλίγκα (κανονική περίοδος): Μπάγερν Μονάχου 

- Μπασκόνια (Ζ)
Novasports4HD
21:00 Ευρωλίγκα (κανονική περίοδος): Βιλερμπάν - Φε-

νερμπαχτσέ (Ζ)
Novasports6HD
21:30 Ευρωλίγκα (κανονική περίοδος): Ρεάλ Μαδρίτης - 

Μακάμπι Τελ Αβίβ (Ζ)
 

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ

Πρόγραμμα 24ης και 
25ης αγωνιστικής
Η ΚΟΠ καθόρισε το πρόγραμμα 

της 24ης και της 25ης αγωνιστικής 
του Πρωταθλήματος Cyta ως εξής: 
24η αγωνιστική
Παρασκευή, 9 Φεβρουαρίου 
(19:00): ΑΕΖ Ζακακίου - Οθέλλος 
Αθηένου, Ομόνοια - Ανόρθωση.
Σάββατο, 10 Φεβρουαρίου: Πά-
φος FC - Εθνικός Άχνας (17:00), 
Άρης - Καρμιώτισσα Πολεμιδιών 
(18:00), ΑΕΚ - Απόλλων (19:00).
Κυριακή, 11 Φεβρουαρίου: Δόξα 
Κατωκοπιάς - Νέα Σαλαμίνα (17:00), 
ΑΕΛ - ΑΠΟΕΛ (19:00)
25η αγωνιστική
Τρίτη, 13 Φεβρουαρίου (19:00): 
Οθέλλος Αθηένου - Πάφος FC
Τετάρτη, 14 Φεβρουαρίου 
(19:00): Ανόρθωση - Απόλλων, 
Εθνικός Άχνας - Ομόνοια, ΑΕΛ - 
ΑΕΚ
Πέμπτη, 15 Φεβρουαρίου: Καρ-
μιώτισσα Πολεμιδιών - Δόξα Κατω-
κοπιάς (17:30), Νέα Σαλαμίνα - ΑΕΖ 
Ζακακίου (19:00), ΑΠΟΕΛ - Άρης 
(20:00).

Άρχισε καλά ο Τράικοβιτς
Η δύσκολη και επίπονη 

προετοιμασία του Μίλαν Τρά-
ικοβιτς, με δύο σημαντικές 
περιόδους στη Νότια Αφρική, 
δείχνει να αποδίδει καρπούς 
με το «καλημέρα» της αγω-
νιστικής παρουσίας του στον 
κλειστό στίβο. Ο αθλητής του 
Αντώνη Γιαννουλάκη μπήκε 
στους αγώνες των 60μ. με εμπόδια από 
τη χιονισμένη Αστάνα του Καζακστάν, 
καθώς το περασμένο Σάββατο συμμε-
τείχε στο πρώτο «χρυσό» μίτινγκ της 
Παγκόσμιας Ομοσπονδίας. Ο πρωτα-
θλητής Ευρώπης του 2019 έδειξε πως 
βρίσκεται σε αρκετά καλή κατάσταση, 
αφού έτρεξε δύο φορές την απόσταση 
σε 7.60, ισοφαρίζοντας την καλύτερη 
πρεμιέρα του στον κλειστό στίβο, που 
έκανε πέρσι (4 Φεβρουαρίου) στο Λοτζ 
της Πολωνίας.

Ο Τράικοβιτς είχε αρκετά καλή κούρ-

σα στον τελικό, παρότι χτύ-
πησε στο 4ο εμπόδιο, όμως 
κατάφερε να πέσει στον τερ-
ματισμό μαζί με τον Κινέζο 
Γιούνξι Λιου και χρειάστηκε 
λίγος χρόνος για να ξεκαθα-
ρίσει ο νικητής. Το φώτο φί-
νις ανέδειξε νικητή τον Λιου 
με 7.58, που αποτελεί ατομι-

κή επίδοση, κατατάσσοντας δεύτερο τον 
πρωταθλητή μας με 7.60, ενώ τρίτος 
τερμάτισε ο Βρετανός Άντριου Πότσι με 
7.63. Στις ημιτελικές σειρές, ο Τράικο-
βιτς κέρδισε εύκολα την πρώτη με 7.60, 
έχοντας καθαρά και γρήγορα περάσμα-
τα πάνω από τα εμπόδια.

Επόμενος σταθμός για τον πρωτα-
θλητή μας στην προετοιμασία του για 
το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα της Γλασκό-
βης (1-3 Μαρτίου) θα είναι το «χρυσό» 
μίτινγκ στο Τόρουν της Πολωνίας στις 6 
Φεβρουαρίου.

ΒΟΛΕΪ ΓΥΝΑΙΚΩΝ

Ντέρμπι στο τετράγωνο
Δύο ντέρμπι περιλαμβάνει η 13η αγω-

νιστική του Πρωταθλήματος ΟΠΑΠ «Μι-
χάλης Κρασιάς» στο βόλεϊ Γυναικών, που 
διεξάγεται σήμερα (20:00). Η πρωτοπόρος 
Ολυμπιάδα Νεαπόλεως δοκιμάζεται στο 
κλειστό του Λυκείου Πολεμιδιών από τη 
Λεμεσός Βόλεϊμπολ. Η γηπεδούχος δια-
νύει περίοδο φόρμας, βρίσκεται στην 3η 
θέση και το παιχνίδι αποτελεί ουσιαστικά 
τεστ προοπτικής για τη μετέπειτα πορεία 
της. Εξάλλου, στο «Σωτήρειο» η Ανόρθω-
ση και η Νέα Σαλαμίνα θα αναμετρηθούν 
στο κλασικό βαρωσιώτικο ντέρμπι με 
μόνο κίνητρο το γόητρο, αφού ξεκαθά-
ρισε η πρώτη τετράδα. Στο άλλο παιχνίδι 
της βραδιάς ο δεύτερος στη βαθμολογία 
Απόλλωνας φιλοξενεί την ΑΕΚ. Η ΑΕΛ 
παίρνει τους 3 βαθμούς χωρίς αγώνα 
λόγω της αποχώρησης του Άρη Πολεμίου 
από το Πρωτάθλημα.
Η βαθμολογία
1. Ολυμπιάδα  .................12  ....33-6  ....... 33
2. Απόλλων  .....................12  .28-17  ....... 25
3. Λεμεσός Βολ.  .............12  .25-16  ....... 24
4. ΑΕΛ  ...............................12  .27-20  ....... 21
5. Νέα Σαλαμίνα  ...........12  .20-26  ....... 14
6. ΑΕΚ  ...............................12  .21-26  ....... 14
7. Ανόρθωση  ...................12  .18-25  ....... 13
8. Άρης Πολ.  ...................12  ....0-36  ..........0

Ο απολογισμός του Ανδρέα Μιχαηλίδη για το απερχόμενο Συμβούλιο
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ΑΕΛ: Θα αποτελεί είδηση αν... παίξει
Μετά τα όσα έγιναν στο παιχνίδι Κυ-

πέλλου με τον Απόλλωνα και έφεραν την 
αναβολή του αγώνα, στην ΑΕΛ έζησαν 
ακόμα μια περίεργη κατάσταση στο παι-
χνίδι με τον Οθέλλο. Η ομάδα της Λεμε-
σού δεν αγωνίστηκε στον αγώνα της Κυ-
ριακής, λόγω μη παρουσίας γιατρού στο 
γήπεδο. Αναμφίβολα πρόκειται για πρω-
τόγνωρες καταστάσεις και αυτό το σκηνι-
κό φέρνει, δικαιολογημένα, ανησυχία στις 
τάξεις της ομάδας.

Ο Αλέξης Γαρπόζης προετοίμασε την 
ομάδα του (έστω κι αν δεν είχε πολλές 
μέρες στη διάθεσή του) για το παιχνίδι 
Κυπέλλου με τον Απόλλωνα. Η ανεξήγη-
τη απόφαση για μη διεξαγωγή του αγώνα 
έφερε την αντίδραση από τους «γαλαζο-
κίτρινους» και πλέον άπαντες αναμένουν 
την απόφαση του αθλητικού δικαστή για 

την τύχη του αγώνα. Στην ΑΕΛ θεωρούν 
δεδομένο ότι το παιχνίδι θα διεξαχθεί κα-
νονικά σε άλλη ημερομηνία.

Μετά από αυτό το παιχνίδι ξεκίνησε η 
προετοιμασία για τον αγώνα με τον Οθέλ-
λο. Ούτε και αυτό το παιχνίδι έγινε, αφού 
ο γιατρός δεν παρουσιάστηκε στο γήπεδο 
και μετά από 20 λεπτά αναμονής ο διαιτη-
τής αποφάσισε την αναβολή του αγώνα. 
Το χειρότερο για την ΑΕΛ και στις δύο πε-
ριπτώσεις είναι πως η ομάδα πραγματο-
ποίησε το ζέσταμα στο γήπεδο και βγήκε 
στη συνέχεια με σκοπό την έναρξη του 
αγώνα, κάτι το οποίο δεν έγινε ούτε στο 
παιχνίδι Κυπέλλου ούτε στον αγώνα πρω-
ταθλήματος.

Σαφέστατα και πρόκειται για μια αρνη-
τική εξέλιξη, αφού η ομάδα μένει μακριά 
από την αγωνιστική δράση για σημαντικό 

χρονικό διάστημα. Αυτό σημαίνει ότι η τε-
χνική ηγεσία έχει αρκετή δουλειά μπρο-
στά της, ώστε να παρουσιάσει την ομάδα 
έτοιμη στα δύσκολα παιχνίδια που ακο-
λουθούν.

Την Πέμπτη είναι ορισμένο να γίνει το 
εντός έδρας παιχνίδι με τη Νέα Σαλαμίνα. 
Πρόκειται για μια πολύ δύσκολη αναμέ-
τρηση, μέσα από την οποία η ΑΕΛ καλεί-
ται να πάρει τη νίκη και να απομακρυνθεί 
ακόμα περισσότερο από την επικίνδυνη 
ζώνη. Για ακόμα ένα παιχνίδι θα κατα-
στρώσει το πλάνο του ο προπονητής, με 
την ελπίδα αυτή τη φορά να μην παρου-
σιαστεί κάποιο απρόοπτο που θα αναβάλει 
ακόμα ένα παιχνίδι. Μεταξύ σοβαρού και 
αστείου, θα αποτελεί είδηση για την ΑΕΛ 
εάν παίξει σε ένα επίσημο παιχνίδι, μετά 
από όλα όσα προηγήθηκαν.

Η ΑΕΚ θα ολοκληρώσει σήμερα την 
προετοιμασία της για το εντός έδρας 
ντέρμπι με αντίπαλο την Ομόνοια. Πρό-
κειται για ακόμα μια δύσκολη αποστολή 
για το συγκρότημα του Ραν Μπεν Σι-
μόν. Στόχος είναι να δοθεί συνέχεια στις 
καλές εμφανίσεις και να συνεχιστεί το 
επιτυχημένο σερί με τον Ισραηλινό προ-
πονητή στον πάγκο.

Στον αγώνα με την Καρμιώτισσα, η 
ΑΕΚ παρατάχθηκε με ορισμένες αλλα-
γές στην ενδεκάδα της σε σχέση με το 

παιχνίδι που προηγήθηκε με την Πάφο. 
Το ίδιο αναμένεται να συμβεί και απένα-
ντι στην Ομόνοια αύριο. Τα συνεχόμενα 
παιχνίδια κάνουν ξεκάθαρο πως η τε-
χνική ηγεσία θα πρέπει να χρησιμοποιεί 
περισσότερους παίκτες, ώστε να δίνεται 
και ο κατάλληλος χρόνος ξεκούρασης.

Αναφορικά με το αγωνιστικό κομ-
μάτι, ο Σάντσες θα εκτίσει ποινή τιμω-
ρίας, ενώ ο Πέρε Πονς θα επιστρέψει 
σε σχέση με τον αγώνα στην Πάφο. Ο 
Ισπανός μέσος εξέτισε την ποινή του 

κόντρα στην Καρμιώτισσα. Σε σχέση με 
τον αγώνα της Παρασκευής, η ΑΕΚ θα 
έχει στο πλευρό της και τους φίλους της 
ομάδας. Από τη στιγμή που λήφθηκε η 
απόφαση για παρουσία των φιλάθλων 
μόνο της γηπεδούχου ομάδας σε κάθε 
αγώνα, είναι σημαντικό για την ΑΕΚ να 
έχει τους φίλους της παρόντες σε όλα τα 
παιχνίδια που απέμειναν μέχρι την ολο-
κλήρωση του πρωταθλήματος. Και στο 
παιχνίδι με την Ομόνοια, ο κόσμος θα 
παίξει σημαντικό ρόλο...

Άρης: Συνεχίζει να… καλπάζει στη μάχη του τίτλου!

ΑΕΚ: Μονόδρομος το τρίποντο στο ντέρμπι

Νέα Σαλαμίνα:  
Έτοιμη να επιστρέψει 
στις νίκες

Η Νέα Σαλαμίνα συνεχίζει 
την προετοιμασία της ενόψει 
του μεθαυριανού αγώνα με 
την ΑΕΛ στο στάδιο «Άλφα-
Μέγα» και έχει ως στόχο να 
επιστρέψει στα νικηφόρα απο-
τελέσματα. Η ήττα την προη-
γούμενη αγωνιστική αλλά 
και η μη καλή εμφάνιση της 
ομάδας έφεραν προβληματι-
σμό αλλά σε καμία περίπτωση 
πανικό. Η ομάδα φέτος κάνει 
μία πολύ καλή πορεία. Ήδη 
δεν έχει καμία έγνοια σε ό,τι 
αφορά τη διαβάθμιση και αυτό 
καταγράφεται στα θετικά. Αν 
μάλιστα καταφέρει να φύγει 
από τη Λεμεσό με τους τρεις 
βαθμούς, τότε θα εξασφαλίσει 
και την παραμονή της από 
τώρα. Ακόμα και να χάσει 
πάλι δεν θα νιώθει οποιοδή-
ποτε κίνδυνο. 

Ο Χριστόδουλος Χριστοδού-
λου θα περιμένει τις επόμενες 
ημέρες να ξεκαθαρίσει το σκη-
νικό με τους τραυματίες. Δε-
δομένα εκτός θα είναι ο Καρ-
λίτος που υπέστη διάστρεμμα 
στον αγώνα με το ΑΠΟΕΛ, 
όπως επίσης και ο Οφόρι. Πα-
παγεωργίου, Ντουρμισάι και 
Ντάτκοβιτς θα διαφανεί αν θα 
μπορέσουν να ξεπεράσουν τα 
προβλήματα που αντιμετω-
πίζουν. Επιστρέφει ο Μπεχα-
ράνο που εξέτισε την τιμωρία 
του. Ο Κύπριος τεχνικός ανα-
μένεται με βάση τις απουσίες 
αλλά και την επιστροφή του 
Μπεχαράνο να προχωρήσει 
σε αλλαγές στην ενδεκάδα σε 
σχέση με τον τελευταίο αγώ-
να. Στο μεταξύ, στη Νέα Σαλα-
μίνα αναμένουν με ιδιαίτερη 
αγωνία την αυριανή απόφαση 
για τον διακοπέντα αγώνα με 
το ΑΠΟΕΛ στο Κύπελλο. 

Ο Άρης συνεχίζει την εξαιρετική του 
πορεία στο πρωτάθλημα και επιβεβαιώνει 
με τον πιο ξεκάθαρο τρόπο ότι βρίσκεται 
σε πάρα πολύ καλή αγωνιστική κατά-
σταση. Η πρόσφατη εκτός έδρας… εξάρα 
απέναντι στον Εθνικό για την 21η αγω-
νιστική αποτέλεσε την τέταρτη συνεχόμε-
νη νίκη της ομάδας στο πρωτάθλημα και 
πέμπτη αν προσμετρηθεί και το κύπελλο.

Η συγκεκριμένη πορεία των τελευταί-
ων 30 περίπου ημερών δεν αποτελεί έκ-
πληξη για κανέναν στην ομάδα. Άπαντες 

πιστεύουν απόλυτα στις δυνατότητες του 
συγκροτήματος του Αλεξέι Σπιλέφσκι και 
γνώριζαν πως αργά ή γρήγορα η «ελα-
φρά ταξιαρχία» θα πραγματοποιούσε ένα 
μεγάλο νικηφόρο σερί συνοδευόμενο και 
από πειστικές εμφανίσεις.

Μοναδικός στόχος είναι η συνέχιση 
του σερί, αρχής γενομένης με τον εντός 
έδρας αγώνα απέναντι στον Οθέλλο αύριο 
Τετάρτη. Στο εν λόγω παιχνίδι, το οποίο 
θα πραγματοποιηθεί στο στάδιο «Αλφα-
Μέγα», η λεμεσιανή ομάδα θέλει να εκ-

μεταλλευτεί στο έπακρο και την παρουσία 
των φίλων της.

Όσον αφορά στο μεταγραφικό κομμάτι, 
όπως όλα δείχνυον ο Άρης δεν θα πραγ-
ματοποιήσει κάποια άλλη κίνηση την τρέ-
χουσα μεταγραφική περίοδο. Πάντως, στις 
δηλώσεις του μετά το παιχνίδι απέναντι 
στον Εθνικό ο Λευκορώσος τεχνικός ανέ-
φερε πως αν πραγματοποιηθεί κάποια με-
ταγραφή, αυτή θα αφορά σε ποδοσφαιρι-
στή ο οποίος θα έχει προοπτική ανέλιξης.

Λοΐζος Μωυσέως

Έμεινε για δεύτερο σερί παιχνίδι χωρίς να αγωνιστεί η ομάδα της Λεμεσού
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Δύσκολοι καιροί για την Ομόνοια
Η ήττα από την Πάφος FC έριξε την 

Ομόνοια στην 6η θέση, ενώ είχε και... πα-
ρενέργειες για το «τριφύλλι» σε μία κομ-
βική φάση του πρωταθλήματος. Η ομάδα 
κινδυνεύει να εκτροχιαστεί από τους στό-
χους της, με ορατό τον κίνδυνο να μείνει 
εκτός εξάδας, ενώ ακολουθούν άλλα τρία 
ντέρμπι. Τα προβλήματα λόγω τραυματι-
σμών και καρτών αυξάνονται με την εκτός 
έδρας αποστολή κόντρα στην ΑΕΚ προ των 
πυλών και την αποχώρηση του Λοΐζου να 
δημιουργεί ανάγκη για προσθήκη στο ρό-
στερ προκειμένου να καλυφθεί το κενό. Ας 
πάρουμε, όμως, τα πράγματα με τη σειρά:

Πληροφορίες φέρουν τον Γιέσπερ Γιάν-
σον να είναι αποδέκτης έντονης κριτικής, 
με τον Σταύρο Παπασταύρου να αναλαμ-
βάνει δράση προκειμένου να διορθώσει τα 
κακώς κείμενα στην ομάδα. Η συνάντηση 
του προέδρου με τον αθλητικό διευθυντή 
θεωρείται σημαντική, αφού θα καθορίσει 
τα επόμενα βήματα του κ. Παπασταύρου 
αφού αξιολογήσει όλα τα δεδομένα. Σύμ-
φωνα με τα σχετικά δημοσιεύματα, ο Σου-
ηδός βρίσκεται σε δύσκολη θέση, όμως η 
απόφαση του προέδρου θα ληφθεί αφού 
λάβει υπόψιν όλες τις παραμέτρους με κύ-
ριο γνώμονα το καλό της ομάδας.

Όσον αφορά τον Λοΐζου, βρίσκεται 
στην Ολλανδία για να περάσει από ιατρι-
κές εξετάσεις, ούτως ώστε να ενεργοποι-
ηθεί η συμφωνία για παραχώρησή του 
στη Χέρενφεν ως δανεικός μέχρι το τέλος 
της περιόδου. Η συμφωνία περιλαμβάνει 
συγκεκριμένους όρους για ενδεχόμενη 
απόκτηση του νεαρού με μεταγραφή το 
καλοκαίρι, με την Ομόνοια να έχει τον τε-

λευταίο λόγο.
Το τελευταίο 48ωρο της χειμερινής πε-

ριόδου βρίσκει τους «πράσινους» σε δια-
δικασία εξεύρεσης ποδοσφαιριστή για να 
καλύψουν το κενό, με την υποσημείωση 
πως εάν αποκτηθεί κοινοτικός ή ξένος, 
θα πρέπει να διαγραφεί κάποιος από το 
υφιστάμενο ρόστερ. Αυτό μπορεί να ξεπε-
ραστεί εάν βρεθεί νεαρός παίκτης για τον 
Κατάλογο Β.

Αυτά ενώ η ομάδα ολοκληρώνει την 
προετοιμασία της για την αυριανή έξοδο 
στη Λάρνακα και τον Τσέντιλ Ρέιχνταλ να 
ψάχνει λύσεις στις πολλές απουσίες. Υπεν-
θυμίζουμε ότι λείπουν οι Ουζόχο, Σεμέδο 
λόγω διεθνών υποχρεώσεων, ενώ Μπασι-
ρού, Αλιούμ, Σιπριάνο δεν υπολογίζονται 
λόγω τραυματισμού. Ο Βραζιλιάνος έχει 

αυξημένες πιθανότητες να προλάβει το 
ντέρμπι της Κυριακής με τον Απόλλωνα 
στη Λεμεσό.

Απών από το αυριανό παιχνίδι θα εί-
ναι ο Μπεζούς, που θα εκτίσει ποινή λόγω 
καρτών, ενώ ο Κακουλλής θα χάσει εκείνο 
με τη λεμεσιανή ομάδα, με τον Κουλιμπαλί 
εκτός στους συγκεκριμένους αγώνες, αφού 
αποβλήθηκε με απευθείας κόκκινη κάρτα.

Η πάμπολλες απουσίες βάζουν στην... 
πρίζα τον προπονητή της Ομόνοιας με 
ορατό το ενδεχόμενο να διαφοροποιήσει 
το σχηματισμό της ομάδας ούτως ώστε να 
παρατάξει ένα σύνολο ικανό να διεκδική-
σει το τρίποντο που θεωρείται απαραίτητο 
τόσο από αγωνιστικής όσο και από ψυχο-
λογικής άποψης.

Γιώργος Χατζηαντώνης

ΑΠΟΛΛΩΝ

Και τώρα... ντέρμπι
Ο Απόλλωνας θέλει να εξα-

ντλήσει τα περιθώρια για είσοδο 
στην πρώτη εξάδα, παρά το πισω-
γύρισμα με την ισοπαλία κόντρα 
στην ΑΕΖ. Ωστόσο οι αποστάσεις 
από τις ομάδες που προπορεύ-
ονται περιορίζουν τα περιθώρια 
λάθους για τους «γαλάζιους» 
που μπαίνουν σε μια σειρά από 
τέσσερα σερί ντέρμπι. Η προσο-
χή επικεντρώνεται στην αυριανή 
δύσκολη αποστολή με την Πά-
φος FC εκτός έδρας. Ο Πάμπλο 
Ματσίν δεν υπολογίζει τον Λέ-
ουφενμπεργκ, που αποβλήθηκε 
στο προηγούμενο παιχνίδι και 
τη θέση κάτω από τα δοκάρια θα 
πάρει ο Δημητρίου. Επιστρέφει ο 
Νταρίκουα και διεκδικεί φανέλα 
βασικού. Ο κ. Ματσίν ενδέχεται να 
προβεί σε κάποιες αλλαγές για να 
διορθώσει τις αδυναμίες που δια-
πίστωσε στον αγώνα με την ΑΕΖ.

ΔΙΑΙΤΗΤΕΣ

Οι ορισμοί
Η ΚΟΠ ανακοίνωσε τους ορι-

σμούς των διαιτητών για τις ανα-
μετρήσεις της 22ης αγωνιστικής 
ως ακολούθως:

Σήμερα (19:00)
ΑΠΟΕΛ - Καρμιώτισσα: Δημή-

τρης Σολωμού (Πέτρος Πέτρου, 
Χαράλαμπος Ιακώβου), VAR: Μί-
χαελ Φάμπρι, AVAR: Ιωάννης Λα-
ζάρου.

ΑΕΖ Ζακακίου - Ανόρθωση: 
Κωνσταντίνος Φελλάς (Παύλος Γε-
ωργίου, Μάριος Στυλιανού), VAR: 
Αλεξάντερ Τζέικομπ Σάντμπεργκ, 
AVAR: Αδάμος Βασιλείου.
Τετάρτη, 31 Ιανουαρίου (19:00)

ΑΕΚ - Ομόνοια: Αλεξάντερ 
Τζέικομπ Σάντμπεργκ (Μιχάλης 
Σωτηρίου, Μάριος Δημητριάδης), 
VAR: Μάριος Χριστοφόρου, AVAR: 
Ανδρέας Τεχράνι.

Πάφος FC - Απόλλων: Μίχαελ 
Φάμπρι (Χαράλαμπος Γεωργίου, 
Γιώργος Κοντεμενιώτης), VAR: 
Μενέλαος Αντωνίου, AVAR: Όμη-
ρος Τζιωρτζής.

Άρης - Οθέλλος: Ανδρέας Μ. 
Αργυρού (Κυριάκος Σωκράτους, 
Ανδρέας Π. Ανδρέου), VAR:  Κων-
σταντίνος Φωτίου, AVAR: Μαρία 
Χριστοδούλου.
Πέμπτη,  
1η Φεβρουαρίου (19:00)

Δόξα Κατωκοπιάς - Εθνι-
κός Άχνας: Μενέλαος Αντωνίου 
(Γιώργος Χαραλάμπους, Λάμπρος 
Λάμπρου), VAR: Μίχαελ Φάμπρι, 
AVAR: Νίκος Εγγλέζου.

ΑΕΛ - Νέα Σαλαμίνα: Παναγιώ-
της Χατζηγεωργίου (Μάριος Καλο-
γήρου, Ευαγόρας Ευαγόρου, VAR: 
Χρυσοβαλάντης Θεουλή, AVAR: 
Δημήτρης Κουμή.

Ανόρθωση: Ζητούμενο η επιστροφή στα τρίποντα

ΑΠΟΕΛ: Με την ίδια σοβαρότητα και πείσμα

Είναι αδιαμφισβήτητο γε-
γονός πως οι τελευταίες εμ-
φανίσεις της Ανόρθωσης 
καμιά σχέση έχουν με τα 
όσα είχε δείξει η ομάδα 
από την αρχή της αγωνι-
στικής σεζόν. Το συγκρό-
τημα του Νταβίντ Γκαγιέ-
χο δείχνει να περνά ένα… 
μίνι ντεφορμάρισμα, αφού 
η πρόσφατη εντός έδρας 
ήττα από τη Δόξα ήταν η δεύ-
τερη συνεχόμενη στο πρωτάθλημα.

Ωστόσο αυτό σε καμιά περίπτωση δεν 
πτοεί κανένα στο οικοδόμημα της ομάδας 
της Αμμοχώστου. Άπαντες πιστεύουν από-
λυτα στο έμψυχο δυναμικό της «Μεγάλη 

Κυρίας» και στο ότι μπορεί 
στο αμέσως επόμενο δι-

άστημα να ανακάμψει 
και να επιστρέψει στα 
νικηφόρα αποτελέ-
σματα.

Άλλωστε ο ίδιος 
πρόεδρος της Ανόρ-
θωσης, Ανδρέας Σά-

ντης, μέσω δηλώσεών 
του, διεμήνυσε με τον πιο 

ξεκάθαρο τρόπο την εμπι-
στοσύνη που υπάρχει προς το 

πρόσωπο του προπονητή αλλά και της 
ομάδας γενικότερα.

Μάλιστα, ο κ. Σάντης αναφέρθηκε και 
στον κόσμο της Ανόρθωσης, δηλώνοντας 

πως η ομάδα τον χρειάζεται για να φτάσει 
ακόμη πιο ψηλά. Επιπλέον, εξέφρασε και 
την ελπίδα του πως μετά από τη συνάντη-
ση που είχε η διοίκηση με τον κόσμο, όλα 
όσα αποφασίστηκαν θα εφαρμοστούν για 
το καλό της ομάδας.

Στο αγωνιστικό κομμάτι η Ανόρθωση 
αντιμετωπίζει σήμερα στις 19:00 την ΑΕΖ 
στο «Αμμόχωστος-Επιστροφή» στο πλαί-
σιο της 22ης αγωνιστικής. Στόχος για την 
ομάδα της Αμμοχώστου είναι, προφανώς, 
η επιστροφή στις νίκες και τις καλές εμφα-
νίσεις. Εκτός θα είναι οι Γκερέρο και Κα-
στέλ, οι οποίοι δεν ξεπέρασαν το πρόβλημα 
τραυματισμού τους, ενώ ο Μαρμούκ, που 
συμπλήρωσε απαγορευτικό αριθμό καρ-
τών, θα εκτίσει σήμερα την ποινή του.

Με την ίδια σοβαρότητα, 
πείσμα και θέληση το ΑΠΟ-
ΕΛ υποδέχεται σήμερα την 
Καρμιώτισσα στο ΓΣΠ 
έχοντας τον πρώτο λόγο 
για τη νίκη. Οι «γαλαζο-
κίτρινοι» είναι το φαβορί 
για την κατάκτηση της 
νίκης και πρέπει να το 
αποδείξουν στο γήπεδο. 
Η παρουσία της ομάδας στα 
δύο τελευταία παιχνίδια, όπου 
πέτυχε δέκα τέρματα και δεν δέ-
χθηκε κανένα, δεν προδικάζει ότι σήμερα θα 
έχει ν’ αντιμετωπίσει κάποιο πρόβλημα.  

Άπαντες θεωρούν ότι οι καλές εμφανίσεις 

και τα πολύ καλά αποτελέσματα 
θα συνεχιστούν και σήμερα. 

Άλλωστε το ΑΠΟΕΛ θέλει να 
αξιοποιήσει τις απώλειες 
που θα προκύψουν από τις 
ομάδες που τον ακολου-
θούν (έχουν μεταξύ τους 
ντέρμπι) όπως έκανε και 

την τελευταία αγωνιστική. 
Ο Ρικάρντο Σα Πίντο δεν 

είχε και πολύ χρόνο στη διά-
θεσή του για να προετοιμάσει την 

ομάδα, αλλά είναι στην ευχάριστη θέση 
να έχει σχεδόν όλους τους παίκτες στην διά-
θεση του. Εξαίρεση αποτελεί ο Κρέσπο, που 
θα χρειαστεί ακόμα λίγο χρόνο για να επα-

νέλθει στην δράση. Η απουσία πάντως του 
Ισπανού κεντρικού αμυντικού δεν φάνηκε 
να επηρεάζει το ΑΠΟΕΛ, αφού Πέτροβιτς και 
Ντβάλι τα πάνε περίφημα στην άμυνα. Για τη 
σημερινή αναμέτρηση αναμένεται ότι δεν θα 
προκύψει αλλαγή σε σχέση με τον τελευταίο 
αγώνα. 

Σε μία άλλη εξέλιξη, χθες το ΑΠΟΕΛ ανα-
κοίνωσε την απόκτηση του Σαΐντ Μεχρί, ο 
οποίος έβαλε την υπογραφή του σε συμβό-
λαιο διάρκειας 2,5 ετών. Ο Ιρανός προπονεί-
ται εδώ και αρκετές μέρες στον Αρχάγγελο. 
Ο Μεχρί είναι γεννημένος στις 09/02/98 (26 
ετών) και αγωνίζεται σε όλες τις θέσεις της 
μεσαίας γραμμής. Επέλεξε να αγωνίζεται με 
τον αριθμό 88.

Ο Παπασταύρου αναλαμβάνει δράση, ενώ έπονται κρίσιμα ντέρμπι



κόσμος των ΣΠΟΡ

ΚΑΡΜΙΩΤΙΣΣΑ

Έχει απαιτήσεις
Το σημερινό παιχνίδι με το 

ΑΠΟΕΛ στο ΓΣΠ (19:00) απο-
τελεί ακόμα μια μεγάλη πρό-
κληση για την Καρμιώτισσα. Η 
ομάδα των Πολεμιδιών προ-
έρχεται από την ήττα στο παι-
χνίδι με την ΑΕΚ εντός έδρας 
και θα επιδιώξει να πάρει ένα 
θετικό αποτέλεσμα απέναντι σε 
ένα μεγάλο αντίπαλο. Αυτός εί-
ναι ο στόχος των παικτών του 
Χρίστου Χαραλάμπους. Ο Κύ-
πριος προπονητής αναμένεται 
να δώσει ιδιαίτερη έμφαση στο 
μεσοαμυντικό κομμάτι, ώστε να 
περιορίσει τους γρήγορους πο-
δοσφαιριστές του ΑΠΟΕΛ.

Όσον αφορά το αγωνιστικό 
κομμάτι, δεν υπολογίζεται ο 
Ανδρέας Νεοφύτου, ο οποίος 
θα εκτίσει την ποινή του για 
απαγορευτικό αριθμό κίτρινων 
καρτών. Εκτός θα είναι και ο 
Παντελή, ενώ επανέρχεται ο 
Γκραντινάρου.

ΑΕΖ

Χωρίς Λιάσο
Στο σημερινό εντός έδρας 

παιχνίδι (19:00) με την Ανόρ-
θωση, η ΑΕΖ θα διεκδικήσει το 
τρίτο σερί επιτυχημένο αποτέ-
λεσμα απέναντι σε ένα μεγάλο 
αντίπαλο. Θυμίζουμε ότι προη-
γήθηκαν οι ισοπαλίες με Ομό-
νοια εντός και Απόλλωνα εκτός 
έδρας. Μάλιστα, αυτά είναι τα 
μοναδικά παιχνίδια στα οποία 
η Πάφος δεν δέχθηκε γκολ στο 
πρωτάθλημα.

Με την ίδια φιλοσοφία θα 
αντιμετωπίσει και τον αγώ-
να με την Ανόρθωση, ώστε να 
έχει κέρδος στην προσπάθεια 
που κάνει για παραμονή στην 
κατηγορία. Αξίζει να σημει-
ώσουμε πως ο Λιάσος Λουκά 
που συμπλήρωσε απαγορευτικό 
αριθμό κίτρινων καρτών δεν θα 
είναι διαθέσιμος για το παιχνίδι 
με την Ανόρθωση. Έτσι η ΑΕΖ 
δεν θα έχει για σήμερα τον προ-
πονητή της στον πάγκο.

Ο Κοντίδης πλησιάσε την πρώτη δεκάδα
Στην 11η θέση της γενικής κατάταξης 

ανέβηκε ο Παύλος Κοντίδης μετά τις πρώ-
τες δύο τελικές κούρσες και με άλλες δυο 
να απομένουν πριν από την κούρσα μεταλ-
λίων στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα της 
Αδελαΐδας.

Ο Κύπριος ιστιοπλόος έκανε 
άλμα χάρη στην 5η θέση που 
κατέλαβε στη δεύτερη κούρσα 
που έγινε χθες. Τα πράγματα 
θα μπορούσαν να ήταν καλύτε-
ρα, όμως δυστυχώς ακυρώθηκε 
στην πρώτη ιστιοδρομία και έτσι 

την διέγραψε. Aξίζει να σημειωθεί ότι έκα-
νε ένσταση για την εν λόγω κούρσα, όμως 
απορρίφθηκε.

Στις δύο τελευταίες κούρσες που θα 
γίνουν σήμερα ο Κοντίδης θα 

προσπαθήσει να πλασαριστεί 
στην πρώτη δεκάδα προκει-
μένου να εξασφαλίσει τη 
συμμετοχή του στην κούρ-
σα των μεταλλίων που θα 
διεξαχθεί αύριο Τετάρτη.

O αργυρός Ολυμπιο-
νίκης του «Λονδίνο 2012» 

απέχει μόλις δύο βαθμούς ποινής από την 
πρώτη δεκάδα, με τον Νεοζηλανδό Γκότρεϊ 
να βρίσκεται μπροστά του με 60β. ποινής. 
Αξίζει να σημειώσουμε ότι με τα υφιστάμε-
να δεδομένα ο Κοντίδης βρίσκεται μακριά 
από τα μετάλλια.

Η πρώτη τριάδα της γενικής κατάταξης 
δεν παρουσίασε αλλαγές μετά τις πρώτες 
τελικές κούρσες, με τον Αυστραλό Γουέρν 
να διατηρείται στην πρώτη θέση (16β.) και 
τους Μπέκετε (17β.), Τόμασγκααρντ  (20β.) 
να τον ακολουθούν στη δεύτερη και στην 
τρίτη θέση αντίστοιχα.

Σταθερές... πτήσεις της Κουλιτσένκο
Στην τρίτη συνεχόμενη εβδομάδα διε-

ξαγωγής μίτινγκ κλειστού στίβου μπήκαν 
τα πανεπιστήμια στις Ηνωμένες Πολιτείες 
Αμερικής, με συμμετοχή και των δικών 
μας παιδιών. Το διήμερο 26-27 Ιανουαρί-
ου καταγράφηκαν αρκετά καλές παρουσί-
ες από τους Κύπριους αθλητές και αθλή-
τριες.

Σταθερή στα ψηλά άλματα παραμένει 
η Ελένα Κουλιτσένκο, η οποία για τρίτο 
σερί αγώνα κέρδισε το μίτινγκ στο οποίο 
συμμετείχε. Η πρωταθλήτρια Ευρώπης 
κάτω των 23 ετών επικράτησε στο μίτινγκ 
«Razorback Invitational» στην πόλη Φέιτ-
βιλ του Άρκανσας, ξεπερνώντας και πάλι 
το 1.86μ. στο ύψος. Η αθλήτρια του Πανε-
πιστημίου της Τζιόρτζια είχε ανταγωνισμό 
και άρχισε τα άλματά της από το 1.82μ. 
που πέρασε μαζί με άλλες τρεις αθλήτριες, 
ενώ ακολούθως ήταν η μόνη που πέρασε 
το 1.86μ. Τελικά αυτό ήταν το καλύτερό 
της άλμα και της χάρισε την πρωτιά, ενώ 
απέτυχε τρεις φορές στο 1.90μ.

Την καλύτερη φετινή του παρουσία 
στον κλειστό στίβο έκανε ο Γρηγόρης Νι-
κολάου, λαμβάνοντας μέρος στο μίτινγκ 
«PNC Lenny Lyles Invitational» στο Πα-
νεπιστήμιο του στο Λούιβιλ του Κεντάκι. Ο 
Νικολάου κατέλαβε την 3η θέση στο τρι-
πλούν, με καλύτερο άλμα του το τελευταίο 
στα 15.23μ.

Διπλή νίκη πέτυχε η Στέλλα Νεοφύτου 
κερδίζοντας το μήκος και το τριπλούν στο 
μίτινγκ «Mark Schuck Open», που πραγ-

ματοποιήθηκε στις εγκαταστάσεις του Μι-
νεσότα Στέιτ στο Μανκάτο της Μινεσότα, 
όπου σπουδάζει. Αρχικά, η Νεοφύτου έλα-
βε μέρος στο μήκος κερδίζοντας την πρώ-
τη θέση με 5.56μ. Λίγη ώρα αργότερα συμ-
μετείχε και στο τριπλούν, όπου εξασφάλισε 
την πρώτη θέση με 11.99μ., έχοντας κατά 
σειρά: Άκυρο, 11.72μ., 11.99μ., άκυρο, 
11.97μ., 11.95μ.

Μέρα με τη μέρα συνηθίζει τη νέα ζωή 
της στο Φοίνιξ η Σταυριάνα Αδάμου, εκ-
προσωπώντας το Πανεπιστήμιο Ίλον στα 
μίτινγκ κλειστού. Συμμετείχε στο μίτινγκ 
«Camel City Invitational» στο Γουίνστον - 
Σάλεμ της Βόρειας Καρολίνας, στα 60μ. και 
στα 60μ. με εμπόδια. Στην πρώτη κούρσα 
της καριέρας της σε 60μ. κλειστού στίβου, 

η Αδάμου τερμάτισε στην 4η θέση της 
πρώτης σειράς και κατέλαβε συνολικά την 
9η θέση με 7.97. Στα 60μ. με εμπόδια κέρ-
δισε την τρίτη σειρά με 8.77 (3η συνολικά), 
εξασφαλίζοντας τη συμμετοχή της για τον 
τελικό και τερμάτισε στην 4η θέση με 8.83.

Η πρωτοετής στο Πανεπιστήμιο Νίκολς 
Στέιτ στην πόλη Τιμποντό της Λουιζιάνα 
Μαρία Νικολάου συμμετείχε στο μίτινγκ 
«McNeese State» στο Λέικ Τσαρλς του Λος 
Άντζελες. Αρχικά έτρεξε στα 800μ. κάνο-
ντας την καλύτερη έως τώρα εμφάνισή 
της, τερματίζοντας στη 2η θέση σε 2.17.27, 
που αποτελεί ατομική επίδοση. Στη συνέ-
χεια βοήθησε την ομάδα σκυταλοδρομίας 
4Χ400μ. να καταλάβει την 3η θέση με 
4.14.32.

ΜΠΑΣΚΕΤ ΛΙΓΚ

«Διπλό» του Κεραυνού
Ο Κεραυνός επικράτησε της ΑΕΛ με 71-62 σε αναμέτρηση με την 

οποία ολοκληρώθηκε η 16η αγωνιστική της ΟΠΑΠ Μπάσκετ Λιγκ. Το 
παιχνίδι στην αίθουσα «Νίκος Σολομωνίδης» ήταν συναρπαστικό και 
κρίθηκε στο τελευταίο λεπτό, παρότι στο ξεκίνημα της 4ης περιόδου οι 
φιλοξενούμενοι δημιούργησαν διαφορά 15 πόντων (63-48). Η λεμεσι-
ανή ομάδα μπήκε ξανά στη διεκδίκη-
ση της νίκης με σερί 12-0, όμως στο 
φινάλε δεν κατάφερε να κάνει την ολι-
κή ανατροπή. Με το χθεσινό «διπλό» η 
ομάδα του Στροβόλου ισοβαθμεί στην 
κορυφή με την ΑΕΚ με 26 βαθμούς. 
Κορυφαίος για τους «ερυθροκίτρι-
νους» ήταν ο Κρόκετ που σημείωσε 19 
πόντους (2 τρίπονOKτα), ενώ πήρε και 
11 ριμπάουντ. Δεκάλεπτα: 14-16, 33-
33, 45-55, 61-72.

ΟΘΕΛΛΟΣ ΑΘΗΕΝΟΥ

Διερεύνηση για την αναβολή
Ο Αθλητικός Σύλλογος Οθέλλος Αθηένου με ανακοίνωσή του 

εκφράζει τις ειλικρινείς του απολογίες προς την οικεία Ομοσπον-
δία, προς όλο το φίλαθλο κοινό της Κύπρου και ιδιαίτερα προς τους 
φιλάθλους οι οποίοι παρευρέθηκαν στο γήπεδο για να παρακολου-
θήσουν τον αγώνα με την ΑΕΛ, ο οποίος αναβλήθηκε επειδή δεν 
υπήρχε γιατρός στο γήπεδο. Η Διοί-
κηση του σωματείου διαβεβαιώνει 
ότι έγιναν όλες οι απαραίτητες ενέρ-
γειες για διεξαγωγή της αναμέτρη-
σης που ήταν καθορισμένη για την 
Κυριακή, 28 Ιανουαρίου (17:00). 
«Σχετικά με το ατυχές συμβάν έχουν 
ξεκινήσει οι απαραίτητες διαδικα-
σίες διερεύνησης του με σκοπό τη 
διασαφήνιση των γεγονότων», κα-
ταλήγει η σχετική ανακοίνωση.

Καλή παρουσία των φοιτητών - αθλητών μας σε μίτινγκ στις ΗΠΑ

ΤΡΙΤΗ 30 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024

{ Πλήρης αθλητική ενημέρωση από την Κύπρο και τον κόσμο }
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